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BAŞKANDAN 

Bir kuruluşun temel değerleri, kurumsal ilkeleri ve davranış kuralları ile yönetim 

biçimini ifade eder. Ticaret Odalarını güçlü kılan onların ortak değerleridir. Ortak 

değerler, odayı oluşturan Meclis üyelerini, Komite üyelerini, çalışanlarını, üyeleri, dış 

paydaşlarını ve müşterileri ortak bilinç ve kültür etrafında birleştirir. Bu kapsamda 

kurumsallaşma, kalite, eğitimler gibi konularda önemli adımlar attığımız bu yılda 

yaptığımız çalışmalar bu raporda sizlere sunulmuştur. 

Üyeleri ile birlik ve beraberlik içerisinde hareket eden Kumluca Ticaret ve sanayi 

Odası, her zaman en iyiyi hedefleyen hizmet anlayışı ile çalışmalarına hız kesmeden 

devam ediyor. Biz oda olarak bölgemizin hem ekonomik hem de sosyal anlamda 

gelişmesi için elimizi her zaman taşın altına koymaya hazırız. Bütün amacımız 

bölgemizin daha canlı ve örnek bir yer olması için çalışmaktır. 

KUTSO yöresinde doğal, kültürel, ve tarihi zenginliklerini koruyarak, üyeleri ile 

birlikte katılımcı yönetişim anlayışı ile ekonomik büyüme sağlayarak çağdaş ve özgün 

bir yapıya ulaşılmasına yön veren, öncü bir  “Meslek Kuruluşu” olmayı 

amaçlamaktadır.Alnımızın akıyla tamamladığımız bu yılı da huzurlu ve başarılı 

geçtiğine inanıyoruz. Bu duygu ve düşüncelerle bölgemizde, yurtiçi ve yurtdışında 

itibâra ve kamuoyu nezlinde takdire yakışır bir çalışma anlayışıyla, bölge 

ekonomisinin gelişmesi yolunda büyük hizmetler veren  Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası olarak tüm üyelerimiz adına şükranlarımızı sunarız. 

Bölgemizin ekonomik ve sosyal gelişimi için yıllardır çalışan ve katkı sağlayan odamız 

siz değerli üyelerine, yönetim kurulumuza, meclisimize, meslek komitelerimize, 

üyelerimize, paydaşlarımıza ve personelimize, teşekkürlerimi sunuyorum. 

                                                                                               Murat H. GÜNAY 

                Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 

                                                                                           Yönetim Kurulu Başkanı 
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VİZYONUMUZ 
 

Bölgemizin ekonomik gelişimi için, "sürdürebilir gelişme ve değişim" sloganını temel 
hizmet prensibi haline getiren Odamız, üyelerinin ihtiyaç ve beklentilerini en üst 
düzeyde karşılayan ve topluma yeni bilgiler kazandıran, deneyimler yaşatan ve 

değerler katan bir kurum olma anlayışını benimsemiştir. 
 
 
 

 
MİSYONUMUZ 

 
              Odamız; belirlemiş olduğu vizyon çerçevesinde Misyonunu; 

 Üyelerine, ihtiyaçlarının ve beklentilerinin ötesinde tarafsız, hızlı ve doğru 
hizmet sunmak, 

 Üyelerimizin Oda, birbirileri ve toplum ile ilişkilerinde yüksek ticaret ahlakını 
hâkim kılmak, 

 Sürekli öğrenme, gelişme ve değişme için çalışanlarına ve üyelerine çağdaş 
teknoloji sistemlerini kullanarak ve konusunda uzman kişilerden faydalanarak 
mesleki konularda eğitim vermek, 

 Takım çalışmasına önem verilen, bireysel ve grup başarılarının teşvik edildiği 
bir çalışma ortamı sağlamak, 

 Bölgemizin ve ülkemizin kalkınmasına yönelik faaliyetlerde bulunmak ve 
projeler üretmek,  

 Kalite yönetimleri gereklerine uyarak sürekli iyileştirmelerde bulunmaktır. 
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KALİTE POLİTİKAMIZ 

 Sistemin sürekli iyileştirilmesi, üye ve uygulanabilir birincil ve ikincil mevzuat 

şartlarına uygunluk güvencesi için gereken prosesler dahil sistemi etkin bir şekilde 

uygulayarak üye memnuniyetini arttırmak. 

 Üye ihtiyaç ve beklentilerini dikkate alarak üye memnuniyetini ön planda tutmak, 

 Teknik, Ticari ve Yasal gelişmeleri izlemek ve üyelerimizi zamanında ve doğru 
bilgilendirmek, 

 Kalite Yönetimi ve TOBB Akreditasyon Sisteminin etkinliğini sürekli iyileştirilmek, 

 Üyelerimiz, yerel ve ulusal kurumlar ile ilişkilerimizi uzlaşma ve gelişme temelinde 

sürdürmek. Bölgemizin gelişmesi ve kalkınmasında kurum olarak üstlenebileceğimiz 

sorumlulukları üstlenmek ve başarmak, 

 Şeffaf bir yönetim anlayışı sunmak, 

 Sürekli iyileştirme faaliyetlerimizle, tüm süreçlerimizi mükemmelleştirmek için 

çalışmak, 

 Temsil ettiğimiz bölgemizin ekonomik, sosyal ve kültürel gelişimine faydalı olmak, 

 
 
 

 
HABERLEŞME VE İLETİŞİM POLİTİKASI 

 
Bölgemiz (Kumluca-Finike-Demre-Kaş) ticareti, tarımı ve turizmini yasal şartlar 
altında üyelerimizin memnuniyetini arttırmaya yönelik proaktif ve çözüm odaklı 
anlayışla hizmet sunabilmek için etkin iletişim yöntemlerini kullanarak üyelerimiz, 
paydaş kuruluşlar ve halkımızla sürekli ve sağlıklı ilişkiler kurmak, geliştirmek ve 
doğru bilgi akışını sağlamaktır.     
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ÜYE İLİŞKİLERİ POLİTİKASI 

 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası  olarak, her zaman üye memnuniyetinin ön planda 
tutulduğu, vizyon, misyon ve değerlerimiz doğrultusunda;   güçlü, saygın ve güvenilir 
bir kurum olarak kaliteli hizmet sunmaya devam ediyoruz. Bu ilkeyle sizlerin şikâyet 
ve taleplerinizi karşılamak; kalite standartlarımızı daha da ileri seviyeye ulaştırıp, 
hem daha iyi hizmet sunmak  için “Üye İlişkileri Politikamızı” oluşturduk. 
 

 Güvenirlik : Oda üye sicil ve tescil bilgilerinin korunması,istatistiki bilgilerininin 
doğruluğu, kaynakların etkin şekilde kullanılması açısından güvenilir kimliğe 
sahiptir. 

 Şeffaflık ve tarafsızlık: ODA üyeleri; şikâyet, talep ve sorularını; doğru, eksiksiz, 
anlaşılabilir ve kolay bir şekilde istedikleri heran ulaştırabilmektedir. Tüm 
iletişim kanallarımız sizlere açıktır. ODa tarafından, üyelerinin herhangi bir 
konu hakkında başvurdukları şikâyet, talep ve soruları ön yargısız ve adil bir 
şekilde değerlendirilmektedir. 

 Görev Bilinci İle Hareket Etmek : Oda Organ üyeleri ve ,personelin tamamı 
çalışmalarında mevzuata uygun ve Kalite Yönetim Sisteminde tanımlaması 
yapılmış  görevinin farkında olarak hareket etmektedir. 

 Çözüm odaklı olmak ; Üyelerden ,organ üyelerinden ve diğer kanallardan 
gelen Odaya ve ilimize ait sorunları çözerken; çözüm odaklı ,hızlı, üretken bir 
şekilde uygulanabilir çözüm önerileri üretir ve uygulamaya koyar. 

 Gizlilik: Oda’nın kuruluşundan bugüne üye verilerin korunması son derece 
önemlidir. Bu nedenle   kişisel veriler  her zaman gizli tutulmaktadır. 

 Güncellik : Oda üyeye ait sicil ve tescil bilgilerini ,mali bilgileri ,istatistiki 
bilgileri ve sisteme ait diğer bilgileri daima güncel halde tutar. 

 Dürüstlük ve İş Ahlakına İnanmak: Oda idari kadrodaki yöneticiler ile çalışan 
personel iş ahlakına uygun ,dürüst ve etik kurallar çerçevesinde çalışır. 

 Yeniliğe Açık Olmak :Oda teknolojik yeniliklere ve yeni yönetim sistemlerine 
uygun olarak , çalışanları ve üyelerini devamlı eğitim vererek adaptasyon 
çalışmaları yapar, çalışır. 

 Farklılık Oluşturmak : Diğer oda ve borsalardan farklı iyi uygulamalarını 
artırmaya çalışmaktadır. 

 Topluma ve Çevreye Duyarlı Olmak : Oda, topluma faydalı olacak çalışmalara 
paydaş olur ve çevre bilinci ile hareket eder. 

 Sosyal Sorumluluk Bilincinde Olmak : Sosyal sorumluluk projeleri üretir, 
mevcutlara katkı sağlar. 
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İNSAN KAYNAKLARI POLİTİKAMIZ 

 

 Odamızın geliri doğrultusunda yeterli sayıda personel istihdam ederek, 
çalışanlarımızın Hizmet İçi Eğitimlerle yetkinliğini artırarak mesleki ve kişisel 
anlamda sürekli gelişimini sağlamak, 

 Personelimizin; hak ve sorumlulukları için ilgili yönetmelik, yasa ve iş 
kanunlarına uymak, 

 Çalışanlarımızı başarımızın anahtarı kabul ettiğimiz için çalışma ortamında 
gerekli düzenlemeleri yapmak, 

 Çalışanlarımızın motivasyon gücünü artırmak için ödüllendirme yapmak, 

 Üye odaklı yaklaşımımız ile doğru kişileri doğru birimlere  yerleştirmek, 
odamız  içerisinde yüksek potansiyelleri seçmek, bilgi, beceri ve yetkinliklerini 
geliştirip tamamlamaları için her türlü fırsatı sağlamak, çalışan 
memnuniyetinin devamlılığını sağlamak, performans yönetim sistemi ile 
performanslarını değerlendirmek ve çalışanlarımız ile uzun vadeli işbirliğimizi 
sürdürmek ,her zaman, kaliteli zaman ve bilgi paylaşımından  asla 
vazgeçmeden yeni fikirlere açık, yaratıcı, güvenilir,  çağdaş insan kaynakları 
politikaları uygulayarak üyelerimizin  yanında olmaktır. 

 Eğitim düzeyi yüksek, yenilik ve değişimlere açık, girişimci, dinamik, sonuç 
odaklı, kendini ve işini geliştirmeyi hedefleyen insanlar kazandırmak 

 Çalışanlarımızın motivasyonlarını ve kuruma bağlılıklarını ön planda tutmak,  

  Çalışanlarımızın yeteneklerinden, gücünden ve yaratıcılığından azami fayda 
sağlamak, 

 Çalışanlarımız arasında fırsat eşitliği yaratmak, 

 Çalışanlarımız için şeffaf ve açık bir yönetim politikası izlemek,  
Çalışanlarımızın, maddi ve manevi  

haklarının korunmasını gözetmek. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BİLGİ İŞLEM POLİTİKAMIZ 
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Günümüzde çalışanları, üyeleri, iç ve dış paydaşları ve diğer kurum ve kuruluşlarla iş 
ortaklığı bulunan Kumluca TSO ’nun kullandığı mevcut ve geliştirilebilir arşiv, web 
gibi bilgi sistemlerinde kurumun bilgi gizliliği ve ulaşılabilirliğine ilişkin güven 
ortamının yaratılması, stratejik bir önem taşımaktadır. Bilgi güvenliği sağlamak için 
teknolojik çözümlerle birlikte bilgi işlem teknolojilerinin kullanılarak, oluşabilecek 
risklere karşı önlem alan ve sürdürülebilir bir sistem Kumluca TSO ’nun bilgi işlem 
politikasını oluşturmaktadır. 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

MALİ POLİTİKAMIZ 
 

 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası mali politikasının temel amacı 5174 Sayılı 

Kanun çerçevesinde çıkartılan Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Odalar ve Borsalar 
Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinde belirtilen: “Gelir ve Gider bütçelerinin 
hazırlanması, kesin hesabın çıkarılması, hesap ve kayıt düzeninde şeffaflık ve tek 
düzenin sağlanması, bütün işlemlerin kayıt altına alınması, faaliyetlerinin gerçek 
mahiyetlerine uygun olarak sağlıklı ve güvenilir bir biçimde muhasebeleştirilmesi, 
mali tabloların muhasebenin temel kavramları ve genel kabul görmüş bütçe ve 
muhasebe ilkeleri çerçevesinde, uluslararası standartlara uygun zamanında ve doğru 
olarak hazırlanması ve raporlanmasına ilişkin ilke, usul ve esasları düzenlemektir” 
hükmünü yerine getirmektir. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MECLİS ÜYELERİMİZ 
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NO Adı Soyadı 
 
Ünvanı 

1 
FAHRİ  ÖZEN Meclis Başkanı 

2 
İSMAİL  ATİK 

Meclis Başkan 

Yardımcısı 

3 
TAHİR  ARSLAN 

Meclis Başkan 

Yardımcısı 

4 
RAMAZAN  İPEK Meclis Üyesi 

5 
GÖKHAN  ASLANCAN Meclis Üyesi 

6 
AŞKIN YENİER Meclis Üyesi 

7 
MENDERES  OKTAY Meclis Üyesi 

8 
ERHAN  SARICAOĞLU Meclis Üyesi 

9 
ZİYA  YAVUZ Meclis Üyesi 

10 
İBRAHİM  EVREN Meclis Üyesi 

11 
EMRAH  ERDOĞAN Meclis Üyesi 

12 
TURGUT  ACAR Meclis Üyesi 

13 
ERTAN  PARÇAOĞLU Meclis Üyesi 

14 
BÜLENT  KIZILKAYA Meclis Üyesi 

15 
HAYRİ  USTA Meclis Üyesi 

16 
FATİH  COŞKUN Meclis Üyesi 

17 
NİHAT  KARAYEL Meclis Üyesi 

18 
BARIŞ  GÜRSES Meclis Üyesi 

19 
MEHMET  BİLGİÇ Meclis Üyesi 

20 
İZZET  KARA Meclis Üyesi 

21 
HÜSEYİN  ÇEKKİN Meclis Üyesi 

22 
ÖMER  ÖZALTIN Meclis Üyesi 
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23 
RECEP  SARICA Meclis Üyesi 

24 
MUSTAFA  ACARBULUT Meclis Üyesi 

25 
KERİM  SOYTÜRK Meclis Üyesi 

26 
DERYA G.  BARUT Meclis Üyesi 

27 
MUHİTTİN  ONARAN Meclis Üyesi 

28 
İBRAHİM UĞUR  ÇAKIR Meclis Üyesi 

29 
ŞÜKRÜ  AÇIKYÜREK Meclis Üyesi 

30 
MURAT H.  GÜNAY Meclis Üyesi 

31 
BAYRAM  KARAGÜL Meclis Üyesi 

32 
AHMET  ÇETİN Meclis Üyesi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

YÖNETİM KURULU ÜYELERİMİZ 
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NO Adı Soyadı 
 
Ünvanı 

1 

 

MURAT 

HÜDAVENDİGAR  

 GÜNAY 

 

YÖNETİM KURULU 

BAŞKANI 

2 
BAYRAM  KARAGÜL 

 

YÖNETİM KURULU BAŞKAN 

YARDIMCISI 

3 
İBRAHİM UĞUR  ÇAKIR 

 

YÖNETİM KURULU BAŞKAN 

YARDIMCISI 

4 
MUHİTTİN  ONARAN 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

5 
KERİM  SOYTÜRK 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

6 
TURGUT  ACAR 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

7 
ERTAN  PARÇAOĞLU 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

8 
BÜLENT  KIZILKAYA 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

9 
MENDERES OKTAY 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

 

ODAMIZ ORGAN ÜYELERİ LİSTESİ 
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  1.GRUP MESLEK KOMİTESİ  YETKİLİ 

1 PEKSAN GIDA PAZ. VE TİC.LTD.ŞTİ. RAMAZAN İPEK 

2 GÖKHAN ASLANCAN-ALİ BAKKAL GÖKHAN ASLANCAN 

3 

YENİER GIDA KUYUM.İNŞ.TUR. TİC. VE SAN. 

LTD.ŞTİ. AŞKIN YENİER 

4 ÇOLAKOĞLU GIDA SAN. VE TUR. TİC. LTD.ŞTİ. İRFAN ÇOLAKOĞLU 

5 ÖZCAN AYDEMİR ÖZCAN AYDEMİR 

6 HAS GIDA TİC. LTD.ŞTİ.-KUMLUCA ŞUBESİ BURHANETTİN ÇOBAN 

7 USTALAR TOPTnAN MUHAMMED USTA 

  2.GRUP MESLEK KOMİTESİ YETKİLİ  

1 

MOGO KOZMETİK İTR.İNŞ.TEKS.GIDA 

TUR.TAR.TİC.SAN. VE PAZ.LTD.ŞTİ. MENDERES OKTAY 

2 

SARIAHMETOĞULLARI DAY.TÜK.MAL.GIDA 

TAR.TAŞ.KUY.OTO.İNŞ.TUR.VE TİC.LTD.ŞTİ. ERHAN SARICAOĞLU 

3 ÖNDER SERT-PERDA HOME ÖNDER SERT 

4 

ESER ARACILIK 

HİZ.DAY.TÜK.MAL.İTH.İHR.İNŞ.SAN. VE TİC. 

LTD.ŞTİ. İBRAHİM ARSALI 

5 EMİN ÖZEN EMİN ÖZEN 

  

 

 

 

 

3.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

 

 

 

 

 

YETKİLİ  
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1 İSMAİL ATİK İSMAİL ATİK 

2 HATÇILAR MOBİLYA ORMAN ÜRÜNLERİ SÜLEYMAN DEMİREL 

3 

YAVUZLAR SANAYİ TURİZM TİCARET ANONİM 

ŞİRKETİ ZİYA YAVUZ 

4 

KOLEKSİYON MUTFAK MOBİLYA İNŞAAT 

TUR.SAN. VE TİC. LTD.ŞTİ. HAKAN KIRMIZIDAN 

5 MUSTAFA KAHRAMAN MUSTAFA KAHRAMAN 

  4.GRUP MESLEK  KOMİTESİ 

 

YETKİLİ   

1 

DEMRE KORELİLER TAR. OTO KİRALAMA TUR. 

İNŞ.EML.OTO.TAŞ. GIDA İTH.İHR.SAN. VE TİC. 

LTD.ŞTİ. ÖMER GÖKÇE 

2 DURMUŞ OZAN BAŞER DURMUŞ OZAN BAŞER 

3 

MAVİ BONCUK OTO. GIDA TUR. AKARYAKIT 

İNŞ.EML.TAR.REK.HİZ.TEKS.NAK.PAZ.İTH.SAN. 

VE TİC.LTD.ŞTİ. TURGUT ACAR 

4 

EVREN TORNA PETROL ÜRÜN. GIDA TAR. MAK. 

İNŞ. PAZ. VE NAK. TİC. VE SAN. LTD.ŞTİ. İBRAHİM EVREN 

5 

LİLYUM TUR. İNŞ. TAŞ. GIDA VE SOS. HİZ. TİC. 

SAN. LTD.ŞTİ. YILDIRIM DÜNDAR 

6 

ASLAR TAŞIMACILIK TURİZM TİC.İNŞ.OTO. PAZ. 

LTD.ŞTİ. ALİ SÜNGÜLÜ 

7 

FERAH TURİZM SEYAHAT İNŞ. TİC. VE SAN. 

LTD.ŞTİ. FETHİ KEMAL ÖZTÜRK 

  5.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

 

YETKİLİ   

1 

PARÇAOĞLU SIHHİ TESİSAT MALZ. İNŞ. TUR. 

TİC. LTD.ŞTİ. ERTAN PARÇAOĞLU 

2 

TERMİK ELEKTRİK BOBİNAJ SAN. TİC. VE PAZ. 

LTD.ŞTİ. BÜLENT KIZILKAYA 
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3 

USTAPEN PVC METAL CAM YAPI SİST. İNŞ. SAN. 

VE TİC. LTD.ŞTİ. HAYRİ USTA 

4 

HOYRAZLI İNŞ. SERA MALZ. KOM. TİC. VE SAN. 

LTD.ŞTİ. MUSTAFA HOYRAZLI 

5 NAMIK GÜRGEN NAMIK GÜRGEN 

6 

KESKİN İNŞAAT MALZ. VE TURZ. İŞLET. SAN. 

TİC. LTD. ŞTİ. HÜSEYİN KESKİN 

7 BİLAL YEDİRİM BİLAL YEDİRİM 

  6.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

 

YETKİLİ   

1 

FC KUYUMCULUK İNŞ. EML. DAN. SAN. VE TİC. 

LTD.ŞTİ. FATİH COŞKUN 

2 

HÜS-MER TURİZM SARRAF KUYUMCULUK SAN. 

VE TİC. LTD.ŞTİ. HÜSEYİN DARİYEMEZ 

3 MUZAFFER COŞAN-COŞAN TELEKOM MUZAFFER COŞAN 

4 

BAYSANLAR İLETİŞİM İNŞ. TUR. TİC. VE SAN. 

LTD. ŞTİ. EVREN BAYSAN 

5 NİHAT KARAYEL KARAYEL KUYUMCULUK NİHAT KARAYEL 

  7.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

 

YETKİLİ   

1 

ARKADAŞ İNŞ. GIDA KONFEK. NAK. TUR. TİC. VE 

SAN. LTD. ŞTİ. TAHİR ARSLAN  

2 

GÜR NUR TURİZM OTELCİLİK İNŞ. SAN. VE TİC. 

LTD. ŞTİ.  BARIŞ GÜRSES  

4 BİLGİÇLER TURİZM İNŞ. TİC. VE SAN. LTD. ŞTİ. MEHMET BİLGİÇ 

  NURBAY TURİZM TARIM VE TİCARET LTD.ŞTİ 
ADEM DOLUNAY TOMANBAY 

5 BAYRAM KARATAŞ BAYRAM KARATAŞ 
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6 

LİKYALILAR TURİZM SEMİNERCİLİK YATIRIM 

DANŞ.EML.İNŞ.ORG.TAŞ.SAN. VE TİC. LTD.ŞTİ. GÜRKAN GÜNGÖR 

7 SİNAN ÇELİK SİNAN ÇELİK 

  8.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

  

YETKİLİ  

1 

BARANSEL GRUP EMLAK 

TURZ.OTO.İNŞ.TAAH.TİC .LTD. ŞTİ. İZZET KARA 

2 ABDULLAH ALICI ABDULLAH ALICI 

3 ÖMER ÖZALTIN  ÖMER ÖZALTIN 

4 ÜNAL ÇELİK ÜNAL ÇELİK 

5 OSMAN DOĞAN SİGORTA ACENTELİĞİ OSMAN DOĞAN 

6 

HALİL SARICA SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ 

LTD.ŞTİ.-KAŞ ŞUBESİ HALİL SARICA 

7 NURAY DURAN NURAY DURAN 

  9.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

  

YETKİLİ  

1 

TARFA TARIMSAL FAALİYETLER ÜRETİM PAZ. VE 

DIŞ TİC.LTD.ŞTİ. FAHRİ ÖZEN 

2 

SARICA TARIM İNŞ.TAŞIMACILIK GIDA 

İTH.İHR.SAN. VE TİC. LTD.ŞTİ. RECEP SARICA 

3 YAŞA TARIM SANAYİ İNŞAAT VE TİC. LTD.ŞTİ. ETHEM YAŞA 

4 

MEKTAR TARIM İNŞ. TURZ. PET. SAN. VE TİC. 

LTD.ŞTİ. MUSTAFA ACARBULUT 
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5 

HAKER TARIM TURİZM GIDA İNŞ. TAAH. TİC. 

LTD.ŞTİ. HAKKI ARIKAN 

6 

ÖZ AÇIKYÜREK PAZARLAMA VE TİCARET 

LTD.ŞTİ. MAZLUM AÇIKYÜREK 

7 

TÜREL FİDE TARIM TURİZM İNŞ. SAN. VE TİC. 

LTD.ŞTİ. MUSTAFA TÜREL 

  10.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

 

YETKİLİ   

1 

TASARIM MİMARLIK MÜHENDİSLİK TİCARET 

LİMİTED ŞİRKETİ KERİM SOYTÜRK 

2 

DERYA BARUT MİMARLIK İNŞAAT TAAH. TİC. 

LTD. ŞTİ. DERYA G. BARUT 

3 ALİ ALTINKAN ALİ ALTINKAN 

4 

MRE MÜHENDİSLİK İNŞAAT TARIM TURİZM SAN. 

TİC. LTD.ŞTİ.-DEMRE ŞUBESİ EMRE CEYLAN 

5 

DEMİR ÖNCÜ MİMARLIK ORTAKLIĞI TİCARET 

LİMİTED ŞİRKETİ HASAN ÖNCÜ 

  11.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

 

YETKİLİ   

1 MUHİTTİN ONARAN MUHİTTİN ONARAN 

2 İBRAHİM UĞUR ÇAKIR İBRAHİM UĞUR ÇAKIR 

3 

B.Ş.F. AÇIKYÜREK TARIM ÜRÜNLERİ 

KOM.TAŞ.İNŞ. DIŞ TİC. İTH. VE İHR. LTD. ŞTİ. ŞÜKRÜ AÇIKYÜREK 

4 

KİRİŞ TARIM DIŞ TİCARET PAZARLAMA LİMİTED 

ŞİRKETİ LEVENT VELİ YAZICI 

5 RAMAZAN ZORLU-ZORLU KOMİSYONCULUK RAMAZAN ZORLU 

6 DURDAŞ KOMİSYON TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ CENGİZHAN DURDAŞ 
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7 

GARADERELİ TARIM İNŞAAT OTO. TİC. VE PAZ. 

LTD.ŞTİ. FATİH KARAKUŞ 

  12.GRUP MESLEK KOMİTESİ 

 

YETKİLİ   

1 

MURAT H GÜNAY İNŞAAT TAAHHÜT PROJE 

LİMİTED ŞİRKETİ MURAT H. GÜNAY 

2 

KARAGÜL İNŞAAT MÜHENDİSLİK TURİZM GIDA 

TARIM VE TİCARET LTD.ŞTİ. BAYRAM KARAGÜL 

3 

YENİ ÇETİNLER İNŞAAT SANAYİ TİCARET 

TURİZM VE PAZARLAMA LTD.ŞTİ. AHMET ÇETİN 

4 

USLU-HAN TASARIM TEKSTİL TURİZM İNŞAAT 

GAYRİMENKUL GIDA MADDELERİ TAŞ. SAN. VE 

TİC. LTD. ŞTİ. SABRİ USLU 

5 SONER KAYRA SONER KAYRA 

6 MUSTAFA ARSLAN MUSTAFA ARSLAN 

7 ŞEVKİ YÖRÜK ŞEVKİ YÖRÜK 
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ODAMIZ ORGANİZASYON ŞEMASI 

 

 

 

ODAMIZIN GÖREV ALDIĞI KURUM KURULUŞ VE İŞTİRAKLER 

                                                     

                             

                

 

TOBB Turizm Kurulu 

Batı Akdeniz Fuarcılık ve 

  Organizasyon Ltd. Şti.       
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TEMEL YETERLİLİKLER 

 

1.1.Yönetim ve Oda Mevzuatı 

2019 Yılında 12 adet Meclis Toplantısı yapılarak  gündem maddesi görüşülmüş olup, Meclis 

katılım oranı %80’dir. 

2019 Yılında 49 adet Yönetim Kurulu Toplantısı yapılarak  gündem maddesi görüşülmüş olup, 

Yönetim Kurulu katılım oranı %95’dir. Her hafta Salı günleri düzenlenen toplantılarda, 

üyelerimizin müşterek ihtiyaçlarını karşılamak, meslekî faaliyetlerini kolaylaştırmak ve oda işleyişi 

ile ilgili kararlar alınmaktadır. 

 

MECLİS VE YÖNETİM KURULU TOPLANTI İSTATİSTİKLERİ 

YIL  BÜTÇE(TL) FİİLİ(TL) 

GERÇEKLEŞME 

GERÇEKLEŞME 

ORANI 

2016 

GELİRLER 3.200.000,00 2.315.179,40 %72,35 

GİDERLER 3.200.000,00 2.768.317,79 %86,50 

2017 

GELİRLER 3.000.000,00 2.325.179,51 %77 

GİDERLER 3.000.000,00 1.991.542,25 %66 

2018 

GELİRLER 3.200.000,00 2.908.287,05 %90,88 

GİDERLER 3.200.000,00 2.595.283,51 %81,10 

2019 

GİDERLER 3.750.000,00 2.595.120,39 %69,20 

GELİRLER 3.750.000,00 3.594.196,40 %95,85 
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1.2. Mali Yönetim 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası mali politika amaçları doğrultusunda muhasebeye ilişkin mali 

tablo, makbuz, fiş, belge ve defterleri ile hesap planlarını 5174 sayılı Kanun ve ilgili 

yönetmeliklerine(Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği) göre düzenler. 

Düzenli olarak Yönetim, Hesapları İnceleme Komisyonu ve Meclise sunulan evraklar; 

 Aylık mizan 

 Yıl sonu kesin gelir ve gider bütçeleri 

 Yeni hesap dönemi için tahmini gelir ve gider bütçeleri 

 Gelir tablosu ve bilanço 

 Diğer bütçe ekleri (Kadro cetveli, Kayıt Ücretleri ve Yıllık Aidat Tarifeleri, Hizmet 

Karşılığı Alınacak Ücret Tarifeleri Tabloları, Harcırah Tablosu ve Bütçe Talimatnamesi) 

 Muhasebe Biriminden talep edilen diğer raporlar. 

 

Yıllar itibariyle KUTSO Gelir ve Gider Bütçesi 

                                              2019 Yılı Fiili Gelir Kalemleri 

Yıllık Aidat 1.608.362,41  

 

 

TOPLAM: 

3.594.196,40TL 

Munzam Aidatı 794.853,65 

Kayıt ücreti 154.488,00 

Hizmet bedelleri 801.346,54 

Belge bedelleri 90.735,00 

Faiz gelirleri 122.470.08 

Tarife Tasdik gelirleri 1.425,00 

Sair gelirleri 20.515,72 

Bağış ve Yardımlar 0,00   
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                                              2019 Yılı Fiili Gelir Kalemleri 

Yıllık Aidat 1.608.362,41  

 

 

TOPLAM: 

3.594.196,40TL 

Munzam Aidatı 794.853,65 

Kayıt ücreti 154.488,00 

Hizmet bedelleri 801.346,54 

Belge bedelleri 90.735,00 

Faiz gelirleri 122.470.08 

Tarife Tasdik gelirleri 1.425,00 

Sair gelirleri 20.515,72 

Bağış ve Yardımlar 0,00   

 

                                                       2019 Yılı Fiili gider kalemleri 

Personel giderleri 1.478.614,01  

 

 

TOPLAM: 2.595.120,39TL 

Finansman giderleri 0,00 

Dışardan sağlanan fayda ve hizmetler 242.872,28 

Genel yönetim giderleri 67.852,61 

Vergi, resim ve harçlar 15.884,78 

Basın ve yayın giderleri 5.072,00 

Sabit Kıymetler giderleri 65.036,00 

Kira Giderleri 23.028,99 

Seyahat Yol Giderleri 8.100,62 

Birlik aidatı,Kanuni aidat pay ve fonlar 150.000,00 

Sair Giderler 0,00 

Eğitim ve Fuar Giderleri 138.847,45 
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1.3. İnsan Kaynakları Yönetimi 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 2019 yılında 19 çalışanı ile hizmet vermiştir. 19 çalışanın 9’u 

bayan, 10’u erkektir. Oda Personelinin sorumluluk, yetkileri ve yetkinlikler kalite yönetim ve 

akreditasyon standartları çerçevesinde hazırlanan dökümanlara personelimiz dosya paylaşım sistemi 

ile anında ulaşarak görebilmektedir. 

Yeni işe başlayan personel ve stajerlere;  odamız yapısı ve yasal mevzuatı (kanun ve 

yönetmelikler), faaliyetleri, kalite yönetim sistemi ve organizasyon yapısı hakkında kısa 

bilgilendirmeler yapılır. Bilgilendirme amaçlı gerek yeni personele gerekse stajerlere Personel El 

Kitabı verilerek oryantasyon eğitimine tabi tutulur. 

KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI PERSONEL SAYISI VE EĞİTİM DURUMU 

Personel Çalışan 
Personel 
Sayısı 

Eğitim Durumu 

İlköğretim Lise Ön Lisans Lisans Yüksek 
Lisans 

Erkek 10 0 3 2 4 1 

Kadın 9 1 1 0 7 0 

Toplam 19 1 4 2 11 1 

% (Yüzde) %100 %5 %22 %10 %58 %5 

 

Faiz Giderler 399.811,65 

NO ET       ETKİNLİK/FAALİYET 

ADI 

İŞBİRLİĞİ 

KURULUŞ SÜRE TARİH 

KATILAN 

PERSONEL 

1 KOSGEB Mevzuatı ve İş 

Süreçleri Eğitimi KOSGEB-ANKARA 3 GÜN 6-8.02.2019 

 

RECEP 

KÖSEK 

2 

 

Kişisel Verilerin 

Korunması Eğitimi 

 TOBB 2 GÜN 14-15.02.2019 

İLYAS 

DEĞİRMENCİ 

3 

Ab'de Coğrafi İşaretlerin 

Ticari Ve Ekonomik 

Katma Değeri 

ANTALYA İL 

TARIM VE 

ORMAN 

MÜDÜRLÜĞÜ 2 GÜN 17-19.12.2019 

MESUT 

BAKAR 

4 Reel Sektör İle Finans 

Sektörü Diyalog 

Güçlendirme  ATBO 1 GÜN 08.02.2019 

MESUT 

BAKAR 
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Odamız Personel Performans Değerlendirme Sistemi 2014 yılından itibaren uygulanmaktadır. 

Odanın Kalite Yönetim sistemi ve Akreditasyon Sistemine ışık tutacak bir çalışma olan bu sistem, 

çalışanların eğitim ve gelişim ihtiyaçlarını tespit ederek verimli çalışmalarına katkı sağlamaktadır. 

Performans değerlendirme neticesinde personelin sonuçları değerlendirilir ve yönetim Kurulu kararı 

ile çeşitli ödül uygulamaları yapılır. 

 

KUTSO’da Çalışan Memnuniyet Anketi 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası çalışanlarına yılda bir defa çalışan memnuniyet anketi 

düzenlemektedir.  tarihinde Kurumumuz merkez ve ilçe temsilciliklerindeki personelimiz tarafından 

cevaplandırılmak üzere hazırlanan anket formu; Odamız hakkındaki genel düşünceler bölümünde 8, 

Kurumsal imaj bölümünde 3, Yöneticilerin değerlendirilmesi bölümünde 6, yapılan işin 

memnuniyeti bölümünde 7, Fiziksel çalışma ortamı bölümünde 7, Takım çalışması bölümünde 8, 

Hizmet kalitesi ve müşteri memnuniyeti bölümünde 4, Kişisel gelişim ve eğitim olanakları 

bölümünde 4 soru olmak üzere toplam 8 bölüm 47 sorudan oluşmaktadır. 

Odamız hakkındaki düşünceleriniz başlıklı dokuzuncu bölüm ve paylaşmak istedikleriniz başlıklı 

onuncu bölüm ise görüş belirtmeye yönelik olduğundan ayrı bir bölümde değerlendirmeye 

alınmıştır.  

Ankete 19 personelimiz katılmış olup, personel katılım oranı % 100 olmuştur.  

Buna göre anket değerlendirmesi aşağıda verilmiştir; 

 

 

 

 

 

5 Türkiye Ekonomi Şurası TOBB 2 GÜN 21-22.01.2019 MESUT 

BAKAR 

6 

 Meclis Üyeleri 

Bilgilendirme Semineri TOBB 3 GÜN 11-13.01.2019 

MESUT 

BAKAR 

7 

İşletme Geliştirme Desteği 

KOSGEB-

ANTALYA 1 GÜN 11.01.2019 

RECEP 

KÖSEK 
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Çalışanların; 

 

1- ÇALIŞAN MEMNUNİYET ORANI 

 

%96’sı KUTSO’da çalışmaktan memnun olduğunu belirtmiştir. 

 

 

2- ODANIN KURUMSAL İMAJI 

 

Çalışanların %92’si KUTSO’nun kurumsal imajını olumlu bulmaktadır. 

96% 

4% 

Çalışmaktan Memun 

Çalışmaktan Memnun 
Değil 

92% 

8% 

Kurumsal İmaj Olumlu 

Kurumsal İmaj Olumsuz 
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3-  YÖNETİCİLERDEN MEMNUNİYET ORANI 

 

%94 çalışan yöneticilerinden memnundur. 

 

 

4- ÇALIŞANLARIN YAPTIĞI İŞTEN MEMNUNİYET ORANI 

 

%85  çalışan yaptığı işten memnundur. 

 

 

94% 

6% 

Yöneticilerden memnun 

Yöneticilerden memnun 
değil 

85% 

15% 

Yaptığı işten memnun 

Yaptığı işten memnun 
değil 
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5- ÇALIŞMA ORTAMININ FİZİKSEL DURUMUNUN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%80 çalışan, çalışma ortamının fiziksel durumundan memnundur. 

 

 

6- TAKIM ÇALIŞMASI DURUMUNUN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%75 çalışan odada etkin bir takım çalışmasının olduğunu düşünmektedir. 

 

 

 

 

80% 

20% 

Fiziksel durumdan 
memnun 

Fiziksel durumdan 
memnun değil  

75% 

25% 

Etkin bir takım çalışması 
vardır. 

Etkin bir takım çalışması 
yoktur. 
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7- ÜYELERE VERİLEN HİZMETİN ETKİNLİĞİNİN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%85  çalışan üyelere verilen hizmetleri yeterli ve etkin buluyor. 

 

8- ALINAN EĞİTİMLERİN ETKİNLİK VE YETERLİLİĞİNİN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%70 çalışan aldığı eğitimleri yeterli ve etkin buluyor. 

Dokuzuncu bölümde cevaplanması istenen odanın olumlu özellikleri olarak; sürekli ve artan ivme 

ile üyelerine hizmet vermesi, üyelerimizin odamızla rahatlıkla iletişime geçebilmesi, Odanın 

kurumsal imajının iyi olması, çalışanların birbirleri ve yönetim ile uyumlu çalışması, personelin 

işini severek yapması ortaya çıkmıştır. 

Elde edilen veriler doğrultusunda personele yönelik yapılması gereken çalışmalar şöyledir; 

85% 

15% 

Etkin hizmet 
verilmektedir. 

Etkin hizmet 
verilmemektedir. 

70% 

30% 
Eğitimler Yeterli ve Etkin 

Eğitimler Yeterli ve Etkin 
Değil 
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1- Personel eğitimlerine yeterince ağırlık verilmesi gerekliliği. 

2- Yeni  hizmet binasında servislerin bulunduğu zemin katın bölünmesi. 

3- Personelin ikramiye talebi. 

 

 

YILLARA GÖRE PERSONEL MEMNUNİYET ORANLARI 
 

YIL MEMNUNİYET ORANI(%) 

2019 96 

2018 95 

2017 95 

2016 90 
 

Odamızda 2019 yılı itibari ile   personel toplantısı gerçekleştirilmiş olup, her ay, ayda iki kez 

Çarşamba günleri personel toplantıları yapılarak toplantı tutanağı hazırlanmaktadır.Toplantılarda 

haftalık planlar, personel dilek ve şikayetleri ile Yönetim Kurulu Kararları  vb. konularda 

bilgilendirme yapılmaktadır. Ayrıca çözümlenemeyen konular ile ilgili yıl sonu personel toplantıları 

değerlendirme raporu oluşturulmaktadır. 

 

Diğer Oda ve Borsalar ile yapılan Kıyaslama Çalışmaları 

    2019 YILI KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ 
ODASI KIYASLAMA ÇALIŞMASI  

YAYIN TARİHİ :  16.09.2014 

REVİZYON        :  01 

REV. TARİHİ     :  13.04.2018 

DOK NO           FR.103             SAYFA: 1/1 

KIYASLANAN ALAN 
KUMLUCA TİCARET 
VE SANAYİ ODASI   

ANTALYA 
TİCARET 
BORSASI 

SONUÇ 

ISO 9001 Kalite 
Yönetim Sistemi                                         
YÖREX ve 
DOMATEXPO Fuarı  
N-Vision Sistemi ve 
Uygulamaları 
 
 
 
 
 
 
 
 

KUTSO Genel 
Sekreter- Mesut 
Bakar 
KUTSO Ar-Ge 
Birimi- Ebru Yılmaz 
KUTSO Oda Sicil 
Müdürü- Recep 
Kösek 
 
 
 
 
 
 

ATBO Genel 
Sekreteri 
Tolgahan 
Alavant 
ATBO 
Akreditasyon 
Sorumlusu 
Gülhan Balcı 
 
 
 
 
 
 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası ve Isparta Ticaret 
Borsası arasında yapılan kıyaslama çalışması 
kapsamında Akreditasyon kapsamında karşılıklı bilgi 
alışverişinde bulunuldu. 
           Bu kapsamda görüşülen konular şöyledir; 
- Kalite Yönetim Sistemi belgesinin hangi kurumdan 
alındığı ve uygulanan 2015 revizyonları görüşüldü. 
- YÖREX Fuarı uygulama çalışmaları görüşülerek 
DOMATEXPO Fuarı için yapılabilecekler ve fuar 
firmaları için tavsiyeler alındı. 
 
Görüşmelerde iyi uygulamalar ve dökümanlar 
paylaşılmıştır. 
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KIYASLANAN ALAN 
KUMLUCA TİCARET 
VE SANAYİ ODASI   

ISPARTA 
TİCARET 
BORSASI 

SONUÇ 

Akreditasyon 
Standartları            
ISO 9001 Kalite 
Yönetim Sistemi                                                  
E-Belge Yönetim 
Sistemi 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

KUTSO Genel 
Sekreter- Mesut 
Bakar 

KUTSO Ar-Ge 
Birimi- Ebru Yılmaz 

KUTSO Oda Sicil 
Müdürü- Recep 
Kösek 

KUTSO Basın Yayın 
Bilgi İşlem Birimi – 
İlyas Değirmenci 

 

 

Isparta 
Ticaret 
Borsası Genel 
Sekreteri Ali 
Koyak 
 Isparta 
Ticaret 
Borsası Bilgi 
İşlem, 
İstatistik, 
Muamelat ve 
Tescil 
Personeli- 
Veli Karaçay 
 
 
 
 
 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası ve Isparta Ticaret 
Borsası arasında yapılan kıyaslama çalışması 
kapsamında Akreditasyon kapsamında karşılıklı bilgi 
alışverişinde bulunuldu. 
           Bu kapsamda görüşülen konular şöyledir; 
- Risk Analizi ile ilgili yapılan uygulamalar karşılıklı 
anlatıldı.Isparta Ticaret Borsası’nın Risk 
Değerlendirme planı incelenerek aynı formatta 
uygulanması kararlaştırılmıştır. 
- Kalite Yönetim Sistemi belgesinin hangi kurumdan 
alındığı ve uygulanan 2015 revizyonları görüşüldü. 
- Elektronik Belge Yönetim Sistemine KUTSO’nun nasıl 
geçtiğini, yaşanabilecek sıkıntıları taranmış evrakların 
nasıl oluşturulduğu ve Ağ yapısı, yedekleme sistemi, 
Resmi web sitesi hakkında KUTSO Bilgi İşlem 
Personelimiz uygulamaları paylaştı. 
 
Görüşmelerde iyi uygulamalar ve dökümanlar 
paylaşılmıştır. 
 
 

KIYASLANAN ALAN 
KUMLUCA TİCARET 
VE SANAYİ ODASI   

ISPARTA 
TİCARET VE 

SANAYİ ODASI  

SONUÇ 

Akreditasyon 

Sistemi                     

ISO 9001 Kalite 

Yönetim Sistemi                                         

Vision Sistemi ve 

Uygulamaları 

KUTSO Genel 

Sekreter- Mesut 

Bakar 

KUTSO Ar-Ge 

Birimi- Ebru Yılmaz 

KUTSO Oda Sicil 

Müdürü- Recep 

Kösek 

Isparta 

Ticaret ve 

Sanayi Odası 

Genel 

Sekreter-

Nihal İSPİR 

Isparta 

Ticaret ve 

Sanayi Odası 

Bilgi İşlem – 

Cem Selek 

Isparta 

Ticaret ve 

Sanayi Odası 

Proje Uzmanı- 

Murat Ezelci 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası ve Isparta Ticaret ve 

Sanayi Odası arasında yapılan kıyaslama çalışması 

kapsamında Akreditasyon ve Kalite Yönetim Sistemi 

çalışmaları hakkında karşılıklı bilgi alışverişinde 

bulunuldu. Bu kapsamda görüşülen konular şöyledir; 

- Kalite Yönetim Sistemi belgesinin hangi kurumdan 

alındığı ve uygulanan 2015 revizyonları görüşüldü. 

- N-Vision Sistemi ve uygulamaları hakkında 

halihazırda uygulamaya geçen KUTSO Bilgi işlem 

Personeli, ITSO Bilgi İşlem personeline detaylı bilgi 

verdi.Sonrasında da telefon ile görüşmeler yapıldı. 

Görüşmelerde iyi uygulamalar ve dökümanlar 

paylaşılmıştır. 
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Isparta Ticaret Borsası'nı ziyaret ederek kıyaslama çalışması yaptık. 

 

Isparta Ticaret ve Sanayi Odası'ını ziyaret ederek kıyaslama çalışması yaptık. 
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1.4. İş Planlaması ve Yönetimi 

2018-2021 KUTSO STRATEJİK PLANI 

Kumluca TSO’nun geleceğini sağlıklı bir şekilde planlaması ve belirlediği vizyona ulaşması amacı 

doğrultusunda Odamız 2018-2021 Stratejik planı hazırlanmış olup web sayfamızda yer almaktadır. 

Stratejik planımız her yıl oluşturulan Yıllık İş planları ile izlenmektedir. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 2018-2021 Stratejik Planı’nda yer alan temel bileşenler; 

Kurumsal Yapı 

Hizmetler 

Bölgesel Kalkınma ve Sosyal Sorumluluk 

Bu tanımlamadan da anlaşıldığı üzere, Oda’nın aslen iki önemli işi bulunmaktadır. Bunlardan ilki 

ve asli işi “ÜYEYE HİZMET”tir. Bu asli işinin yanı sıra, paydaşlar tarafından, gücü ve konumu 

gereği, “BÖLGESEL KALKINMA”da sağlayacağı katkılardan dolayı Oda’ya  çok stratejik bir rol 

yüklenmektedir. 

Oda, bu iki önemli işini layıkıyla yerine getirebilmek için güçlü ve dinamik bir “KURUMSAL 

YAPI”ya sahip olmak zorundadır. 

 

KUTSO AYLIK VE YILLIK FAALİYET RAPORLARI 

Her ay meclis toplantılarında Yönetim Kurulu Başkanı tarafından oda ile ilgili faaliyet raporu 

sunulmaktadır. Aynı zamanda faaliyet raporları web sitemizde yayınlanarak tüm üye ve 

paydaşlarımız tarafından görülebilmektedir. 

Ayrıca bir yıl boyunca gerçekleşen faaliyetlerimiz her yılın ocak ayında hazırlanmaktadır. 

1.5. Haberleşme ve Yayınlar 

 Kurumsal Web sitemizi 2019 yılında 10.092 kişi  ziyaret etmiştir. Web sitesinde yapılan 

görüntüleme sayısı 52.164’dür. Web sitemizde 84 adet haber yayınlanmış, 180 duyuru yapılmıştır. 

 Yerel Basında 84 adet haberimiz yayınlanmıştır. Bu haberlerden 7 tanesi Ulusal basında yer 

almıştır. 

 Sosyal medya (Facebook) takipçi sayımız 2720 ’e ulaşırken, Twitter takipçi sayımız 1441  

olmuştur. 
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1.6. Bilgi ve İletişim Teknolojileri Kullanımı 

 

 

                     KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI 2019 YILI BİLGİ VE TEKNOLOJİ 

KAYNAĞI 
 

SIRA 

NO  PROGRAM / YAZILIM ADI  

Kullanıcı 

sayısı  Kullanan Birimi 

1 

E-posta (kurumsal)  

 bilgi@kumlucatso.org.tr  1 

ÜYEİLİŞKLİERİ VE ODA 

MUAMELAT 

2 E-posta (kişisel)  18 TÜM BİRİMLER 

3 TOBB NET Üye Modülü  18 TÜM BİRİMLER 

4 
TOBB NET Muhasebe Modülü  

2 

MUHASEBE(İDARİVE 

MALİ İŞLER) 

5 TOBB NET Sanayi-Kapasite Raporu  1 TİCARET VE SANAYİ 

6 

M-Vision Elektronik Belge Yönetim 

Sistemi 18 TÜM BİRİMLER 

7 İş Makineleri Bilgi Sistemi  1 TİCARET VE SANAYİ 

8 ATR.Otomasyon Sistemi  1 TİCARET VE SANAYİ 

9 

ECATEL SMS (cep telefonu kısa mesaj 

sistemi) 1 

ÜYEİLİŞKLİERİ VE ODA 

MUAMELAT 

10 PROBASE Bordro Programı 2 MUHASEBE   

11 
Twitter  

1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

12 
Google Alerts  

1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

13 
Facebook 

1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

14 Ticaret Sicili Bilgi Sistemi (TSBS)  5 TİCARET SİCİL 

15 Ticaret Sicili Gazetesi programı  1 TİCARET SİCİL 

16 MERSİS  5 TİCARET SİCİL 

17 mersis.uyumgumrukticaret.gov.tr   3 TİCARET SİCİL 

18 

Kurumsal Web Sitesi 

www.kumlucatso.org.tr 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

19 KOSGEB E-Personel Sistemi 1 KOSGEB(ODA SİCİL) 

20 TOBB Evrak Takip Sistemi 1 HALKLAİLİŞKİLER 
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21 Google Plus 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

22 you tube 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

23 Local Mail Server (Ootlook) 1 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

24 Local Mail Hesabı-İçposta (Ootlook) 18 

BASIN YAYIN BİLGİ 

İŞLEM 

25 

EBYS (Elektronik Belge Yönetim 

Sistemi) 18 TÜM BİRİMLER 

26 EBDS (Elektronik Belge Dağıtım Sistemi) 18 TÜM BİRİMLER 

 
 
2019 YILI BİRİMLER BAZINDA DONANIM SAYILARI(adet) 
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1 BİLGİSAYAR 0 2 1 1 3 2 1 2 1 2 2 17 

2 YAZICI 1 1 1 0 0 1 0 0 0 0 0 4 

3 TARAYICI 0 1 1 1 2 2 0 0 0 0 0 7 

4 TELEFON 0 2 0 1 2 2 1 0 1 2 2 13 

5 LAP TOP 1 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 2 

6 
YAZICI-TARAYICI-FAKS-
FOTOKOBİ 0 1 0 1 1 0 1 0 1 1 1 7 

7 FOTOĞRAF  MAK. 0 0 0 0 0 0 0 2 0 0 0 2 

8 TELEFON SANTRALİ 0 0 1 0 0 0 0 0 1 1 1 4 

9 CEP TELEFONU 0 0 1 0 0 1 0 0 0 0 0 1 

10 POS CİHAZI 0 0 0 0 2 0 0 0 2 2 2 8 

11 GÜVENLİK KAMERASI 1 1 1 0 1 0 1 1 2 4 4 16 

12 ALARM SİSTEMİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

13 İNTERNET(MODEM) 0 0 0 0 0 0 0 1 1 1 1 4 

14 KAMERA 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

15 PROJEKTÖR VE PERDESİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

16 SERVER 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

17 SES SİSTEMİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 

18 KART BASMA MAKİNASI 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 

19 FLASH BELLEK 0 1 1 0 0 0 1 0 0 0 0 0 

20 
KABLOSUZ ÖZELLİKLİ 
HAFIZA KARTI 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 
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KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI 2019 YILI BİLGİ VE TEKNOLOJİ LİSTESİ 
BİLGİ KAYNAKLARI  SORUMLU BİRİM  

1 

 5174 Sayılı Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile 

Odalar ve Borsalar Kanunu 
Tüm Personel 

2 
4857 Sayılı İş Kanunu Sözleşmeli Personel 

3 

Ticaret ve Sanayi Odaları, Ticaret Odaları, Sanayi 

Odaları, Deniz Ticaret Odaları, Ticaret Borsaları, 

Türkiye Ticaret Sanayi, Deniz Ticaret Odaları ve 

Ticaret Borsaları Birliği Personel Yönetmeliği 

Kadrolu Personel 

4 
Personel Sicil Yönetmeliği Genel Sekreterlik ve Birim Müdürleri 

5 
TOBB Harcırah Yönergesi İdari ve Mali İşler Personeli 

6 

TOBB Personeli Sigorta ve Emekli Sandığı Vakfı 

Vakıf Senedi İdari ve Mali İşler Personeli 

7 

 Ulusal ve Resmi Bayramlarda Yapılacak Törenler 

Yönetmeliği 
Genel Sekreterlik 

8 
 Lüzum Kalmayan Evrakın İmhası Yönetmeliği Birim Müdürleri 

9 
Mahalli Kurtuluş Günleri Törenler Yönetmeliği Genel Sekreterlik 

10 
Ticaret Sicili Yönetmeliği Ticaret Sicil Müdürlüğü 

11 
TOBB Evrak Yönetmeliği Tüm Personel 

12 
Türkiye Ticaret Sicili Gazetesi Nizamnamesi Ticaret Sicil Müdürlüğü 

13 
Türkiye Ticaret Sicili Gazetesi Yönetmeliği Ticaret Sicil Müdürlüğü 

14 
Kapasite Kriterleri Ticaret ve Sanayi Birimi Personeli 

15 
Kapasite Esasları Ticaret ve Sanayi Birimi Personeli 

16 

 TOBB Yerli Malı Belgesinin Düzenlenmesine İlişkin 

Uygulama Esasları Ticaret ve Sanayi Birimi Personeli 

17 
İş Makinası Tescili Esasları Ticaret ve Sanayi Birimi Personeli 

18 

Yurtiçinde Fuar Düzenlenmesine Dair Usul ve 

Esaslar Ticaret ve Sanayi Birimi Personeli 

19 
A.TR Dolaşım Belgesi Usul ve Esasları Ticaret ve Sanayi Birimi Personeli 
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20 

Fire, Zayiat ve Randıman Oranları, Örf, Adet ve 

Teamüller ile Uyulması Zorunlu Mesleki Kararlar Ticaret ve Sanayi Birimi Personeli 

21 

Odalarda / Borsalarda Kullanılacak Belge ve 

Defterler Tüm Personel 

22 
Organ Seçimleri Yönetmeliği Genel Sekreterlik 

23 
Kayıt Ücreti ile Yıllık Aidat Yönetmeliği İdari ve Mali İşler Personeli 

24 

 Oda ve Borsa Şubeleri ve Temsilcilikleri 

Yönetmeliği Genel Sekreterlik 

25 
Azami Fiyat Tarifeleri Yönetmeliği Ticaret ve Sanayi Birimi Personeli 

26 

İç Ticaret Hizmetlerini Geliştirme Payının 

Kullanılması Hakkında Yönetmelik  İdari ve Mali İşler Personeli 

27 
 Disiplin Kurulu Yönetmeliği Genel Sekreterlik 

28 
Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği İdari ve Mali İşler Personeli  

29 
Genel Sekreter Yönetmeliği  Genel Sekreterlik 

30 
Hakem, Bilirkişi ve Eksper Listeleri Yönetmeliği Genel Sekreterlik 

31 
 Oda Muamelat Yönetmeliği Tüm Personel 

32 

 Odalarda Mesleklerin Gruplandırılması 

Yönetmeliği Genel Sekreterlik 

33 
 Sandık Pay Yönetmeliği İdari ve Mali İşler Personeli 

34 
TS EN ISO 9001 Standardı Arge Birimi Personeli 

35 
TOBB Oda/Borsa Akreditasyon Klavuzu Arge Birimi Personeli 

36 

KOOPERATİFLERİN KURULUŞ VE ANASÖZLEŞME 

DEĞİŞİKLİK İŞLEMLERİ 

İLE KURUCU ORTAK SAYILARI VE ÇALIŞMA 

BÖLGELERİNİN 

BELİRLENMESİ HAKKINDA TEBLİĞDE DEĞİŞİKLİK 

YAPILMASINA DAİR TEBLİĞ Ticaret sicil Müdürlüğü, genel sekreterlik 

37 
ELEKTRONİK TEBLİGAT YÖNETMELİĞİ Genel Sekreterlik 

38 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Odalar ve 

Borsalar Kanunu ile Esnaf ve Sanatkârlar Meslek 

Kuruluşları Kanununda Değişiklik Yapılmasına Dair 
Genel Sekreterlik 

http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2018/11/20181130M1-1.htm
http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2018/11/20181130M1-1.htm
http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2018/11/20181130M1-1.htm
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Kanun 

39 

Sgk sağlık uygulama tebliğinde değişiklik 

yapılmasına dair tebliğ Genel Sekreterlik, Muhasebe 

40 
HARÇLAR KANUNU GENEL TEBLİĞİ Genel Sekreterlik, Muhasebe, Ticaret Sicil 

41 
Damga Vergisi Kanunu Genel tebliğleri Genel Sekreterlik, Muhasebe, Ticaret Sicil 

42 

Dijital Hizmet Vergisi ile Bazı Kanunlarda ve 375 

Sayılı Kanun Hükmünde Kararnamede Değişiklik 

Yapılması Hakkında Kanun Genel Sekreterlik, Ticaret Sicil 

43 Yüksek İstişare Kurulu Çalışma Esasları 

Genel Sekreterlik, Üye İlşikileri ve Oda Muamelat 

Birimi Personelleri 

44 

Gümrük Genel Tebliği (Serbest Dolaşıma Giriş) 

(Seri No: 16) Ticaret ve Sanayi Birimi Personeli 

45 

Gümrük Kanunu ve Bazı Kanunlarda Değişiklik 

Yapılması Hakkında Kanun Ticaret ve Sanayi Birimi Personeli 

46 
Ticaret Sicili Müdürlükleri Hakkında Tebliğ Ticaret Sicil Müdürlüğü Personeli 

 
1.7. Üye İlişkileri 
 

2019 yılı içinde Odamıza 351  firma kaydedilmiş olup,  133 firma ’nın da kaydı silinmiştir.  

2019 Aralık sonu itibariyle Odamıza kayıtlı  faal  üyenin Meslek Gruplarına göre dağılımı şöyledir: 

 
Meslek Gruplarına Göre ODA SİCİL 2019 Yılı Yeni Üye Kayıt Bilgileri 

  
1.Meslek 
Grubu 

2.Meslek 
Grubu 

3.Meslek 
Grubu 

4.Meslek 
Grubu 

5.Meslek 
Grubu  

6.Meslek 
Grubu 

7.Meslek 
Grubu 

8.Meslek 
Grubu 

9.Meslek 
Grubu 

10.Meslek 
Grubu 

11.Meslek 
Grubu 

12.Meslek 
Grubu 

Toplam 
Yeni Kayıt 
Sayısı 

Kumluca 9 3 - 11 11 4 12 16 37 4 13 5 125 

Finike 1 - - 10 1 2 2 5 20 1 2 - 44 

Demre - - - 7 4 - 2 3 12 1 2 - 31 

Kaş 15 3 1 19 3 3 31 19 18 3 13 23 151 

Toplam 

Yeni 

Kayıt 

Sayısı 

25 6 1 47 19 9 47 43 87 9 

 
 
 

30 

 
 

28 

 

351 

 

http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2019/12/20191207-1.htm
http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2019/12/20191207-1.htm
http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2019/12/20191207-1.htm
https://www.tobb.org.tr/HukukMusavirligi/Documents/Esaslar/YUKSEKISTISAREKURULU.doc
http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2019/05/20190518-5.htm
http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2019/05/20190518-5.htm
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Şirket Tiplerine Göre ODA SİCİL 2019 Yılı Yeni  Üye Kayıt Bilgileri 

  
Şahıs 
Şirketi 
sayısı 

Limited 
şirket 
sayısı 

Anonim 
Şirket 
Sayısı 

Kooperatif 
Sayısı  

Kollektif 
Şirket 
sayısı 

Dernek 
İktisadi 
işletme 
Sayısı 

Diğer 
iktisadi 
İşletme 
Sayısı 

Toplam 
Yeni 
Kayıt 
Sayısı 

Kumluca 19 87 15 4 1   125 

Finike 13 23 7 - -   44 

Demre 11 16 4 - -   31 

Kaş 14 127 9 1 -   151 

Toplam Yeni Kayıt 
Sayısı 

57 253 35 5 1   351 

 

 

 

 

Yıllar itibari ile Odamıza Kayıtlı Üye Sayısı 

YIL ÜYE SAYISI 
2015 2626 

2016 2669 

2017 3169 

2018 2996 

2019 3133 
 

 

Yıllar itibari ile Odamıza Kayıt Yaptıran Üye Sayısı 
 

YIL YENİ KAYIT YAPTIRAN ÜYE SAYISI 

2015 290 

2016 229 

2017 363 

2018 338 

2019 351 
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2019 Yılında Ticaret Sicil Müdürlüğünce Verilen Bazı Belgeler  
 

  Tapu 
Yetki 
Belgesi 

Sicil 
Tasdiknamesi 

120.Madde 
Belgesi 

Firma Son 
Durum Belgesi 

    Belge       
   Sayısı 

99 1257 23 80 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
ÜYELERİMİZİN TALEPLERİ 
 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Kamu Kurum ve Kuruluşları ile Özel Kurumlardan tarafımıza 

gönderilen bilgiler ile Resmi Gazete, mecmua ile özel dergi ve gazetelerden Üyelerimizi 

ilgilendiren bilgi ve dökümanlar Broşür, posta, SMS, internet, Telefon ve fax aracılığı ile 

üyelerimize duyurulmuş ve üyelerimizin bu konularda bilgilendirilmesi sağlanmıştır. 

SOSYAL FAALİYETLERİMİZ 

TOBB ve KUTSO’dan ortak gıda ve eğitim yardımı 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası, her yıl olduğu gibi bu yıl da TOBB işbirliği ile Ramazan ayında 

Batı Antalya’da ihtiyaç sahibi 976 aileye gıda yardımı ve 800 öğrenciye mont yardımında bulundu. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği her yıl olduğu gibi bu 

Ramazan ayında da ihtiyaç sahibi aileleri unutmadı. Ramazan ayı dolayısıyla Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği’nin katkılarıyla hazırlanan 976 adet gıda paketi Kumluca, Finike, Demre ve Kaş’ta 

ki ihtiyaç sahibi ailelere ulaştırılmak üzere KUTSO Meclis Üyelerine teslim edildi. 

 

2019 Yılı Oda Sicil Bilgileri 

Faal Üye 

Sayisi 

 

Askıya 

Alınan 

Üye 

Sayısı  

 

Askıdan İnen 

Üye Sayısı 

Talep Üzerine 

terkedilen 

Firma sayısı 

Re’sen Terkedilen 

Firma Sayısı   

3141 216 101 126 7 
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Üniversite Öğrencilerine Burs Verildi 

25 üniversite öğrencisine aylık 280 TL burs ile toplam 

81.090,00 TL burs verildi ve her yıl verilmeye devam 

etmektedir. 

 
 

Genç Girişimciler Kurulu Ağaç dikme Genç Girişimciler Fidan Dikti. 

KUTSO Batı Antalya Genç Girişimciler Kurulu üyeleri, KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay ile birlikte Orman Haftası kapsamında fidan dikimi yaptılar. 

KUTSO Batı Antalya Genç Girişimciler Kurulu olarak gerçekleştirdikleri ilk sosyal etkinlik 

olduğunu belirten Genç Girişimler Kurulu Başkanı Tuğrul Acar, "Bölgemizin en büyük zenginliği, 

mavinin ve yeşilin en güzel tonlarını barındıran eşsiz doğasıdır. Bu güzelliği korumak adına bugün 

burada Kumluca Orman İşletme Müdürlüğümüzün destekleriyle daha önce yangında zarar gören 

Kumluca Vefa Tepesindeki alana fıstık çamı ve ardıç fidanları diktik. Bölgemizin yeşilliğini 

korumak ve arttırmak adına ilerleyen dönemde daha kapsamlı etkinler düzenleyeceğiz" dedi. 
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Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Kumluca Cumhuriyet Ortaokulu 8. Sınıf 

Öğrencileri için düzenlenen Mesleki Tanıtım ve Kariyer Günleri etkinliğine katılarak gençlere iş 

hayatını anlattı. 
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Kumluca Farabi Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’ne Odamız meclis üyelerinin yaptığı kitap 

bağışı sonrasında teşekkür ziyaretinde bulundular. 

 
 

Elektronik ve Kodlama Kulübümüz, her çarşamba akşamı teknoloji meraklılarını buluşturmaya 

devam etmektedir. 
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Minik Mucitlere Teşekkür. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 

bilim ve teknoloji yarışmalarına katılarak bölgemizi temsil eden minik yarışmacılara teşekkür etti. 

Eğitmen Funda Ateş rehberliğinde yarışmalara katılan Hüseyin Burak Ateş, Emir Kağan Atalay, 

Ata Arlan Günay, KUTSO Başkanı Murat H. Günay’ı ziyaret ederek katıldıkları yarışmalar 

hakkında bilgi verdi. 

Minik yarışmacıları tebrik eden Günay, “Çocuklarımızı gösterdikleri gayret ve medeni cesaretten 

ötürü tebrik ediyorum. Geleceğin dünyasında teknoloji en önemli yeri tutuyor. Teknoloji konusunda 

bölgemizde yapılan her türlü girişimi önemsiyorum. Ayrıca çocuklarımızı eğitip, bu tür yarışmalara 

gayretlendiren Funda Ateş hanıma da çok teşekkür ediyorum” dedi. 

Ziyarette minik mucitlere Başkan Günay tarafından teşekkür belgesi takdim edildi. 

 
 

 

Antalya'nın Kumluca İlçesinde gönüllü çevreciler, ilçe sınırları içindeki Mavikent ve Fin-Kum 

Sahili arasındaki 14 kilometrelik caretta üreme alanı kumsalda, caretta yuvalarında kafesleme 

çalışması yaptı. Sahilde nöbet tutup kaplumbağa yuvalarını tespit edip çalı ve sopalarla işaretleyen 

çevreciler, yuvaları tek tek kafeslerle koruma altına aldılar 

ÇIRALI Kıyı Koruma Koordinasyon Komisyonu Başkanı Diş Hekimi Erdal Elginöz, 

koordinesindeki gönüllü çevreciler Kumluca’daki kurum ve sivil toplum örgütleri ile temasa geçti. 

Kumluca Belediyesi, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanlığı, Mavikent Siteleri yardımcı 

olacaklarını taahhüt ettiler. Doğa Koruma ve Milli Parklar 6 Bölge Müdürlüğü'de çalışmalara destek 

verdi. 
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Sabahın ilk ışıklarıyla tespit ediliyor 

Türkiye’deki 21 üreme alanından 9 tanesini bünyesinde barındıran Antalya’da Kumlucalı caretta 

caretta kaplumbağaları koruma gönüllüleri, Çıralı Kıyı Koruma Koordinasyon Komisyonu 

Başkanlığı üyelerinin öğrettiği şekilde kaplumbağa yuvalarını tespit ederek çalı ve sopalarla 

işaretlediler. Kafesler caretta kaplumbağalarını korumaya gönül verenler tarafından işaretlenen 

yuvalara tek tek konuldu. Gönüllüler, her sabah erken saatlerde deniz sahiline inerek 

kaplumbağaların karaya çıkıp çıkmadığını kontrol ediyor. Yuvaların tespitinden sonra çalı ve 

sopalarla işaretlenen yerlerin üzerine, kurum ve kuruluşların verdiği desteklerle temin edilen 

kafesler konuldu. 

Kumluca Sanayi ve Ticaret Odası Genel Sekreteri Mesut Bakar; “Caretta kaplumbağalarının 

korunması ve doğal yaşamın sürdürülebilmesi için yapılan bu projede kafeslerin yapılmasında bir 

destek sağladık. Bundan sonra yapılacak çalışmalara da destek vermeye devam edeceğiz” dedi. 

Kumluca Şah İn Paradise Oteli Operasyon Müdürü Yasin Bebek ise; “Gönüllülük esastır ilkesi ile 

hareket ettiğimiz Carettalara KUTSO, Sınav Koleji ve Kumluca Belediyesi iş birliğiyle yapılan 

kafeslere, destek verdik. Destek vermeye de devam edeceğiz. Hedefimiz yaşanabilir bir dünya 

mirasımız tüm çocuklara olacak” dedi. 

Carettaları koruma gönüllüsü Zafer Bozkurt; “Mavikent Sitesi gönüllüleri olarak, carettaların 

yaşatılması için elimizden geleni yapıyoruz. Biz bunu kişisel olarak yıllardır yapıyorduk. Şimdi 

örgütlü bir şekilde yapılması daha iyi oldu. Carettalar bizim misafirimiz. Biz misafiri severiz. 

Misafirlerin denizden gelişini ve uğurlanışını, yumurta bırakışını güzel bir şekilde yapmaları için 

site olarak yardımcı oluyoruz” dedi. 

600 KAFES YAPILDI 

Gönüllü çevreci öğretmen Sedef Kaçmaz; “ Yuvaları koruma altına aldık. Kumluca Belediyesi 

kafesler yapılırken atölyesini kullandırarak yardımcı oldu. 600 tane kadar kafesimiz oldu.  Biz bu 

işe aslında 3 kişi başladık. Çıralı'dan Finike’ye kadar olan sahilde toplam 25 kişiyiz. Bundan 1 ay 

önce çıkmaya başladı kaplumbağalar. Sabah çok erken saatlerde çıkıp kaplumbağaların izlerini 

sürüp, yuvaları tespit etmeyi öğrendik. Şimdi onları kafesliyoruz. 45 gün sonra yavru çıkışlarını 

gözlemliyoruz. İlk yavruyu bundan dört gün önce aldık, gözlemledik. Kafesler bizim için çok 

önemli. Çünkü yuvaların üzerinden araçlar geçiyor. Yumurtalar kırılıyor, eziliyor. Yavrular 

çıkamıyor. Kumluca Belediyesi ve KUTSO aracılığıyla TEDAŞ’tan rica ettik. Sahildeki ışıkları 

ayarladı. Sabah çıkıp nöbet tutuyoruz geceleri. Sabah çıkıp yumurtalar çıktı mı diye bakıyoruz” 

dedi. 

Konuyla ilgili bilgi veren Çıralı Kıyı Koruma Koordinasyon Komisyonu Başkanı ve Ulupınar Çevre 

Koruma ve Geliştirme Kooperatifi Yönetim Kurulu Üyesi Diş Hekimi Erdal Elginöz; “Çıralı'daki 

caretta kaplumbağalarını koruma çalışmalarını bizim kooperatifimiz yürütmektedir. Carettalar 

Türkiye’de 21 üreme alanına sahiptir. Bunun 9 tanesi Antalya’da. Hatay Samandağ’dan başlayıp, 

Karataş, Gazipaşa, Alanya dahil olmak üzere bölgemize kadar geliyor, yumurtlama alanları. Şu 

anda bulunduğumuz Kumluca, Finike arasındaki 14 kilometrelik sahil bandı da caretta 
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kaplumbağalarının üreme alanların önemli bir tanesi. Burada oldukça yüksek sayıda yuva oluyor. 

Arkadaşlarla beraber çalışıyoruz. Kaplumbağaları korumamız gerekiyor. Çünkü deniz 

kaplumbağaları denizlerimizi temizleyen canlılardır. Bütün Akdeniz’de toplam 2 Bin caretta kalmış 

durumda. Bunların büyük bir çoğunluğu en çok yumurtlama alanı olan Türkiye’dedir. Antalya 

kıyılarında 500 veya 600 kaplumbağa var. Yumurtlamak için gelmiş. Hem erkek hem dişi. Bunların 

her gün birkaç tane deniz anası yediğini düşünürsek. Yedikleri deniz anası gerçekten inanılmaz 

sayıda. Onları korumazsak yakın zamanda bütün denizlerimizi Akdeniz’in bu bölgesini deniz 

analarının basma tehlikesi var. Ayrıca deniz kaplumbağaları avlandıkları yerde diğer küçük 

canlılara yiyecek sağlamak şeklinde avlarını tüketirler. Dolayı ile deniz kaplumbağaların yaşadığı 

alanlarda diğer küçük balık popülasyonu artar” dedi.  

 

 
 

 

Kumluca’da Tiyatro Şöleni. 

Kepez Belediyesi ve Kumluca Belediyesi'nin destekleriyle, Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası(KUTSO) Kadın Girişimciler Kurulu tarafından düzenlenen, Kepez Belediye Tiyatrosu’nun 

hazırlayıp oynadığı tiyatro oyunları büyük ilgi gördü. 

KUTSO Kadın Girişimciler Kurulu’nun kültür etkinlikleri kapsamında düzenlediği tiyatro 

gösterileri Kumluca Belediyesi Mehmet Akif Ersoy Kültür Merkezi’nde gerçekleşti. 
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Kepez Belediye Tiyatrosu ekibi tarafından oynanan tiyatro oyunları yöre halkı tarafından büyük ilgi 

gördü. Cuma ve Cumartesi günü oynanan Eskici Dükkanı, Keloğlan’ın Aklı ve Düğün Evi, Oyun 

Evi oyunlarında salon doldu taştı. Eskici Dükkanında hüzünlenen seyirciler, Düğün Evi, Oyun Evi 

ile kahkahalara boğuldu. Minik seyirciler ise Keloğlan’ın aklı oyununa büyü ilgi gösterdiler. 

Salonda yer kalmayınca çocuklar oyunu yerlerde izledi. 

Gösteriler sonunda Kumluca Belediye Başkanı Mustafa Köleoğlu, KUTSO Yönetim Kurulu 

Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, KUTSO Meclis Başkanı Fahri Özen ve KUTSO Kadın 

Girişimciler Kurulu tarafından tiyatro ekibine teşekkür plaketi takdim edildi. 

Kadın Girişimciler Kurulu adına söz alan Huriye Uslu; “Bu organizasyonda bizlerde desteklerini 

esirgemeyen Kepez Belediye Başkanımız Hakan Tütüncü’ye, Kumluca Belediye Başkanımız 

Mustafa Köleoğlu’na, KUTSO Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay’a ve 2 gün 

boyunca bizlere muhteşem anlar yaşatan başta Sanat Yönetmeni Abdullah Sürekli ve tüm Kepez 

Belediyesi Tiyatro Ekibine teşekkür ederiz. Bu yeni seçilen Kadın Girişimciler Kurulu olarak ilk 

etkinliğimizdi. Bundan sonraki süreçte Batı Antalya’da yaşayan kadınlarımızın ticaret hayatındaki 

rolünü birkaç kademe birden yükseltip hakkettiği yere getirmek amacıyla çalışmalarımıza durmadan 

devam edeceğiz” dedi. 

 

 
 

 

 

 

 



2019 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 46 
 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası, Kumluca Ticaret Borsası, Kumluca Esnaf Odası, Ziraat Odası, 

Ulaştırma Hizmetleri Esnaf odası ve diğer sivil toplum kuruluşu temsilcileri Barış Pınarı Harekatı 

ile ilgili Türkiye'nin 81 ili oda ve borsalarıyla aynı anda ortak basın açıklaması yaptı. 

Yapılan ortak açıklamada şöyle denildi; 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası, Kumluca Ticaret Borsası, Kumluca Esnaf Odası, Kumluca Ziraat 

Odası, Kumluca Ulaştırma Hizmetleri Esnaf odası ve bölgemizde bulunan diğer sivil toplum 

kuruluşu temsilcileri olarak bugün buradayız. 

81 İl’de aynı anda tüm Odalar ve Borsalarla birlikte bu açıklamayı yaparak, sizler aracılığıyla hem 

ülkemiz, hem de dünya kamuoyuna sesleniyoruz. 

Türkiye, 9 Ekim 2019’da Suriye sınırı üzerinde “Barış Pınarı” adı verilen sınır ötesi harekât 

başlatmıştır. 

Amaç, hem ülkemiz sınırlarının güvenliğini sağlamak, hem de ülkemiz ve bölge ülkeleri için tehdit 

oluşturan terör koridorunu ortadan kaldırmaktır. 

Bu bölgeyi PKK/PYD/YPG ve DEAŞ gibi terör örgütlerinden temizleyerek, Suriye halkını 

teröristlerin baskı ve zulmünden kurtarmak, bölgede huzur, güven ve barış ortamını yeniden tesis 

etmektir. 

Bizler devletimizin aldığı bu kararın arkasındayız ve destekliyoruz. 

Zira Türkiye, uluslararası kurallardan doğan hakkını kullanmıştır. 

Barış Pınarı Harekâtı, evrensel hukuk ve Birleşmiş Milletler Güvelik Konseyi terörle mücadele 

kararları ile BM Sözleşmesi’nde yer alan meşru müdafaa hakkı çerçevesinde başlatılmıştır. 

Suriye’nin toprak bütünlüğüne, egemenliğine ve siyasi birliğine saygı gösterilmektedir. 

Dolayısıyla bu harekât, meşrudur ve uluslararası hukuka uygundur. 

Ülkemiz özellikle Fırat’ın doğusunda sınırın ötesinde konuşlu terör örgütü unsurlarınca, son iki 

yılda yüzün üzerinde taciz ve hasmane eyleme maruz kalmıştır. 

Bu terör örgütleri, Suriye içinde ve Suriyelilere yönelik de saldırılar düzenlemektedir. 

Suriye’deki yerel halkın da terör örgütlerinin giderek artan insan hakkı ihlalleri, göçe zorlanma, 

taciz ve zulmüne karşı şikâyetleri ve tepkileri sürekli artmaktadır. 

Herkes artık şunu çok iyi görmelidir ki; masum insanları katleden ve ülkemizin güvenliğine de açık 

tehdit oluşturan terör gruplarına sessiz kalmamız beklenemez. 

Fırat Kalkanı ve Zeytin Dalı Harekâtıyla başlayıp devam eden tüm bu operasyonlarıyla Türkiye, 

terör örgütlerine ve destekçilerine gereken cevabı en güçlü şekilde vermektedir. 

Aynı zamanda da sivillerin ve masumların korunmasına azami dikkat gösterilmektedir. 

Zaten bunu hem Fırat Kalkanı hem de Zeytin Dalı harekâtlarında da gösterdik. 

Önceden terörün hâkim olduğu bölgede hayat normale döndü, barış ve huzur geldi. 

Yurtlarını terk etmek zorunda kalmış Suriyelilerin geri dönüşüne de zemin hazırlamış olduk. 

Türkiye’nin elinden gelen tüm imkânlarını bu bölgeler için nasıl seferber ettiğini de tüm dünya 

kamuoyu gördü. 

Çünkü biz inanıyoruz ki, gönül dünyasını ve insanları imar edemeyenler, yeryüzünü imar 

edemezler. 

Bizler Türkiye olarak yıkmaktan, yakmaktan yana hiç olmadık, olmayacağız. 

Bizim tarafımız huzurdur, barıştır, kardeşliktir. 

Türkiye’nin terörle mücadeleye dönük çabaları, etnik ve dini temizlik de dâhil olmak üzere, 

insanlığa karşı işlenen suç niteliğindeki PKK/PYD/YPG ve DEAŞ eylemleri nedeniyle yerlerinden 

edilmiş Suriyelilerin geri dönüşlerinin önünü açacak, Suriye’nin toprak bütünlüğü ve birliğinin 

korunmasına da katkıda bulunacaktır. 

Bu nedenle Türkiye’nin başlattığı her harekât, Suriyeli göçmenler, mazlum ve mağdur durumdaki 

yerel halk tarafından desteklenmektedir. 
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Tüm bu gerçekler ışığında, uluslararası camiayı, teröre karşı ortak duruş sergileme ve evrensel insan 

haklarını bu bölgede hâkim kılma yönünde niyetlerini açık bir şekilde göstererek, ülkemize destek 

vermeye davet ediyoruz. 

Son olarak, şunu da herkesin bilmesini istiyoruz. 

Türkiye ve Türkiye ekonomisine yöneltilen tehditlere Türk milleti, iş dünyası ve sivil toplumu, bir 

ve beraber olarak en güzel cevabı verecektir. 

Bu tehditler karşısında bu vatanın her bir ferdi, Türkiye’nin geleceği için daha çok çalışacak, daha 

çok üretecektir. 

Gün sessiz kalma değil, milli birlik ruhuyla, bir ve beraber olarak ses verme günüdür. 

Öte yandan bütün vatandaşlarımızı, özellikle sosyal medyadaki bilgi kirliliği ve provokasyonlara 

karşı dikkatli olmaya çağırıyoruz. 

Bu bölgede yaşayanlar bizim komşumuzdur, kardeşimizdir. 

Aynı medeniyetin, aynı kültürün, aynı inancın mensupları olan bizler arasındaki kardeşlik ve 

komşuluk hukukunu kimse yok edemez. 

Aramıza kimse fitne ve fesat sokamaz, bizi birbirimize düşman edemez. 

Türkiye’nin iş dünyası olarak dualarımızla ve bütün gönlümüzle devletimizin ve kahraman 

askerlerimizin yanındayız. 

Türk Silahlı Kuvvetlerimizin bölgedeki terör unsurlarını yok edeceğine ve terör örgütlerini 

hezimete uğratacağına olan inancımız tamdır. 

Tüm şehitlerimize Allah’tan rahmet diliyoruz, mekânları cennet olsun. 

Yaralılarımıza acil şifalar temenni ediyoruz. 

Cenab-ı Hak Mehmetçiğimizi korusun, Ordumuzu muzaffer kılsın. Yar ve yardımcımız olsun. 
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1.8. Kalite Yönetim  

KUTSO’ya Kalitede Tam Not. 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) ISO 9001:2015 Kalite Yönetim Sistemi Ara Denetimi 

başarıyla tamamlandı. 

KUTSO Kumluca Merkez Hizmet Binasında gerçekleşen denetleme Türk Loydu Baş Denetçisi Ali 

Topal tarafından gerçekleştirildi. Denetlemede kalite yönetim süreci, üst yönetim, kaynak yönetimi, 

politika temsil süreci, üye ilişkileri süreci, insan kaynakları süreci, iş geliştirme ve danışmanlık 

süreci, haberleşme ve yayın süreci gibi konular incelendi. 

Denetleme sonunda KUTSO Kalite Yönetim Siteminin başarıyla işletildiğini belirten Baş Denetçi 

Ali Topal, “Özellikle kuruluş bağlamı kapsamında yapılan detaylı çalışmalar çok başarılı. KUTSO 

Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ve KUTSO ekibini tebrik ediyorum” dedi. 

 
 

 
İÇ TETKİK 

Ayrıca TS EN ISO 9001 Kalite Yönetim Sistemi Standardı’nın gereği olan iç tetkik uygulaması iç 

tetkik planı doğrultusunda gerçekleştirilmiştir. 
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YÖNETİM GÖZDEN GEÇİRME TOPLANTISI 

 

Yönetimin Gözden Geçirme toplantıları yılda bir defa yapılır.Yönetim Sistemi’nin etkinliğini 

arttırmak ve uygulamaların sürekli iyileştirilmesini sağlamak adına belirli kararlar alınarak 

yapılmaktadır. 

 

Her yıl geçmiş yılın değerlendirmesi yapılan YGG Toplantısı; kalite yönetim sisteminin 

uygunluğunun devam etmemesi, oluşan muhtemel değişiklikler, acil haller vb. durumlarda 

periyodun dışında tekrarlanabilir. 

 

 

DÜZELTİCİ FAALİYETLER 

 

Kalite Yönetim Sistemi faaliyetleri sırasında uygunsuzluğa yol açan ana nedenleri belirlemek, 

nedenleri ortadan kaldırmak için düzeltici faaliyetleri planlamak, uygulamak, yürütmek ve kontrol 

etmek, hataya yol açan konuların ortadan kaldırılması ile muhtemel uygunsuzlukların önlenmesi 

için yapılacak önleyici faaliyetler konularında bir sistem bütünü sağlamak, Odamızdan hizmet alan 

tüm kişi ve kuruluşlardan gelen şikayetlerin araştırılması ve tekrarının önlenmesi için tedbirler alma 

konusunda yöntem ve sorumlulukları belirlemektir. 

 

TEMEL HİZMETLER 

2.1.İletişim Ağı 

 

 

 

KUTSO 2019 Yılı Üye Memnuniyet  Anketi Sonuçları 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak 2019 yılı boyunca zaman zaman üyelerimize yaptığımız,  

üye memnuniyet anketimize toplam 345  kişi katılmış bulunmaktadır.  

Üyelerimizin anket sonucu memnuniyet oranları %92’dir. 

Yapılan değerlendirmeler sonucunda  odamız genel değerlendirmeleri, oda yönetiminin, personele 

ait görüşler, odamız hizmetlerinden haberdar olma yöntemlerinin değerlendirilmesi hakkında fikir 

ve öneri beyan eden grafikler aşağıda yer almaktadır. 

2019 yılı boyunca  Üye ilişkileri ve Oda Muamelat Birimimiz 
tarafından yaklaşık 8020 kişi ile çeşitli sebeplerle telefon görüşmesi 
yapılmış olup, çeşitli sebeplerle üyelerimize 304.139 adet sms 
gönderilmiştir. 

 



2019 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 50 
 

A. GENEL DEĞERLENDİRME 

 

 

 

 

 

 

88% 

10% 

2% 

1.Oda kamuoyunda yeterince ve 
olumlu tanınır. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     

92% 

6% 

2% 

2. Oda faaliyetleri ile sektör ve bölge 
sorunlarının çözümüne önemli katkı ve 

girişimlerde bulunur. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     
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87% 

10% 
3% 

3.Oda sektörüm ile ilgili gelişmeleri hızlı bir 
şekilde duyurur. 

Katılıyorum     %87  

Katılmıyorum  %10 

Kararsızım       %3  

95% 

3% 2% 

4. Oda kamuoyunda yeterince ve 
olumlu tanınır.  

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     

95% 

3% 2% 

5. Odadan aldığım hizmetlerden 
memnunum. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     
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 6.Oda hizmet binası fiziksel olarak yeterlidir. 

 

 

 

 

 

 

96% 

2% 2% 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     

87% 

10% 

3% 

7. Odanın sosyal sorumluluk bilinci 
yüksektir. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     
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83% 

15% 

2% 

8. Oda üyelerinden gelen şikayetleri etkin ve hızlı bir 
şekilde değerlendirir. 

%75 Katılıyorum 

%15Katılmıyorum 

%2Kararsızım 

79% 

5% 

16% 

9. Odayı aradığımda ilgili birimlere hızlı bir şekilde 
ulaşabiliyorum. 

%79 Katılıyorum 

%5 Katılmıyorum 

%16 Kararsızım 
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B.ODA YÖNETİMİ 

 

 

 

 

94% 

3% 3% 

1. Oda yönetimine gerektiğinde ulaşılabilir. 

%94 Katılıyorum 

%3 Katılmıyorum 

%3 Kararsızım 

96% 

2% 2% 

2. Oda yönetimi adil ve tarafsızdır. 

%96 Katılıyorum 

%2 Katılmıyorum 

%2 Kararsızım 

87% 

5% 
8% 

3. İlgili merciler nezdinde etkilidir. 

%87 Katılıyorum 

%5 Katılmıyorum 

%8 Kararsızım 
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C.ODA PERSONELİNE AİT GÖRÜŞLER 

 

 

 

 

87% 

5% 
8% 

1.Çalışanlar üyelerin hizmet konusundaki 
öneri ve şikayetlerini dikkate alır. 

%85 Katılıyorum 

%10 Katılmıyorum 

%5 Kararsızım 

87% 

3% 
10% 

2. Verilen hizmette tarafsız ve dürüsttürler. 

%87 Katılıyorum 

%3 Katılmıyorum 

%10 Kararsızım 
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80% 

12% 

8% 

3. Oda personeli ilgili ve naziktir. 

%80 Katılıyorum 

%12 Katılmıyorum 

%8 Kararsızım 

80% 
82% 
84% 
86% 
88% 
90% 
92% 
94% 
96% 

Odamızın Birimlerine İlişkin Memnuniyet 
Düzeyi 

Odamızın Birimlerine İlişkin 
Memnuniyet Düzeyi 
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Anket sonucu üyelerimizden gelen dilek/şikayetler ve oluşturulan aksiyonlar 

şöyledir: 

* Çok uğultu olması sebebi ile merkez servislerin bölünme talebi için 3. Kat 

konferans salonu ile birlikte teklif işlemleri ve çalışma başlatılacaktır. 

*Kaş temsilciliğinde istenen üye masası ve bilgisayar talebi için, personel 

toplantısında karar alınarak mevcut bilgisayarlardan gönderilmesi ve masa 

yaptırılması kararlaştırılmıştır. 

*Kobilere yönelik devlet destekli alacak sigortası ile ilgili seminer talebi için aksiyon 

alınarak 12.11.2019 tarihinde seminer düzenlenmiştir. 

 

 

 

 

 

0% 

20% 

40% 

60% 

80% 

100% 

Üyelerimizin odamız ile ilgili bilgileri edinme 
şekli 

Üyelerimizin odamız ile ilgili 
bilgileri edinme şekli 
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2.2. Politika Temsil 

 

 

KUTSO 2019 YILI POLİTİKA TEMSİL LİSTESİ 

 

Sıra 

No 
Tarih Sayı 

Konusu Kaynağı (Varsa) 

Faaliyetin 

Adı 

Gönderilen 

Kurum 
Organize 

Eden Birim 

Durum/Sonuç 

1 27.5.2019 Başkanlık 

Tropikal 

meyve 

üretiminde 

sürdürülebil

ir tarımın 

sağlanması 

biyoçeşitlili

ğin 

arttırılması 

için 

uluslararası 

işbirliği 

kurulması 

Akdeniz 

Üniversite

si Ziraat 

Fakültesi 

işbirliği 

Tropikal 

meyve 

üretiminde 

sürdürülebil

ir tarımın 

sağlanması 

biyoçeşitlili

ğin 

arttırılması 

için 

uluslararası 

işbirliği 

kurulması 

konusunda 

destek 

mektubu 

Akdeniz 

Üniversitesi 

Ziraat 

Fakültesi 

Öğretim 

Üyesi Prof. 

Dr. Hamide 

GÖKBÜK 

Genel 

Sekreterlik, 

Oda 

Muamelat ve 

Üye İlişkileri  

Tropik meyvelerin 

yetiştiriciliği 

konusunda destek 

mektubu verildi. 

2 2.1.2019 Başkanlık 

Orbit Tıp 

Merkezi 

indirim 

protokolü 

Odamız 

personel 

ve 

üyelerinin 

talebi 

Orbit Tıp 

Merkezi ile 

personel ve 

üyelerimiz 

için indirim 

protokolü 

imzalanmas

ı 

Orbit Tıp 

Merkezi 

Başkanlık-

Genel 

Sekreterlik 

Orbit Tıp Merkezi ile 

personel ve üyelerimiz 

için indirim protokolü 

imzalanması 

3 2.1.2019 

TOBB X. 

Türkiye 

Ticaret ve 

Sanayi 

Şurası” 

TOBB X. 

Türkiye 

Ticaret ve 

Sanayi 

Şurası”nda 

dile 

getirilmek 

üzere 

odamızca 

tespit edilen 

sorun ve 

çözüm 

önerileri 

TOBB’da

n gelen 

28.12.201

8 tarih 

19618 

sayılı yazı 

X. Türkiye 

Ticaret ve 

Sanayi 

Şurası”nda 

dile 

getirilmek 

üzere 

odamızca 

tespit edilen 

bölgemizi 

ilgilendiren 

ticaret ve 

sanayinin 

önündeki 

engeller ve 

çözüm 

önerileri  

TOBB 

Genel 

Sekreterlik-

Arge Birimi 

TOBB X. Türkiye 

Ticaret ve Sanayi 

Şurası”nda dile 

getirilmek üzere 

odamızca tespit edilen 

bölgemizi ilgilendiren 

ticaret ve sanayinin 

önündeki engeller ve 

çözüm önerileri mail 

atıldı. 
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4 25.1.2019 Başkanlık 

Kumluca 

Özel 

Medikum 

Hastanesi 3. 

basamak 

tescili 

Kumluca 

Özel 

Medikum 

Hastanesi 

talebi 

Kumluca 

Özel 

Medikum 

Hastanesi 3. 

basamak 

tescili 

hakkında 

TOBB'a 

yazı 

yazılması. 

TOBB 

Başkanlık-

Genel 

Sekreterlik 

Kumluca Özel 

Medikum Hastanesi 3. 

basamak tescili 

hakkında TOBB'a 

iletilen yazımızaa 

istinaden 

Birliğimizden Sağlık 

Bakanlığı'na talebin 

iletildiği bildirilmiştir. 

5 25.1.2019 

25.1.2019

/ 155 

sayılı 

giden 

Kaş 

İlçesi'ne 

odamızın 

şubesinin 

kurulması. 

Başkan 

Yardımcı

mızın 

talebi. 

Kaş 

İlçesi'ne 

odamızın 

şubesinin 

kurulması 

için gerekli 

şartların 

bildirilmesi 

konusunda 

TOBB 

görüşünün 

alınması. 

TOBB 

Genel 

Sekreterlik - 

Üye İlişkileri 

oda 

Muamelat 

Kaş İlçesi'ne odamızın 

şubesinin kurulması 

için hukuki şartların 

bildirilmesi konusunda 

TOBB'a yazı yazıldı.  

6 28.1.2019 

28.1.2019

/ 159-160 

sayılı 

giden 

Bölgemizde 

yaşanan 

doğal afet 

için 

çiftçilerimiz

e destek 

verilmesi. 

Üye 

talepleri. 

Bölgemizde 

yaşanan 

doğal afet 

için 

çiftçilerimiz

e 

KOSGEB'd

en 0 faizli 

destek 

verilmesi 

talebinin 

bildirilmesi. 

TOBB 

Genel 

Sekreterlik - 

Üye İlişkileri 

oda 

Muamelat 

Bölgemizde yaşanan 

doğal afet için 

çiftçilerimize 0 faizli 

destek verilmesi talebi 

TOBB'a ilgili 

Bakanlıklara 

bildirilmesi için 

iletildi. 

7 31.1.2019 

31.1.2019

/ 174 

sayılı 

giden  

 Yurtdışı 

gezilerinde 

KOSGEB 

destek 

oranının 

arttırılması. 

Üye 

talepleri. 

 Yurtdışı 

gezilerinde 

KOSGEB 

destek 

oranının 

arttırılması 

talebinin 

KOSGEB'e 

bildirilmesi. 

KOSGEB 

Ankara 

Genel 

Sekreterlik - 

Üye İlişkileri 

oda 

Muamelat 

 Yurtdışı gezilerinde 

KOSGEB destek 

oranının arttırılması 

talebinin KOSGEB'e 

bildirildi. 

8 21.2.2019 

21.2.2019

/ 298 

sayılı 

giden  

İmsa 

Mermer İnş. 

Ltd. Şti.'nin 

geçici tatil 

hakkı talebi 

İmsa 

Mermer 

İnş. Ltd. 

Şti.'nin 

geçici tatil 

hakkı 

talebi 

İmsa 

Mermer İnş. 

Ltd. Şti.'nin 

geçici tatil 

hakkı 

talebinin 

ilgili yerlere 

bildirilmesi. 

5. Meslek 

komitesi 

görüşü ve 

Yönetim 

Kurulu 

kararı 

alındı. 

Genel 

Sekreterlik/Ü

ye İlişkileri 

ve oda 

Muamelat 

Birimi 

İmsa Mermer İnş. Ltd. 

Şti.'nin geçici tatil 

hakkı talebinin ilgili 

yerlere bildirildi. 

9 5.3.2019 

5.3.2019/ 

359 sayılı 

giden 

Kumluca 

Farabi 

Teknik 

Anadolu 

Lisesi için 

kitap bağışı 

kampanyası  

Kumluca 

Farabi 

Teknik 

Anadolu 

Lisesi 

talebi 

Kumluca 

Farabi 

Teknik 

Anadolu 

Lisesi için 

kitap bağışı 

kampanyası 

Kumluca 

Farabi 

Teknik 

Anadolu 

Lisesi 

Genel 

Sekreterlik- 

Üye İlişkileri 

Oda 

Muamelat 

Kumluca Farabi 

Teknik Anadolu Lisesi 

için kitap bağışı 

kampanyası için organ 

üyelerimiz bağış yaptı. 

Alınan kitaplar okul 

kütüphanesine 
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için organ 

üyelerimizi

n bağış 

yapması 

için duyuru 

yapılması. 

gönderildi. 

10 8.3.2019 Başkanlık 

11 Mart 

Pazartesi 

günü 

ATSO’da 

Ticaret 

Bakanımız 

Ruhsar 

Pekcan’ın 

katılımı ile 

gerçekleşen 

“Bölgesel 

İstişare 

Toplantısı” 

için 

sunduğumu

z sorun ve 

çözüm 

önerileri 

ATSO’da 

Ticaret 

Bakanımı

z Ruhsar 

Pekcan’ın 

katılımı 

ile 

gerçekleşe

n 

“Bölgesel 

İstişare 

Toplantısı

” 

ATSO’da 

Ticaret 

Bakanımız 

Ruhsar 

Pekcan’ın 

katılımı ile 

gerçekleşen 

“Bölgesel 

İstişare 

Toplantısı” 

için 

sunduğumu

z sorun ve 

çözüm 

önerileri 

yazısı 

Ticaret 

Bakanı 

Ruhsar 

PEKCAN'a 

sunuldu. 

Başkanlık-

Genel 

Sekreterlik 

İlgili sorun ve çözüm 

önerileri Ticaret 

Bakanı Ruhsar 

PEKCAN'a sunuldu. 

11 28.3.2019 

28.3.2019 

/467 sayılı 

giden yazı 

BAKA 

teknik 

Destek 

Eğitim 

Projesi 

kapsamında 

öğrencileri 

davet 

edilmesi. 

BAKA 

teknik 

Destek 

Eğitim 

Projesi 

BAKA 

teknik 

Destek 

Eğitim 

Projesi 

kapsamında 

öğrencileri 

davet etmek 

için Milli 

eğitim 

Müdürlüğü'

ne yazı 

yazılması. 

Kumluca 

Milli 

Eğitim 

Müdürlüğü 

Genel 

Sekreterlik-

Arge Birimi 

BAKA teknik Destek 

Eğitim Projesi 

kapsamında 

öğrencileri davet 

etmek için Milli 

eğitim Müdürlüğü'ne 

yazı yazıldı, 

öğrencilerin eğitimlere 

katlılımı sağlandı. 

12 15.4.2019 

15.4.2019

- 552 

sayılı 

giden 

Yunanistan 

için vize 

işlemlerinin 

Kaş'ta 

yaptırılabil

mesi. 

Kaş 

üyelerimi

zin talebi 

Yunanistan 

için vize 

işlemlerinin 

Kaş'ta 

yaptırılabil

mesi için 

İzmir To 

Argyto 

Papoluia 

Consulate 

General of 

the Hellenic 

Republic'e 

konu ile 

ilgili yazı 

yazılması. 

İzmir To 

Argyto 

Papoluia 

Consulate 

General of 

the Hellenic 

Republic'e  

Genel 

Sekreterlik-

Üye İlişkileri 

ve oda 

Muamelat 

Birimi  

Yunanistan için vize 

işlemlerinin Kaş'ta 

yaptırılabilmesi için 

İzmir To Argyto 

Papoluia Consulate 

General of the 

Hellenic Republic'e 

konu ile ilgili yazı 

yazıldı. 
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13 19.4.2019 

19.4.2019

- 574 

sayılı 

giden yazı 

Antalya 

Halk 

Bankası 

Bölge 

Müdürlüğü 

Üyelerimi

zin kredi 

talebi. 

Üyelerimizi

n kredi 

talebi için 

Halk 

Bankası 

Bölge 

Müdürlüğü'

ne yazısı. 

Antalya 

Halk 

Bankası 

Bölge 

Müdürlüğü 

Genel 

Sekreterlik 

Üyelerimizin kredi 

talebi için Halk 

Bankası Bölge 

Müdürlüğü'ne yazı 

yazıldı. 

14 24.4.2019 24.4.2019 

Ekmek 

fiyatı 

tarifesi 

komisyonu 

oluşturulma

sı. 

Ekmek 

fiyatı 

tarifesi 

komisyon

u 

oluşturul

ması 

zorunlulu

ğu 

Ekmek 

fiyatı 

tarifesi 

komisyonu 

oluşturulma

sı için 

yapılan 

yazışma ve 

organizasyo

nlar. 

İlgili 

Kurumlara 

Üye İlişkileri 

ve oda 

Muamelat 

Birimi  

Kumluca Finike 

Demre ve Kaş 

Temsilcileri ile Ekmek 

fiyatı tarifesi 

komisyonu 

oluşturulması. 

15 29.4.2019 

Başkanlık

/29.4.201

9 tarih 

617 sayılı 

giden yazı 

Kıyı 

Şeridinde 

bulunan 

araçlar Hk. 

Yönetim 

Kurulu 

Başkanına 

bildirilen 

sözlü 

talep 

Kumluca 

Deniz 

obalarında 

karetta 

karettaların 

üreme 

bölgelerind

e bulunan 

araçların 

kaldırılması 

talebi 

Kumluca 

Belediye 

Başkanlığı 

Başkanlık-

Arge Birimi 

Konu ile ilgili 

Kumluca Belediye 

Başkanlığına 

29.4.2019 tarih 617 

sayılı yazı gönderildi, 

talep değerlendirildi. 

16 29.4.2019 

Başkanlık

/29.4.201

9 tarih 

618 sayılı 

giden yazı 

Aydınlatma

lar Hk. 

Yönetim 

Kurulu 

Başkanına 

bildirilen 

sözlü 

talep 

Kumluca 

Deniz 

obalarında 

karetta 

karettaların 

üreme 

bölgelerind

e bulunan 

aydınlatma 

araçlarının 

perdelenme

si talebi 

Akdeniz 

Elektrik 

Dağıtım 

A.Ş. 

Kumluca 

Şubesi Başkanlık-

Arge Birimi 

Konu ile ilgili 

Akdeniz Elektrik 

Dağıtım A.Ş. 

Kumluca Şubesine 

29.4.2019 tarih 618 

sayılı yazı gönderildi, 

talep değerlendirildi. 

17 29.4.2019 

29.4.2019 

tarih 616 

sayılı 

giden yazı 

Kaş İlçesi 

için 2. 

noterlik 

kurulması 

talebi 

Kaş 

Üyelerimi

zin 

Başkan 

Yard. 

Bayram 

Karagül'd

en sözlü 

talebi 

Kaş 

İlçesi'ne 2. 

Noterliğin 

açılması 

talebi 

Türkiye 

Noterler 

Birliği 

Başkanlık, 

Genel 

Sekreterlik. 

27.5.2019 tarih 14903 

sayılı Adalet 

Bakanlığı Hukuk işleri 

Genel Müdürlüğünden 

gelen yazı; talebin 

değerlendirileceği 

yönündedir. 
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18 30.5.2019 

30.05.201

9 tarih 

5683 

sayılı 

gelen yazı 

TOBB 

Türkiye 

Ekonomi 

Şurası 

Sorunlar ve 

Çözüm 

Önerileri 

hk. 

TOBB 

Türkiye 

Ekonomi 

Şurası'nın 

odamızda

n Sorunlar 

ve Çözüm 

Önerileri 

Talebi. 

Yeni Hal 

yasası ile 

ilgili 

yapılan 

geniş 

kapsamlı 

toplantılar 

sonucu 

çıkan sorun 

ve çözüm 

önerileri 

şuraya 

iletilmiştir. 

TOBB - 

Ticaret 

Bakanlığı 

Genel 

Sekreterlik, 

Arge Birimi 

21.01.2019 tarihinde 

İlgili talep Ticaret 

Bakanlığına iletilmiş 

ve gelen cavap yazısı 

odamıza iletilmiştir. 

19 28.6.2019 Başkanlık 

Eğitime 

destek 

protokolü 

KUTSO 

ve Bil 

Koleji 

Teknoken

t Lisesi'ne 

destek. 

Bil Koleji 

Teknokent 

Lisesi için 

destek 

Bil Koleji 

Başkanlık-

Genel 

Sekreterlik 

Bil Koleji Teknokent 

Lisesi için destek 

protokolü imzalandı. 

20 19.7.2019 

19.07.201

9/987 

sayılı 

giden 

Turizm 

Bakanlığı'n

a sunulacak 

olan Likya 

yolu Projesi 

için keşif 

çalışması. 

Turizm 

Bakanlığı'

na 

sunulacak 

olan 

Likya 

yolu 

Projesi  

Turizm 

Bakanlığı'n

a sunulacak 

olan Likya 

yolu Projesi 

için Alakır 

Derneği, 

Kumluca 

Belediyesi 

ve odamız 

temsilcileri 

ile keşif 

çalışması. 

KADOK, 

Kumluca 

Belediyesi, 

KUTSO 

Genel 

Sekreterlik-

Basın Yayın 

Bilgi İşlem 

Birimi 

Turizm Bakanlığı'na 

sunulacak olan Likya 

yolu Projesi için 

Alakır Derneği, 

Kumluca Belediyesi 

ve odamız temsilcileri 

ile keşif çalışması 

yapıldı, yürüyüş için 

uygun yerler tespit 

edildi. 

21 24.7.2019 

24.7.2019 

/ 998 

sayılı 

giden  

Mesleki ve 

Teknik 

Eğitim 

Okul 

yönetim 

Kurulu 

temsilciliği 

Mesleki 

ve Teknik 

Eğitim 

Okul 

yönetim 

Kurulu 

temsilci 

daveti 

Mesleki ve 

Teknik 

Eğitim 

Okul 

yönetim 

Kurulu 

temsilci 

bildirilmesi 

Kumluca 

İlçe Milli 

Eğitim 

Müdürlüğü Oda Sicil 

Birimi 

Mesleki ve Teknik 

Eğitim Okul yönetim 

Kurulu için  temsilci 

bildirildi.(Oda Sicil 

Müdürü Recep 

KÖSEK) 

22 25.7.2019 Başkanlık 

Teşekkür 

Belgesi 

Demre 

Kaymaka

mlığı 

Demre 

İlçesi'nde 

odamızca 

verilen  

desteklerde

n dolayı 

Yönetim 

Kurulu 

Başkanımız

a Teşekkür 

Belgesi 

verilmesi. 

Demre 

Kaymakaml

ığı'ndan 

Odamıza 

verilen 

belge. 
Demre 

Kaymakamlığ

ı 

Demre İlçesi'nde 

odamızca verilen  

desteklerden dolayı 

Yönetim Kurulu 

Başkanımıza Teşekkür 

Belgesi verildi. 
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23 5.8.2019 5.8.2019 

Turizm 

Danışma 

Bürosu 

Çevreyi ve 

Müşteriyi 

Rahatsız 

eden 

Yöntemlere 

Yaptırım 

Komisyonu 

üyeliği 

Turizm 

Danışma 

Bürosu 

Çevreyi 

ve 

Müşteriyi 

Rahatsız 

eden 

Yöntemle

re 

Yaptırım 

Komisyon

u  

Turizm 

Danışma 

Bürosu 

Çevreyi ve 

Müşteriyi 

Rahatsız 

eden 

Yöntemlere 

Yaptırım 

Komisyonu 

için temsilci 

bildirilmesi.  

Kaş 

Kaymaaka

mlığı 

Yönetim 

Kurulu Üyesi 

Turizm Danışma 

Bürosu Çevreyi ve 

Müşteriyi Rahatsız 

eden Yöntemlere 

Yaptırım Komisyonu 

için temsilci 

bildirildi.(Yönetim 

Kurulu Üyesi Erhan 

Sarıcaoğlu) 

24 6.8.2019 6.8.2019 

ATSO 

İnovasyon 

Merkezi 

ziyareti 

Odamızda 

kurulması 

planlanan 

teknoloji 

sınıfı için 

ATSO 

İnovasyon 

Merkezi 

ziyareti 

ATSO 

İnovasyon 

Merkezi 

ziyareti 

ATSO 

Arge-Basın 

Yayın Bilgi 

İşlem Birimi 

Odamızda kurulması 

planlanan teknoloji 

sınıfı için ATSO 

İnovasyon Merkezi 

ziyaret edilerek işleyiş 

ve çalışmalar 

hakkındabilgi alındı. 

25 19.8.2019 

19.8.2019 

1078 

gelen 

Antalya 

OSB 

Tarihçe 

Çalışması 

Kaş 

Kaymaak

amlığı 

02.08.2019 

tarih 1832 

sayılı gelen 

yazıda 

istenen 

bilgiler. 

Kaş 

Kaymaaka

mlığı KUTSO Arge 

Birimi 

02.08.2019 tarih 1832 

sayılı gelen yazıda 

istenen bilgiler 

iletilmiştir. 

26 22.8.2019 

22.8.2019

/1111 

sayılı yazı 

Kumluca 

İlçe emniyet 

Müdürlüğü 

"Hayatıma 

Kastım 

Yok, 

Kaskım Var 

Projesi"ne 

kurumumuz

ca destek 

verilmesi. 

Kumluca 

İlçe 

emniyet 

Müdürlüğ

ü 

"Hayatım

a Kastım 

Yok, 

Kaskım 

Var 

Projesi"ne 

destek 

talebi 

Kumluca 

İlçe emniyet 

Müdürlüğü 

"Hayatıma 

Kastım 

Yok, 

Kaskım Var 

Projesi"ne 

kurumumuz

ca destek 

verilmesi. 

Kumluca 

İlçe emniyet 

Müdürlüğü 

Başkanlık/Ge

nel 

Sekreterlik 

Kumluca İlçe emniyet 

Müdürlüğü "Hayatıma 

Kastım Yok, Kaskım 

Var Projesi"ne 

kurumumuzca destek 

verildi toplantılara 

katılım 

sağlandı,denetleme 

komisyonu üyeliği 

oldu. 

27 19.9.2019 

Antalya 

Ticaret İl 

Müdürlüğ

ü İl 

Mütabaka

t Komitesi 

toplantılar

ı 

Antalya 

Ticaret İl 

Müdürlüğü 

İl 

Mütabakat 

Komitesi 

için temsilci 

bildirilmesi 

Antalya 

Ticaret İl 

Müdürlüğ

ü İl 

Mütabaka

t Komitesi 

toplantılar

ı 

Antalya 

Ticaret İl 

Müdürlüğü 

İl 

Mütabakat 

Komitesi 

için temsilci 

bildirilmesi 

Antalya 

Ticaret İl 

Müdürlüğü  

Genel 

Sekreterlik 

Antalya Ticaret İl 

Müdürlüğü İl 

Mütabakat Komitesi 

için temsilci bildirildi. 

28 21.9.2019 
015/713-Ş 

gelen 

İş İlişkisi 

Hk. 

Özbekista

n 

Cumhuriy

eti  

Üyemiz iş 

adamlarının 

Özbekistan'

a 

davetedilme

si. 

Özbekistan 

Cumhuriyet

i  Ankara 

Büyükelçisi 

Alişer 

Azamhocay

ev 

Başkanlık, 

Genel 

Sekreterlik 

Genel Sekreter Mesut 

Bakar kişisel ziyarette 

bulunmuştur. 
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29 1.10.2019 Başkanlık 

Thomas 

Cook Hk. 

26.09.201

9 tarih 

9610 

sayılı 

gelen 

TOBB 

yazısı  

Thomas 

Cook'un 

iflası ile 

özellikle 

Kaş İlçesi 

üyelerimizi

n 

yaşadıkları 

maduriyetin 

bildirilmesi. 

TOBB 

Turizm 

Kurulu 

Başkanlık 

01.10.2019 tarihli 

TOBB Turizm 

Kurulu'na yazı 

gönderildi. 

30 
30.12.201

9 
Başkanlık 

 Basın 

açıklaması 

Yılbaşı 

tebriği ile 

birlikte 

2019 

yılının 

değerlendi

rmesi. 

Tüm haber 

kaynakların

a basın 

açıklamasın

ın 

iletilmesi. 

Yerel ve 

Ulusal 

Basın Başkanlık-

Basın Yayın 

Bilgi İşlem 

Birimi 

2019 yılında odamızca 

yapılan çalışmalar ve 

bölgemiz için devam 

eden çalışmaların 

anlatıldığı basın 

açıklaması tüm haber 

kaynakları ile 

paylaşıldı. 

31 
3-

5.05.2019 

3-

5.05.2019 

Kepez 

Belediyesi 

ile birlikte 2 

yetişkin 1 

çocuk 

tiyatro 

oyununun 

Kumluca'da 

sergilenmes

i. 

KUTSO 

Kadın 

Girişimcil

er Kurulu 

kararı. 

Kepez 

Belediyesi 

ile birlikte 2 

yetişkin 1 

çocuk 

tiyatro 

oyununun 

Kumluca'da 

sergilenmes

i için 

yapılan 

hazırlıklar. 

Kepez 

Belediyesi 

Tiyatro 

Topluluğu 

KUTSO 

Kadın 

Girişimciler 

Kurulu  

Kepez Belediyesi ile 

birlikte 2 yetişkin 1 

çocuk tiyatro 

oyununun Kumluca'da 

ücretsiz oynandı. 

 

İŞTİRAK EDİLEN TOPLANTI VE ETKİNLİKLER 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, ATSO'da düzenlenen Bölge Oda ve 

Borsaları İstişare Toplantısına katıldı. 
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Kaş Belediye Başkanımız Sayın Mutlu Ulutaş'ı ziyaret ederek Kaş'ta yaptığımız çalışmalar ve 

projelerimiz hakkında görüş alışverişinde bulunduk. 

 

 
 

 

Kaş Kaymakamımız Sayın Bülent Karacan'a hayırlı olsun ziyaretinde bulunarak odamız faaliyetleri 

hakkında bilgi verdik. 
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Antalya İl Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafından Avrupa Birliği Komisyonu Teknik Destek ve 

Bilgi Değişim Aracı (TAİEX) kapsamında düzenlenen “AB’de Coğrafi İşaretlerin Ticari ve 

Ekonomik Katma Değeri” adlı çalıştaya odamızı temsilen Genel Sekreter Mesut Bakar katılmıştır. 

 

 
Büyük Birlik Partisi Kumluca Belediye Başkan Adayı Uğur Ay'ı ziyaret ederek çalışmaları 

hakkında bilgi aldık. 
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Millet İttifakını ziyaret Millet İttifakı Kumluca Belediye Başkan Adayı Mustafa Köleoğlu'nu seçim 

bürosunda ziyaret ederek çalışmaları hakkında bilgi aldık. 

 
 

Cumhur İttifakı Kumluca Belediye Başkan Adayı Hüsamettin Çetinkaya'yı ziyaret ederek 

çalışmaları hakkında bilgi aldık. 
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Meclis Üyemiz aynı zamanda TOBB Genel Kurul Delegemiz olan Ömer Özaltın'ın açmış olduğu 

Fastfood Restoranının açılışına katıldık. Kendisine başarı dileklerimizi ilettik. 

 

Demre Kaymakamımız Onur Şatıroğlu'na hayırlı olsun ziyaretinde bulunduk. 
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Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız 

Bayram Karagül, İyi Parti Antalya İl Başkanı Ahmet Aydın'ı ziyaret etti. 

 

 

 

 

Kumluca Belediyesi 20. Tarım ve Seracılık Festivali kapsamında düzenlenen Yörük Göçü Kortejine 

katıldık. 
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Kumluca Belediyesi 20. Tarım ve Seracılık Festivali kapsamında kurulan Yörük Obalarımızı ziyaret 

ettik. 

 
Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Türkiye Radyo Amatörleri 

Cemiyeti(TRAC) Antalya Şubesi Yönetimi ile birlikte Antalya Orman Bölge Müdürü Vedat 

Dikici'yi ziyaret etti.  

Batı Antalya'da sivil savunma ve afet haberleşmesi altyapısının kurulması için KUTSO ve TRAC 

işbirliği ile çalışma başlattıklarını belirten Başkan Günay, bölgede yapılan çalışmalar ile ilgili Vedat 

Dikici'ye bilgi aktardı. 
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Kaş Belediye Başkanımız Mutlu Ulutaş'ı ziyaret ederek kendisine hayırlı olsun dileklerinde 

bulunduk. 

 
 

Demre Belediye Başkanımız Okan Kocakaya'yı ziyaret ederek kendisine hayırlı olsun dileklerinde 

bulunduk. 
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Finike Belediye Başkanımız Mustafa Geyikçi'yi ziyaret ederek kendisine hayırlı olsun dileklerinde 

bulunduk. 

 
 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Antalya Ticaret ve Sanayi Odası(ATSO) 

Başkan Davut ÇETİN ve heyetiyle birlikte Kemer Belediye Başkanı Necati Topaloğlu’na hayırlı 

olsun ziyaretinde bulundu. 
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Antalya Ticaret ve Sanayi Odası(ATSO) Başkan Davut ÇETİN ve heyetiyle birlikte Kumluca 

Belediye Başkanı Mustafa Köleoğlu’na hayırlı olsun ziyaretinde bulunduk. Ziyarete Odamız adına 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Meclis Başkanımız Fahri Özen ile 

birlikte yönetim kurulu ve meclis üyelerimiz katıldı. 

 
 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Murat H. Günay, Karacaören Doğa Kültür Turizm 

Tanıtma ve Dayanışma Derneği Başkanı Mehmet Başar, yönetim kurulu üyesi Diş Hekimi Erdal 

Elginöz, proje koordinatörü Pınar Derya Akyazgan, pazarlama ve satış uzmanı Fatih Akyazgan, ve 

SS Ulupınar Çevre Koruma Geliştirme ve İşletme Kooperatifi yetkilileri, doğa koruma, ekolojik 

turizm ve organik tarım faaliyetlerinin desteklenmesine yönelik yeni proje fikirlerini görüşmek için 

Kumluca Belediyesi’ni ziyaret ederek ilçemizin kırsalını, geleceğe hazırlayacak ve şaha kaldıracak 

projeler sundular. 
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CHP Antalya Milletvekili Sayın Aydın Özer, Belediye Meclis Üyeleri ile birlikte Kumluca Yaş 

Sebze ve Meyve Komisyoncuları Derneği (KUM -SEK -DER) ve Batı Akdeniz Tüccarlar 

Derneğinin ortaklaşa düzenlediği iftar yemeğine katıldık. 

 

 

 

 

22.05.2019 tarihinde Yönetim Kurulu Başkanımız Murat H. Günay ve Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcısı Bayram Karagül  Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı’nı Kaş’da kurulacak olan OSB 

için ziyaret etti. 

 

 

 

  

Millet İttifakı Demre Seçim Bürosunu ziyaret ederek Belediye Başkan Adayı Av. Okan 

Kocakaya'dan seçim çalışmaları hakkında bilgi aldık. 
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Cumhur İttifakı Demre Seçim Bürosunu ziyaret ederek Belediye Başkan Adayı Süleyman 

Topçu'dan seçim çalışmaları hakkında bilgi aldık. 

 

 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'ın Baş Danışmanlığına atanan hemşehrimiz Mücahit 

Küçükyılmaz'a hayırlı olsun ziyaretinde bulunduk. Ayrıca Mart ayında düzenleyeceğimiz. 

Domatexpo'ya davet ettik. Kendisine yeni görevinde başarılar diliyoruz. 
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TOBB 75. Genel Kuruluna Katıldık. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin, Ankara’da TOBB Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi 

Sosyal Tesislerinde yapılan 75. Genel Kurulu’na Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası heyeti olarak 

katılım sağladık. 

 

 
 

 

 

Kumluca Müftülüğümüz tarafından düzenlenen iftar yemeği ve bilgilendirme toplantısına katıldık. 
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan himayesinde ve TOBB Başkanımız Sayın M. Rifat 

Hisarcıklıoğlu ev sahipliğinde gerçekleştirilen TOBB Türkiye Ekonomi Şurasına katılarak 

bölgemizin sorunlarını dile getirdik. 

 
 

KUTSO Meclisi, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Oda/Borsa Meclis Üyeleri 

Bilgilendirme Seminerine katıldı. 
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DÜZENLENEN TOPLANTI VE ETKİNLİKLER 

KUTSO’dan Önemli Hal Yasası Toplantısı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası tarafından çalışmaları devam eden Hal Yasası Tasarısı ile ilgili 

Batı Antalya’da geniş katılımlı toplantı düzenlendi. 

Ticaret Bakanlığı, Antalya Milletvekilleri ve Belediye Başkanları ile örtü altı üretimden, tüketiciye 

kadar yaş mevye ve sebze sektöründeki tüm paydaşların çağrıldığı toplantıya, CHP Antalya 

Milletvekili Aydın Özer, Ticaret Bakanlığı İç Ticaret Genel Müdür Yardımcısı Hakan Çalış, 

KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Batı Akdeniz İhracatçılar Birliği Başkanı Hakkı 

BAHAR, Akdeniz üniversitesinden Prof. Dr. Burhan ÖZKAN, KUTBO Başkanı Fatih Durdaş, 

Kumluca Tarım İlçe Müdürlüğü yetkilileri, Antalya Büyükşehir Belediyesi Kumluca Hal Müdürü, 

Ziraat Odası Başkanları, Hal Dernek Başkanları, ihracatçılar, tüccarlar, fide üreticileri, zirai ilaç 

bayileri ve üreticiler katıldı. 

Yaklaşık 4 saat süren toplantıda katılımcılar son dönemde gündeme sıkça gelen Hal Yasa Tasarısı 

ile ilgili sıkıntılarını ve görüşlerini belirttiler. 

 

 

 
 

 

 

 

Akaryakıt bayiilerinin sorunları KUTSO'da tartışıldı. 

 

https://www.facebook.com/kumlucatso/photos/pcb.2444166315644690/2444164468978208/?type=3&__tn__=HH-R&eid=ARAn1-IDJLWVXDnc7PSUIBNSVA76_0pRyRW3fRKXtqCXvLF58QPQ5OkCKwYnZYGIPLut1Trpy8qhOQVR&__xts__%5B0%5D=68.ARDEj5el9fKCehmHDFSdcD2jbWkoqgSY56CUtEoKizyiFrpERkSMUCE5uP3kpNPzOPC8wNOmTjqmOn-wmRd3rpNPsOmA-qXrJ0rgDLIn2PNYvT4u75RctsOSmYS4WtbxHI6nLl7gU9uXJIHk7zNqirbAedw-dF7C0rV-bRRhjqun9oKWMM-ezc4i4qemfXYBreH57gcprBx90I5_zDfDO5Hd5_76szDanABulo_vbP87S6hjUtbcXb4JL36QPQ_RIC7ksi67OEyrvUBM4sCf0UAyqbqkjxfvdw47pIflQblnrXx9ZGK4uuTN4fs8kXbEEbtJ2vNuDOO9mp0PpoEbjeRA9Q
https://www.facebook.com/kumlucatso/photos/pcb.2444166315644690/2444164468978208/?type=3&__tn__=HH-R&eid=ARAn1-IDJLWVXDnc7PSUIBNSVA76_0pRyRW3fRKXtqCXvLF58QPQ5OkCKwYnZYGIPLut1Trpy8qhOQVR&__xts__%5B0%5D=68.ARDEj5el9fKCehmHDFSdcD2jbWkoqgSY56CUtEoKizyiFrpERkSMUCE5uP3kpNPzOPC8wNOmTjqmOn-wmRd3rpNPsOmA-qXrJ0rgDLIn2PNYvT4u75RctsOSmYS4WtbxHI6nLl7gU9uXJIHk7zNqirbAedw-dF7C0rV-bRRhjqun9oKWMM-ezc4i4qemfXYBreH57gcprBx90I5_zDfDO5Hd5_76szDanABulo_vbP87S6hjUtbcXb4JL36QPQ_RIC7ksi67OEyrvUBM4sCf0UAyqbqkjxfvdw47pIflQblnrXx9ZGK4uuTN4fs8kXbEEbtJ2vNuDOO9mp0PpoEbjeRA9Q
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Petrol Ürünleri İşverenleri Sendikası(PÜİS) Genel Başkanı İmran Okumuş, Batı Antalya'da hizmet 

veren Akaryakıt İstasyonu sahipleri ile Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası'nda(KUTSO) bir araya 

geldi. 

Toplantıya PÜİS Genel Başkanı İmran Okumuş, KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay, PÜİS Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet Ali Çakırer, PÜİS Antalya Şube 

Başkanı Mücahit Turgut, KUTSO Yönetim Kurulu Üyesi Turgut Acar, KUTSO Yönetim Kurulu ve 

Meclis Üyeleri ile bölgede hizmet veren akaryakıt istasyonu sahibi iş adamları katıldı. 

Toplantıda akaryakıt bayii firmaların yaşadığı sorunlar ve sektörün geleceği konuşuldu. 
 

 
 

 

ATSO Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Ahmet Ekelik, ATSO Yönetim Kurulu Üyesi Mustafa 

Ayanoğlu ve ATSO GGK İcra Komitesi Üyeleri, KUTSO GGK İcra Komitesi ile ortak toplantı 

yaptılar. 

Heyet toplantı öncesinde Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Yönetim 

Kurulu Başkan Yardımcımız İbrahim Uğur Çakır ile bir araya gelerek çalışmaları hakkında bilgi 

verdiler. 

 
 

Domatexpo 2019 değerlendirme toplantısı yapıldı. 
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Bu yıl 6.sı gerçekleşen Domatexpo'nun başarıyla tamamlanmasının ardından Kumluca Ticaret ve 

Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ve Ziraat Ajansı sahibi M. 

Sedat Kolcuoğlu'nun katılımıyla bir değerlendirme toplantısı düzenlendi. 

 

 
 

KUTSO Kadın Girişimciler olarak Kepez Belediye Tiyatrosu  oyuncu yönetmen Abdullah Sürekli 

ile Mayıs ayında Kumluca’da yapılması planlanan tiyatrolar hakkında toplantı yaptık. 

 
Temmuz ayı meclis toplantımız, Meclis Başkanımız Fahri Özen başkanlığında Kaş 

Temsilciliğimizde gerçekleşti. 
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Kaş’ta Demokrasi Şöleni. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından Kaş’ta düzenlenen toplantıda tüm belediye 

başkan adayları bir araya geldi. 

KUTSO tarafından KAŞ Akçagerme Sosyal Tesislerinde düzenlenen Genişletilmiş Meslek 

Komitesi Toplantısına Bağımsız Aday Ahmet Muhsin Tüzer(Rockçı İmam), Ak Parti Belediye 

Başkan Adayı Mutlu Ulutaş, Cumhuriyet Halk Partisi Belediye Başkan Adayı Hayri Süt, Demokrat 

Parti Belediye Başkan Adayı Erol Demirhan ve Saadet Partisi Belediye Başkan Adayı Hamza 

Karaağaç, KUTSO meclis üyeleri, KUTSO üyeleri, Sivil Toplum Kuruluşu temsilcileri ve 

vatandaşlar katıldı. 

Toplantıya ayrıca Cumhuriyet Halk Partisi Antalya Milletvekili Aydın Özer ve Kaş Belediye 

Başkanı Halil Kocaer’de konuk oldu. 

Dostluk havasında gerçekleşen toplantıda Belediye Başkan adayları Kaş’ın sorunlarından ve 

yapmayı planladıkları projelerinden bahsetti. 

Toplantıda Kaş’ın tarih boyunca demokrasi örneği olduğu belirten KUTSO Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay, “bugün Kaş ilçemizde yine bir demokrasi şöleni yaşıyoruz. Ülkemizde uzun 

zamandır özlediğimiz bir tabloyu bugün burada bizlere yaşatan başta Milletvekilimiz Sayın Aydın 

Özer olmak üzere tüm Kaş Belediye Başkan Adayı arkadaşlarıma teşekkür ediyorum. KUTSO 

olarak böyle bir toplantıyı düzenlemekten onur duyduk” dedi. 

 

Toplantıda söz alan Milletvekili Aydın Özer, “KUTSO’nun Batı Antalya’nın birleştirici gücü olma 

iddiasını ciddiyetle gerçekleştirdiğini görüyoruz. Adı her ne kadar Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası olsa da bizim için KUTSO Batı Antalya’nın Ticaret ve Sanayi Odası. Böyle güzel bir 

toplantıyı düzenlediği için Başkan Murat H. Günay’a ve ekibine teşekkür ediyorum. 



2019 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 82 
 

Antalya’nın, özellikle de Batı Antalya’nın milletvekili olarak bölgenin sorunlarını çözmek için 

yoğun çaba sarf ediyorum. Özellikle son günlerde ülkemizin gündemini fazlaca meşgul eden tarım 

konusunda yapılan yanlış uygulamaların ve zor durumda olan üreticimizin sorunlarının takipçisi 

olmaya çalışıyorum” dedi. 

KUTSO’nun Kaş’ta hali hazırda Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi ve Sivil Toplum Kuruluşları 

Ortak Hizmet Binası gibi önemli projeleri yürüttüğünü belirten Kaş Belediye Başkanı Halil Kocaer, 

toplantı için KUTSO Başkanı Murat H. Günay’a teşekkür etti. Kocaer Kaş’ta yapılan mevcut 

çalışmaları anlatarak, yapılan çalışmaları ben anlattım, yapılacak çalışmaları da Belediye Başkan 

adaylarımız anlatsın dedi. 

Konuşmaların ardından Belediye Başkan Adayları vatandaşların kendilerine yönelttiği soruları 

cevapladı. 

 

Genç Girişimciler Kurulu toplantımız Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ın 

katılımıyla gerçekleşti. 

 

 
Formun Üstü 

Bu yıl 6.sı düzenlenen Domatexpo Fuarı için hazırlıklar tamamlanıyor. Kumluca Kaymakamı Hakkı 

Uzun, Kumluca Belediye Başkanı Yusuf Göven, KUTSO Yön. Kur. Bşk. Murat H. Günay, KUTSO 
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Meclis Bşk. Fahri Özen başkanlığında gerçekleşen toplantıya ilçedeki ilgili sivil toplum 

kuruluşlarıda katıldı. 

 
 

Yaşanan afet sonrası bölgemize incelemeye gelen Tarım ve Orman Bakanımız Dr. Bekir Pakdemirli ile 

düzenlenen toplantıda bir araya geldik. İş dünyamızın ve çiftçimizin taleplerini kendilerine ileterek 

yapılacak çalışmalar konusunda söz aldık. 

 
Domatexpo için odamızda Kumluca, Beykonak, Mavikent ve Finike Komisyoncu Derneklerinin 

katılımıyla bir toplantı düzenlendi. 
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Odamız öncülüğünde Kumluca Belediyesi Başkanı Mustafa Köleoğlu, Kumluca Ziraat Odası ve 

Karacaören Doğa, Kültür, Turizm Tanıtma ve Dayanışma Derneği işbirliğinde başlatılan Kumluca 

Organik-Geleneksel Tarıma Dayalı Kalkınma Hamlesi kapsamında kurulacak olan Kırsal Kalkınma 

Kooperatifi kuruluş ana sözleşmesi çalışmaları yapıldı. 

 

 
 

 

Türkiye ekonomisi toparlanma sürecine girdi. 
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Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası’nın(KUTSO) davetlisi olarak Kaş ve Kumluca ilçelerinde 

seminer veren Ekonomist Erkin Şahinöz ekonomiye dair önemli açıklamalarda bulundu. 

Kaş Belediyesi toplantı salonunda ve KUTSO Kumluca hizmet binası toplantı salonunda 

düzenlenen seminerlere bölge işadamları, banka temsilcileri ve muhasebeciler ilgi gösterdi. 

Önemli bir ekonomik krizin geride bırakıldığını belirten Şahinöz, henüz tehlikenin bitmediğini fakat 

üretime ve sanayiye dayalı doğru yatırımlar yapmanın önünde herhangi bir engel olmadığını 

söyledi. Erkinöz ayrıca, “Ekonomimiz toparlanma sürecine girdi. Beklenmedik bir durum olmadığı 

sürece dövizde ciddi dalgalanmalar beklemiyoruz. İnsanlarımız artık kriz korkusuyla yaşamak 

yerine hep birlikte kenetlenerek katma değeri yüksek ürünlerin üretimine odaklanabilir” dedi. 

 

 
 

KUTSO’da Alacak Sigortası Bilgilendirme Toplantısı düzenlendi. 

 

KOBİ’lere Yönelik Devlet Destekli Ticari Alacak Sigortası Sistemi hakkında bilgilendirme 

toplantısı düzenledi. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Kumluca hizmet binasında düzenlenen bilgilendirme 

toplantısında Halk Sigorta A.Ş. Ticari Alacak Sigortası Uzmanı F. Gökhan Gürsoy tarafından 

KOBİ’lere Yönelik Devlet Destekli Ticari Alacak Sigortası Sistemi hakkında sunum yapıldı. 

Toplantıya KUTSO meslek komitesi üyeleri ve kobiler katıldı. 
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KUTSO Başkanı Murat H. Günay gazeteciler ile buluştu. 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Kumlucalı 

ve Finikeli gazeteciler ile bir araya gelerek KUTSO ve bölge konuları ile ilgili görüş alışverişinde 

bulundu. 

Toplantıya Başkan Günay, KUTSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Bayram Karagül, KUTSO 

Genel Sekreteri Mesut Bakar, gazeteciler Atila Demirparmak, Sinan Çeviren, Suat Söğüt, Fatma 

Söğüt, Mehmet Çakmak, Ali Karataç, Mehmet Şentürk, Savaş Kalabalık, Hamide Koçubaba ve 

KUTSO Basın Memuru İlyas Değirmenci katıldı. 

Toplantıda bölge sorunları, siyaset, ekonomik durum gibi konular görüşüldü. 
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12-14 Mart 2020 tarihinde düzenlenmesi planlanan Domatexpo Gıda İhtisas Fuarı için istişare 

toplantısı yapıldı. 

Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Meclis Başkanımız Fahri Özen, 

Kumluca Belediye Başkanı Mustafa Köleoğlu, Kumluca Ziraat Odası Başkanı Hidayet Kökçe, 

Kumluca Ticaret Borsası Genel Sekreteri Eşref Aydın, Tarım ve Orman İlçe Müdürü İsa Akşit ve 

ELKA Fuarcılık firması yetkililerinin katılımıyla gerçekleşen toplantıda fuar teması ve 

gerçekleştirilecek etkinlikler ile ilgili görüş alışverişinde bulunuldu. 

 

 

“Sağlıklı Gıdanın Başkenti Kumluca”da Organik Tarım Çalıştayı yapıldı. 

 

KUMLUCA’NIN GELECEĞİNE ÇOK BÜYÜK YATIRIM YAPACAĞIZ 

Toplantıya katılan Belediye Başkanımız Mustafa Köleoğlu; "Kumluca Ticaret ve Sanayi Odamızın 

ev sahipliğinde Ziraat Odası Başkanlığımızın, Karacaören Doğa Kültür Tanıtma ve Dayanışma 

Derneğimizin ve proje yürütme ekibimizin de tam destekleriyle Kumluca’mızın geleceğine yatırım 

yapmak için toplandık. Organik Tarımla beraber coğrafi işaretli ürünler elde ederek, bunun tescilini 

tamamlayacağız. 

Toplantıya katılan kuruluş temsilcilerimiz bu projenin altına imza atarak kalıcı hale getirecekler. 

Kumluca’mıza hayırlı uğurlu olsun" dedi. 
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KUTSO Meclis Toplantısı ATSO ve KUTBO’nun Katılımıyla Gerçekleşti. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Nisan Ayı Meclis Toplantısı, Antalya Ticaret ve Sanayi 

Odası(ATSO) Başkanı Davut Çetin ve Kumluca Ticaret Borsası(KUTBO) Başkanı Fatih Durdaş’ın 

katılımıyla gerçekleşti. 

KUTSO Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında gerçekleşen toplantıya, KUTSO Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Davut Çetin, ATSO 

Meclis Başkanı Süleyman Özer, Kumluca Ticaret Borsası(KUTBO) Başkanı Fatih Durdaş, KUTBO 

Yönetim Kurulu Üyeleri ile KUTSO Yönetim Kurulu ve Meclis Üyeleri katıldı. 

Meclis Toplantısında gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından KUTSO Başkanı Murat H. 

Günay ve ATSO Başkanı Davut Çetin, meclis üyeleri ile bölge ekonomisini ve ülke gündemindeki 

konuları değerlendirdi.  
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ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER 
Başkan Muhitin Böcek KUTSO’yu Ziyaret Etti. 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Ekim ayı Meclis Toplantısı, Antalya Büyükşehir 

Belediye Başkanı Muhittin Böcek’in katılımıyla gerçekleşti. 

KUTSO Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında gerçekleştirilen toplantıya Antalya Büyükşehir 

Belediye Başkanı Muhittin Böcek ile birlikte Kumluca Belediye Başkanı Mustafa Köleoğlu, Finike 

Belediye Başkanı Mustafa Geyikçi, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası yönetim kurulu ve meclis 

üyeleri, siyasi parti temsilcileri, oda başkanları ve iş insanları katıldı. 

Fahri Özen’in açılış konuşmasının ardından söz alan Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar 

Günay KUTSO’nun hizmet bölgesi içerisinde yer alan Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerinin 

sorunlarını dile getirdi. 

Başkan Günay konuşmasında Kaş Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi, hal kanunu, Adrasan ve 

Kaş’ta turizm sektörünün yaşadığı imar sorunu ve diğer problemleri, imar barışından kaynaklanan 

sorunları, Finike sahil yolu hız sınırlaması, sulama suyu siteminin boru içine alınması, sulama 

sitemine elektrik desteği verilmesi, otopark ve emsal kararlarının inşaat sektörünü çok zorladığını, 

kentsel dönüşüm için master planı gerekliliğini, 18 uygulama alanında ücret sisteminin adil olması 

gerektiğini, kara leke uyarı sisteminin gerekliliği, Kınık Ovası’nda sel önleme çalışması yapılması 

gibi başlıca sorunları dile getirdi. Beykonak Kum parkının Kumluca belediyesine devredilmesine ve 

Finike’deki Kadınlar plajının Finike Belediyesine devir edilmesini talep etti. Talebinin ardından 

Başkan Muhittin Böcek araya girerek ‘ Verdim gitti “ diyerek bu alanların ilçe belediyelerine 

devredileceğini belirtti. Başkan Günay ayrıca KUTSO ve Kumluca Belediyesi tarafından ortaklaşa 

düzenlenecek olan Domatexpo Fuarı için Büyükşehir Belediyesinin de desteğini istedi. 

PLANLI, KURALLI, KİMLİKLİ KENT HEDEFLİYORUZ                                   

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, “Başkan adaylığı sürecinde destek olan 

olmayan herkesin Belediye Başkanıyım. TC vatandaşı olan, bayrağını, Atatürk ilkelerini, ülkesini 

seven herkesin siyasi görüşü ne olursa olsun başkanıyım. Ötekileştirmeden 19 ilçemizde çalışma 

arkadaşlarımızla siyaset yapmadan görevini halka hizmet etmek, hakka hizmet etmektir anlayışıyla 

çalışıyoruz. Planlı, Kurallı, kimlikli kent hedefliyoruz “ dedi. 

Başkan Böcek, Karayolu ve emniyet işbirliği ile çalışarak EDS sahil hız sınırının düzelteceklerini, 

Domatexpo fuarına destek olacaklarını, Beykonak Kumul parkının Kumluca belediyesine ve Finike 

Kadınlar plajının Finike belediyesine devredeceklerini belirtti. 

 



2019 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 90 
 

 

 

02.01.2019 TARİHİNDE Finike Devlet Hastanesi Baş Hekimi Op. Dr. Yücel Kurt Yönetim Kurulu 

Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı ziyaret etti. 

 

 

Ak Parti Meclis Üyesi adayları Meclis Başk Ziyaret Cumhur İttifakı Kumluca Belediye Meclis 

Üyesi Adayları Bayram Açıkyürek, Taylan Atasoy, Ak Parti Kumluca Gençlik Kolları Başkanı 

Cihan Kızılkaya ve Gençlik Kolları Yönetim Kurulu Üyesi Erdem Parçaoğlu Meclis Başkanımız 

Fahri Özen'i ziyaret ettiler. 
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CHP Çetin Osman Budak Ziyaret Cumhuriyet Halk Partisi Milletvekilleri Çetin Osman Budak ve 

Aydın Özer, CHP Kumluca İlçe Başkanı Fahretdin Karaöz, CHP Kumluca Kadın Kolları Başkanı 

Rabia Demir ve CHP İlçe teşkilatı Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı 

ziyaret ettiler.  

 

Kumluca Müftülüğünden Odamıza Ziyaret 
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Akdeniz Üniversitesi Kumluca Sağlık Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Selma Öncel Yönetim 

Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı ziyaret etti. 

 

 

Finike Malmüdürü Mustafa Çiftçi Yönetim Kurulu Başkanımızı makamında ziyaret etti. 
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Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Antalya Milletvekili Çetin Osman Budak ve CHP Kumluca İlçe 

Başkanı Fahrettin Karaöz, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Yönetim 

Kurulu Üyelerimizi ziyaret etti. 

 

 

Kumluca İlçe Müftülüğü, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı ziyaret ederek 

Türkiye Diyanet Vakfı kurban bağışı kampanyası ve çalışmaları hakkında bilgi verdi. 
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Ak Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu, Ak Parti Kumluca İlçe Başkanı Erol Uysal ve ilçe 

teşkilatı, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Yönetim Kurulu Üyelerimizi 

ziyaret ettiler. 

 

 

Batı Akdeniz İhracatçılar Birliği (BAİB) Başkanı Hakkı Bahar, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat 

Hüdavendigar Günay'ı ziyaret etti. 
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Cumhuriyet Halk Partisi(CHP) Kumluca Belediye Başkan Adayı Mustafa Köleoğlu, CHP Kumluca 

İlçe Başkanı Fahretdin Karaöz, İyi Parti Kumluca İlçe Başkanı Bekir Bircan ve ilçe teşkilatları 

odamızı ziyaret ederek, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız İbrahim Uğur Çakır ve yönetim 

kurulu üyelerimiz ile görüştüler. 

 

İş Bankası Antalya Bölge Satış Müdürü Gaffar Öney, İş Bankası Antalya Bölge Müdür Yardımcısı 

İskender Özbudak ve İş Bankası Kumluca Şube Müdürü Özcan Demir Yönetim Kurulu Başkanımız 

Murat Hüdavendigar Günay'ı ziyaret ettiler. 
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Millet İttifakı Finike Belediye Başkan Adayı Mustafa Geyikçi, İyi Parti Finike ilçe Başkanı İsmet Çetin 

ve Belediye Meclis Üyesi Adayları odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu Başkanımız Murat 

Hüdavendigar Günay ile görüştüler. 

 

MHP Antalya Milletvekili Hüseyin Yıldız, Cumhur İttifakı Kumluca Belediye Başkanı Hüsamettin 

Çetinkaya, Ak Parti ve MHP ilçe teşkilatları odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu Başkanımız 

Murat Hüdavendigar Günay, Meclis Başkanımız Fahri Özen, yönetim kurulu ve meclis üyelerimiz 

ile bir araya geldiler. 
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Anadolu Gençlik Derneği(AGD) Kumluca İlçe Başkanı Abdullah Zorlu ve İlçe Başkan Yardımcısı 

Ercan Solakoğlu odamızı ziyaret etti. 

 
 

 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay tarafından Batı Antalya'da Afet 

Haberleşmesi alt yapısı kurulması amacıyla Türkiye Radyo Amatörleri Cemiyeti(TRAC) ile 

KUTSO arasında imzalanan protokol hakkında TRAC Başkanı Aziz Şasa(TA1E), TRT Antalya 

Radyosuna bilgi verdi. Protokolün çok önemli olduğunu hatırlatan Şasa, çabalarından dolayı 

KUTSO Başkanı Murat Hüdavengiar Günay'a teşekkür etti. 
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Kumluca Eski Belediye Başkanı Hüsamettin Çetinkaya, Büyükşehir Belediye Meclis Üyesi Ali 

Kurşunlu, Ak Parti ilçe gençlik kolları başkanı Cihan Kızılkaya Yönetim Kurulumuzu ziyaret etti. 

 
 

Ticaret Bakanlığı Baş Müfettişi Süleyman Ruhi Aydemir odamızı ziyaret etti. 
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Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Deniz Ticaret Ticaret Odası Antalya 

Şube Başkanı Ahmet Çetin, Andrasanlı tekneciler ile odamızda bir araya geldi. 

 
 

 

Ak Parti Kumluca Eski İlçe Başkanı Arif Yavuzer ve oğlu Hüseyin Yavuzer, Yönetim Kurulu 

Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı ziyaret ettiler. 
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Kumluca Belediyesi Sarnıçtepe Şirketi Müdürü odamızı ziyaret etti. 

 

 

 

2.3. Bilgi Danışmanlık Ve Destek 

KOSGEB Temsilciliğimiz tarafından 2019 yılı boyunca; 

-  137 kişinin KOSGEB’e kaydı sağlanmıştır. Bunlardan 87  kişi odamız üyesidir. 

- 11 kişi nitelikli eleman desteği almak için başvuruda bulunmuştur. 

- 1124 kişiye gerek telefonla gerekse yüz yüze KOSGEB destekleri ile ilgili bilgi verilmiştir. 

-  Desteklerden faydalanabilmek için Genel destek başvurusu yapan kişi sayısı 13’dür. 

- -2 üyemiz yutiçi fuar desteği almıştır. 

- 50 kişi KOSGEB’den destek almıştır. Bunlardan 17’si odamız üyesidir. 

ODAMIZ BİRİMLERİ TARAFINDAN VERİLEN BELGE VE HİZMETLER 

 2019 yılı boyunca 1188  adet Ticaret Sicil gazetesi ilan edilmiştir. 

 161 üyemiz hisse devri yaptırmıştır. 

 25 üyemiz unvan değişikliği, 24 üyemizde iş konusu değişikliği yaptırmıştır. 

 Adres değişikliği yaptıran üye sayımız 94 ’dür. 

  595 Ticaret Sicil yazısına cevap verilmiştir. 
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2019 Yılında Oda Sicil Birimince Verilen Belgeler  

 Faaliyet 
Belgesi 

Sicil Kayıt 
Sureti 

İhale 
Durum 
Belgesi 

Bağ-Kur 
IB Formu 
sayısı 

Üye Sicil 
Belgesi 
Sayısı 

    Belge       
   Sayısı 

1628 1406 68 103 356 

 

 

2019 Yılında Ticaret ve Sanayi Biriminde  Firmalara Yönelik Yapılan İşlemler 

 Kapasite 

Raporu 

Ekspertiz 

Raporu 

Kapasite 

Raporu 

Düzenlenemez 

Yazısı 

Kapasite 

ve 

Ekspertiz 

Suret 

Onayı 

İş Makinası 

Tescil Belgesi 

Fiyat 

Araştırması 

Azami Fiyat 

Tarifesi 

    

Belge       

   

Sayısı 

50 26 1 108 97 57 6 

 

İhracat işlemleri kapsamında; 

2019 Yılı  İhracat İşlemleri     

  EURO-1 BELGESİ FORM-A BELGESİ 
MENŞE 

BELGESİ 

ATR 

BELGESİ 
TOPLAM  

 

 

Satılan Belge Sayısı 5849 1605 160 0 7614  

Onaylanan Belge Sayısı  5812 1605 160 0 7577  

 

Gelen- Giden Evrak Durumu  

 2019 yılında  1266 adet evrak girişi yapılmış, 1473 adet giden evrak düzenlenmiştir. Bu 

yazılardan 247 adedi Birliğimizden (TOBB) gelmiş olup, TOBB’a giden yazı sayısı 40’dır. 

 

  470 evrak posta yolu ile, 340 evrak kargo yolu ile ilgili yerlere iletilmiştir. 
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2.4. İş Geliştirme ve Eğitim 

ODAMIZCA DÜZENLENEN EĞİTİMLER  

Odamız tarafından Samet Özetçi eğitmenimiz ile “Bir Mesajı Bin Kişiye Ulaştırmanın Yolu: Dijital 

Platformlar” eğitimi düzenlendi. 

 

 
 

Liderlik Akademisi eğitimlerimiz Mart ayı boyunca da devam etmektedir. 
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KUTSO’dan Meslekli Yeterlilik Belgesi Sınavı. 

“Motorlu Kara Taşıtları Alım Satım Sorumlusu Seviye 5” Mesleki Yeterlilik belgesi sınavını 

kazanamayanlar için  telafi sınavı düzenlendi. 
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KUTSO Liderlik Akademisi İlk Mezunlarını Verdi. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından düzenlenen “Liderlik Akademisi” 

eğitimlerinde ilk dönem tamamlandı. 

Aralık 2018 ve Nisan 2019 tarihleri boyunca haftada bir gün düzenlenen ve 20 farklı konunun 

işlendiği Liderlik Akademisi belge töreni ile sona erdi. Belge törenine yönetim kurulu üyeleri, 

eğitmenler ve kursiyerler katıldı. 

Belge töreninde konuşan KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, KUTSO 

Liderlik Akademisi’ni Batı Antalya iş insanlarımızın sahip oldukları liderlik özelliklerini etkin bir 

şekilde hayatlarına uyarlamalarına olanak sağlayacak, kazandığı bilgi ve becerileri işletmeleri 

lehine kullanabilecek nitelikli kişiler yetiştirmek amacı ile kurduklarını belirtti.  

Günay konuşmasında ayrıca; “KUTSO yönetimine talip olduğumuz ilk günden beri asıl amacımız 

yalnızca aidat toplayan bir kurum olmaktan kurtulup hizmet verdiği bölgeye bir şeyler katan, 

bölgenin insan kaynağını ve ekonomik gücünü arttıran bir kurum haline gelmekti. Liderlik 

Akademisindeki amacımız bölgemizin iyi eğitim almış gençlerinin lider ve yönetici olarak 

bölgemize hizmet etmesini sağlamak. Her mezuniyetimizde toprağa birer tohum atıyoruz. İnşallah 

bu tohumlar birer koca çınara dönüşerek ülkemize yeni değerler katacaklar. Mezunlarımıza 

başarılar diliyorum” dedi. 

Liderlik Akademisi koordinatörü ve İletişim Gelişim Danışmanlık firması sahibi eğitmen Ramazan 

Karakaya'nın sunuculuğunda, katılımcılar etkinlik ile ilgi duygu ve düşüncelerini dile getirdiler. 

Mezunlar belgelerini yönetim kurulu başkanımız Sayın Murat Hüdavendigar Günay ve yönetim 

kurulu üyelerinin ellerinden aldılar. Etkinlik toplu fotoğraf görüntüsünün alınmasının ardından sona 

erdi. 
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KUTSO’nun Eğitimleri Büyük İlgi Görüyor. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı(BAKA) 

desteği ile düzenlenen eğitimler büyük ilgi görüyor. 

KUTSO Arge Bürosu tarafından yürütülen “Kumluca, Finike, Demre ve Kaş İlçelerinde Bulunan 

İşletmelerin Kurumsal Kapasitelerinin Arttırılması Projesi” kapsamında düzenlenen eğitimler şöyle; 

Diksiyon ve Etkili Konuşma, Müşteri Memnuniyeti ve Müşteri İlişkileri Yönetimi Eğitimi, Stres 

Yöntemi Eğitimi, Etkili Sunum Eğitimi, Aile Şirketlerinde Kurumsallaşma ve Yeniden 

Yapılandırma Eğitimi, İnovasyon ve Yaratıcı Düşünme Eğitimi, Pazarlama ve Satış Eğitimi, 

Kobiler için Markalaşmanın Yol Haritası Eğitimi, Mali İşler ve Finansal Yönetim Eğitimi, Zaman 

ve İş Disiplini Yönetimi Eğitimi, E-Ticaret Eğitimi, Endüstri 4.0 ve Yol Haritası Eğitimi. 

İlk haftası tamamlanan eğitimler Nisan ayı boyunca KUTSO Kumluca Hizmet Binasında devam 

edecek. 
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KUTSO Liderlik Akademisi eğitimlerimiz bu hafta "Diksiyon Eğitimi" ile devam etti. Akademide 

görev alan dört eğitmenden biri olan Ramazan Karakaya, tonlama, vurgu, sesletim kusurları ve 

yazılı metinden topluluk önünde konuşma konularını işledi. 

 

 

02.01.2019 tarihinde KUTSO Liderlik Akademisi 4. hafta etkiliğinde eğitmen Asım Ulusoy, "Liderlik 

ve Koçluk" eğitimini gerçekleştirdi. 

01 Mayıs tarihine kadar sürecek eğitimler bizzat uygulamalı olarak katılımcılarımıza konusunda 

uzman eğitimcilerimiz tarafından verilmekte. 4. hafta 09.01.2019 tarihinde Asım Ulusoy hocamızın 

eğitiminde eğlenceli ve bir o kadar eğitici olarak "Lider Yöneticilik ve Koçluk" becerileri işlendi. 



2019 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 107 
 

 
 
 
KUTSO Liderlik Akademisi 3. hafta etkiliğinde eğitmenlerimiz Özgür Şen ve İbrahim Kılıç, 

"Kalite Yönetim Sistemi ve İnsan Kaynakları Yönetimi" eğitimini gerçekleştirdi. 

02 Ocak 2019 tarihinde 3. hafta Liderlik Akademisi eğitimimizde uygulamalı olarak dokümanlar 

üzerinden personel seçme, özlük dosyası oluşturma, kalite belgelerinin önemi ve ölçülebilir bir 

sistem oluşturma konuları paylaşıldı. 

 
 

 

Beşire Bulut ve Nefes Koçlarının katılımı ile 18 Haziran Salı günü Odamızda “Nefes Tanıtım 

Semineri” düzenlendi.  
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KUTSO Eğitim Projesi Tamamlandı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı(BAKA) 

desteğiyle düzenlenen “Kumluca, Finike, Demre ve Kaş İlçelerinde Bulunan İşletmelerin Kurumsal 

Kapasitelerinin Arttırılması Projesi” tamamlandı. 

Proje kapsamında yaklaşık 600 kişiye 12 farklı konuda eğitimler verildi. Büyük ilgiyle takip edilen 

eğitimlere Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerinde hizmet veren KUTSO üyeleri ile vatandaşlar 

katıldı. 

01 nisan -03 mayıs 2019 tarihleri arasından düzenlenen eğitimlerde katılımcılara etkili sunum, aile 

şirketlerinde kurumsallaşma ve yeniden yapılandırma, pazarlama ve satış, diksiyon ve etkili 

konuşma, mali işler ve finansal yönetim, müşteri memnuniyeti ve müşteri ilişkileri yönetimi, e-

ticaret, stres yöntemi, inovasyon ve yaratıcı düşünme, zaman ve iş disiplini, kobiler için 

markalaşmanın yol haritası, endüstri 4.0 ve yol haritası konularında eğitimler verildi. 

 

 

 

İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

https://www.facebook.com/kumlucatso/photos/pcb.2530253833702604/2530252917036029/?type=3&__tn__=HH-R&eid=ARCn1rSqt86NcEg897vt9HF-ofADH7_P-GgygVwWRQnHwD1GIvSGNxV7KQ6JW8lIw-a3bXfbGWNiE1t6&__xts__%5B0%5D=68.ARDy1SE5UN-iAVRFF2qxp8KbPmp2OgkNYifiLX0KLr7wQvew9leM4VAAi0NjAh4PLnepDKmmYJLGq2jIwCqJEJTcexJgun15sFrCh19UmvQ4VwVt43qTZsAa-dARHx5Tx9TJeNPFSPdCoystBukLFIyBzS_3VfEW12plrQuxwtJ3UBzVpcNCAoLR9UQNzSZOrQDQ6IhhqJ-JIkyraoCsIfcK5bLe9S1bYexfXbOXJxw7PXf91MaEdJ6r7FoIJiaIaTdxcaCGsQSXH7Jy3aRYYI0OXkNjT7Lsn26fTUtKTF0Owj58Pkzy8f_GxlAz8O37c1lMl--NARkqOGxOdrUoLEptNw
https://www.facebook.com/kumlucatso/photos/pcb.2530253833702604/2530252917036029/?type=3&__tn__=HH-R&eid=ARCn1rSqt86NcEg897vt9HF-ofADH7_P-GgygVwWRQnHwD1GIvSGNxV7KQ6JW8lIw-a3bXfbGWNiE1t6&__xts__%5B0%5D=68.ARDy1SE5UN-iAVRFF2qxp8KbPmp2OgkNYifiLX0KLr7wQvew9leM4VAAi0NjAh4PLnepDKmmYJLGq2jIwCqJEJTcexJgun15sFrCh19UmvQ4VwVt43qTZsAa-dARHx5Tx9TJeNPFSPdCoystBukLFIyBzS_3VfEW12plrQuxwtJ3UBzVpcNCAoLR9UQNzSZOrQDQ6IhhqJ-JIkyraoCsIfcK5bLe9S1bYexfXbOXJxw7PXf91MaEdJ6r7FoIJiaIaTdxcaCGsQSXH7Jy3aRYYI0OXkNjT7Lsn26fTUtKTF0Owj58Pkzy8f_GxlAz8O37c1lMl--NARkqOGxOdrUoLEptNw
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Adrasan Gezi Tekneleri düzenlenen törenle plakalarına kavuştu. 

KUTSO ve Deniz Ticaret Odası tarafından Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Menderes 

Türel'den Adrasan'da hizmet veren gezi teknelerine plaka verilmesi talep edilmişti. Bu talebi olumlu 

karşılayan Menderes Türel, Adrasan'da düzenlenen tören ile tekne sahiplerine plakalarını takdim 

etti. 

 

05.03.2019 tarihinde düzenlenen toplantı ile  bu yıl 6.sı düzenlenen Domatexpo Fuarı için 

hazırlıklar tamamlandı. Kumluca Kaymakamı Hakkı Uzun, Kumluca Belediye Başkanı Yusuf 

Göven, KUTSO Yön. Kur. Bşk. Murat H. Günay, KUTSO Meclis Bşk. Fahri Özen başkanlığında 

gerçekleşen toplantıya ilçedeki ilgili sivil toplum kuruluşlarıda katıldı. 

 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası'nın destekleriyle bu yıl 6'ncısı düzenlenen DOMATEXPO 

Kumluca Toptancı Hali'nde açıldı. 
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Açılışa AK Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu, CHP Antalya Milletvekili Aydın Özer, İYİ Parti 

Antalya Milletvekili Hasan Subaşı, Kaymakam Hakkı Uzun, Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 

Menderes Türel, daire amirleri, siyasi parti temsilcileri, sivil toplum örgütü temsilcileri ve çiftçiler 

katıldı. 

Saygı duruşundu bulunulması ve İstiklal Marşı'nın okunmasının ardından konuşan Kumluca Ticaret 

ve Sanayi Odası (KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, DOMATEXPO Fuarı'nın yöre 

çiftçisi ve ülke tarımına yenilikler getirmesini temenni ettiğini söyledi. Fuarın tohumdan sofraya 

gelene kadar tarım üretiminin tüm anının ele alınabileceği güzel bir fuar olduğunu aktaran Günay, 

"Son aylarda tarım üretimi yine ülke gündeminin en başında yer almaya devam ediyor. Önce 

enflasyonun sorumlusu olarak gösterilen tarım ürünlerimiz, hal yasası, üreticilerimize çeşitli 

kesimlerden yöneltilen haksız ithamlar, doğal afetler maalesef bölge çiftçimizi derinden 

yaralamaktadır. Tüm bu olumsuzluklara rağmen böyle güzel bir fuarın organize edilmesi çiftçimiz 

için olumludur" dedi. 
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Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ve Meclis 

Başkanı Fahri Özen “İstihdam Seferberliği 2019” ile ilgili basın açıklamasında bulundular. 

Yapılan basın açılamasında şöyle denildi;  

İstihdam Paketi’nin Resmi Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe girmesinin ardından 25 Şubat 2019 

tarihinde TOBB Başkanımız M. Rifat Hisarcıklıoğlu ev sahipliğinde Hazine ve Maliye Bakanımız, 

Aile, Çalışma ve Sosyal Hizmetler Bakanımız ile Oda ve Borsa Başkanlarımızın ve TOBB Sektör 

Meclisi Başkanlarımızın katılımıyla “Burası Türkiye Burada İş Var” sloganıyla İstihdam 

Seferberliği 2019 kampanyası başlatıldı.  

İstihdam Seferberliği 2019 kapsamında iş dünyamıza, girişimcilerimize 8 farklı teşvik sunuluyor ve 

bunların birçoğu çok önemli destekler. Bunlardan özellikle çok önemli gördüğümüz ikisinden 

bahsedecek olursak;  

Birincisi; İşverenlerimizin nisan ayı sonuna kadar sağlayacağı her ilave istihdamın tam 3 ay 

boyunca ücretini, sigorta primlerini ve vergisini devlet karşılıyor. 2.021 TL ücret ve 1.113 TL 

sigorta ve vergiler olmak üzere toplam 3.134 TL’yi devletimiz karşılamış olacak. İşveren cebinden 

sıfır maliyetle yeni bir işsiz kardeşimizi işe almış olacak.  

Devamındaki 9 ay boyunca da devletimiz sigorta primlerini ve vergileri ödemeye devam edecek. 

Yani aylık 1.113 TL’yi devletimiz karşılayacak. Biz işverenler olarak sadece çalıştırdığımız 

kardeşimize ücretini ödeyeceğiz.  

İşe alınacak kişi kadın, genç ve engelli ise 9 aylık süre 15 aya kadar uzamış olacak.  

Yine imalat sanayi ve bilişim sektöründe aylık 1.113 TL olan prim ve vergi teşviki 2.712 TL olarak 

verilecek.  

Buradan iş dünyasına çağrıda bulunuyorum. Gelin bu tarihi teşvikten yararlanın.  

İkincisi de; herhangi bir sebeple işinde sıkıntı yaşayan girişimcilerimiz için çok önemli bir destek 

getirildi. Eğer bir işveren işlerinde sıkıntı yaşadıysa, faaliyetleri durmuş ya da azalmışsa; 

çalışanlarının maaşı 3 ay boyunca “Kısa Çalışma Ödeneği” kapsamında İşsizlik Sigortası 

Fonu’ndan ödeniyor. Yani burada devletimiz işverene diyor ki, düzenini bozma, istihdamı koru. 

Tüm bu teşviklere ilişkin tüm detaylara istihdamseferberligi.org adresinden ulaşabilmek mümkün. 

Aklınıza takılan bir konu olursa, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası’na ulaşabilirsiniz. 

Bu teşvikler konusunda şirket sahipleri ve yöneticileri kadar muhasebecilere ve şirketlerin insan 

kaynakları yöneticilerine de büyük görevler düşüyor. İstihdam teşviklerinin iyi anlaşılması ve 

uygulanması konusunda onlardan ekstra hassasiyet bekliyoruz. 

Batı Antalya’nın değerli iş adamlarına İstihdam Seferberliği 2019’a katılarak, büyük avantajlar 

sağlayan bu değerli istihdam teşviklerinden faydalanmaları çağrısında bulunuyoruz.  

En az bir işsiz vatandaşımızı işe alarak, hem işinizi geliştirin, hem ekonominin büyümesine katkınız 

olsun 

Burada iş var, Burada aş var, Burada gelecek var diyoruz. 
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KUTSO Genç Girişimciler Kurulu yönetimi belirlendi. 

Düzenlenen toplantı sonrasında belirlenen Yönetim Kurulu Şöyle; Başkan Tuğrul Acar, Başkan 

Yardımcıları Mert Yaşa (Kumluca), Oğuzhan Onur (Finike), Süleyman Tokgöz Demre, Sinan Çelik 

(Kaş) 
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KUTSO Kadın Girişimciler Kurulu yönetimi belirlendi. 

Düzenlenen toplantı sonrasında belirlenen Yönetim Kurulu Şöyle; Başkan Derya Güzin Barut, 

Başkan Yardımcısı Özge Bedir. 

 

Odamız girişimleri ile 28 Ocak 2019 da portakal bahcelerinde süresi dolan TARSIM sigortası 

Milletvekilimiz Atay USLU'nun destekleri ile prim ödemeksizin 12 Şubat 2019 a uzatılmıştır. 
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KUTSO’da İstihdam Seferberliği 2019 anlatıldı. 

 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası tarafından düzenlenen toplantıda, Türkiye Odalar ve Borsalar 

Birliği (TOBB) ev sahipliğinde, Hazine ve Maliye Bakanlığı ve Aile, Çalışma ve Sosyal Hizmetler 

Bakanlığı’nın işbirliğince başlatılan “İstihdam Seferberliği 2019” kampanyası hakkında 

katılımcılara detaylı bilgi verildi. 

Toplantıya Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay, Kumluca Kaymakamı Hakkı Uzun, Finike Kaymakamı Ergün Baysal, Sosyal 

Güvenlik Kurumu (SGK) Antalya İl Müdürü Nejat Deniz ve Aile, Çalışma ve Sosyal Hizmetler 

Bakanlığı Antalya Çalışma ve İş Kurumu (İŞKUR) İl Müdürü Veli Tekkanat, Sosyal Güvenlik 

Kurumu (SGK) Antalya İl Müdür Yardımcısı Aykan Yıldız, SGK Kumluca Müdürü Meltem 

Dilekcan ve vatandaşlar katıldı. 

KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay toplantıda 2019 İstihdam Seferberliği ‘Burası Türkiye 

Burada İş Var’ teşvik paketi ile getirilen uygulamalardan, iş dünyasının en iyi şekilde yararlanması 

adına konunun uzmanlarını davet ettiklerini belirterek, Batı Antalya iş camiasının teşviklerden 

sonuna kadar yararlanmalarını istedi. 

SGK Antalya İl Müdür Yardımcısı Aykan Yıldız’ın “İstiham Seferberliği 2019” hakkında yaptığı 

detaylı sunumun ardından soru-cevap kısmına geçilerek vatandaşların merak ettiği konular 

aydınlatıldı. 
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Seçim Sonuçları Bölgemiz ve Ülkemize Hayırlı Olsun. 

2019 Yerel Seçimleri ile ülkemiz tüm dünyaya demokrasi dersi vermiştir. Rekor düzeyde katılım 

oranı, şeffaf ve dostluk ortamında geçen seçimlerde Türk Milleti kararını ciddi bir şekilde ortaya 

koymuş, yeni seçilen başkanlarımıza büyük bir sorumluluk yüklemiştir.  

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak bugüne kadar bölgemize emeği geçen tüm belediye 

başkanlarımıza teşekkür ediyoruz.  

Batı Antalya’nın en güçlü Sivil Toplum Kuruluşu olarak 31 Mart Pazar günü halkımızı takdiri ile 

göreve seçilen değerli belediye başkanlarımıza başarılar diliyoruz. Seçim döneminde kendilerinin 

de söz verdiği gibi bölgemizin kalkınması adına yoğun mesai harcayacaklarına inanıyoruz. 

Bölgemizin güçlenip, gelişebilmesi için yapılacak çok iş var. Seçimler artık geride kaldı. 4,5 yıllık 

seçimsiz bir döneme giriyoruz. Bu dönemde bölgede başlatılmış yatırımlar tamamlanmalı, yeni 

projeler hayata geçirilmeli, ekonominin güçlenip insanlarımızın yaşam kalitesinin artması için 

gerekli çalışmalar el birliği ile yapılmalıdır. 

KUTSO, Batı Antalya’nın Birleştirici Gücü” olarak Batı Antalya’ya yapılacak her türlü yatırımın 

yön göstericisi, destekçisi ve takipçisi olmaya devam edecektir.  
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Odamız ev sahipliğinde, Kumluca Belediye Başkanı Mustafa Köleoğlu, Finike Belediye Başkan 

Yardımcısı Sıdıka Gökyar Kızılca, Milli Parklar Temsilcisi Bayram Gündoğdu, Şah Inn Pradise 

Tatil Köyü Genel Müdürü Yusuf Yücel, Operasyon Müdürü Yasin Bebek, Karacaören Doğa Kültür 

Turizm Tanıtma ve Dayanışma Derneği Başkanı Mehmet Başar, yönetim kurulu üyesi Diş Hekimi 

Erdal Elginöz, Ramazan Karatekin, Deniz Kavazoğlu, proje koordinatörü Pınar Derya Akyazgan, 

Sınav Koleji adına Sedef Kaçmaz’ın katılımıyla, Kumluca, Finike kırsalında uygulanması planlanan 

Likya Yolu, doğa koruma, ekolojik turizm ve organik tarım faaliyetlerinin desteklenmesine yönelik 

projeleri için bir toplantı gerçekleştirdik. 

Toplantıda tarihi, doğal ve kültürel kaynaklarımızın korunarak turizme ve ekonomiye 

kazandırılması için ortak bir yol haritası oluşturulması kararı alındı. Oluşturulacak yeni bir ekip ile 

projelerin bir an önce hazırlanıp, uygulanması sağlanacak. 

 
Başkan Günay; “Ekonomi konusunda acilen bir şeyler yapılmalı.” 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Mayıs ayı Meclis Toplantısında konuşan, Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, gündem ile ilgili önemli açıklamalarda bulundu. 

Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında gerçekleşen toplantıda gündemin yanında bölgenin 

ekonomik durumu da değerlendirildi. 

Gündemin ardından söz alan Yönetim Kurulu Başkanı Murat H. Günay konuşmasında şöyle dedi; 

“Sayın başkan, değerli meclis üyeleri ve meslek komitesi üyeleri; 

Sözlerime öncelikle Ramazan ayınızı kutlayarak başlamak istiyorum. 

Türk Halkı olarak bizim ulaşım, sağlık ve eğitim gibi birçok konuda devlete ihtiyacımız var. Bu 

ihtiyaçlarımızı kendi irade ve imkanlarımızla sağlayabiliriz. Sağlayamasakta bir şekilde hayatımızı 

idame ettirebiliriz. Fakat her devlet ferdinin yaşamını güven ve huzur içerinde sürdürebilmesi için 

kendi imkanlarıyla sağlayamayacağı öyle bir şey var. ADALET! 

Bütün mahkeme salonlarında yazar. Adalet mülkün temelidir. Burada ki mülkün anlamı devlettir. 

Yani adalet devletin temelidir. 

Güçlü ve adil bir hukuk sistemini temel alan kaliteli demokrasi, sürdürülebilir ekonomik büyümenin 

ön şartıdır. 

Bunları niye söylüyorum? Son zamanlarda yaşanan ekonomik ve sosyal durumu sizlerin takdirine 

bırakıyorum.  

Bu salonda 2018 yılı Ocak ayı meclisinde sizlere belirtilen takvime göre yapılması gerektiğini 

belirterek, 2018 yılının seçim değil geçim yılı olması gerektiğini söylemiştim. Maalesef 
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korktuğumuz başımıza geldi. Başkanlık ve milletvekilliği seçimleri öne alındı. Ardından yerel 

seçimler ve bu da yetmezmiş gibi şimdi de ertelenen İstanbul seçimleri. 

Ekonomimizin durumu malum. Alınması gereken önlemleri, yapılması gereken reformları bir 

kenara bırakın seçimler yüzünden uygulanan seçim ekonomisi işleri daha da içinden çıkılmaz hale 

getiriyor. Oysa bir an önce ekonomiye odaklanıp, atılması gereken adımları kararlılıkla hayata 

geçirmeye ihtiyacımız var. 

Kaybedecek zaman yok. Uzun yıllar boyu çalışarak elde ettiğimiz kazanımları büyük bir hızla 

kaybediyoruz. Endişe ve üzüntü içerisinde söylüyorum ki, böyle giderse çok zorlu bir süreç 

içerisine gireceğiz. Özel sektör ve kamunun ödenmesi gereken çok borcu var. Merkez bankası 

rezervleri, doları bir nebze olsun düşürme adına her geçen gün eriyor. Nerdeyse net rezervler 

tükendi. Ülkemizin risk primi(CDS) 500 puanın üzerine çıktı. Bu değer ekonomisi batık 

Yunanistan’da bile 300 puan civarında. 

Bizim için artık tek kurtuluş 2002 yılında olduğu gibi güçlü, ayakları yere basan, üretimi, adaleti ve 

hukukun üstünlüğünü öne çıkaran yeni bir hikaye yazmak. İnanıyorum ki biz direnci yüksek ve 

çalışkan bir milletiz. Doğru bir yönetimle başarıp, ulaşamayacağımız bir hedef yok. 

Geçtiğimiz ay içerisinde bölgemizde seçilmiş belediye başkanları mazbatalarını alıp görevlerine 

başladı. Bölgemizdeki tüm belediye başkanları değişti. Henüz 5 yıl boyunca yönetecekleri 

belediyelerin maddi durumunu ve personel yapısını bilmiyorlar. Seçilirken birçok vaatte bulundular. 

Bu vaatleri gerçekleştirmek için belediyelerinin kurumsal ve maddi yapılarını inceleyip öğrenmeye 

ihtiyaçları var. Geçtiğimiz ay maalesef ziyaret ve etkinliklerden fırsat bulup bir türlü mesailerine 

başlayamadılar. Ama halkımız çok sabırsız. Seçilen belediye başkanlarımızdan hemen mucize 

bekliyorlar. Talepleri hemen yerine gelsin, geçmiş dönemde yapılmayanlar hemen yapılsın hatta 

daha da ileri gidip siyasi ve kişisel intikamları alınsın istiyorlar. 

Başkanlarımızı rahat bırakın. Onlar büyük bir yarış kazanıp geldiler. Çalışabilmeleri için biraz izin 

verin. Bir anlayıp dinlesinler. Elbette onlar da biliyor ne yapacaklarını. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak biz başkanlarımızın her zaman yanında olacağız. Onların 

başarılı olmaları bizim ve bölgemiz için çok önemli. Bize ihtiyaçları olan her yerde, her projede en 

büyük destekçileri olacağız. 

Bir süre onları kendileriyle baş başa bırakacağız. Olumsuz bir eleştirimiz olmayacak. 

Bizimde onlardan beklentimiz bir an önce projelerine başlayıp, bölgemizi sosyal ve ekonomik 

açıdan ileri seviyeye taşımaları. Bu izlenen rotada bir sapma görürsek en büyük tepkiyi de bizden 

göreceklerdir. Tüm başkanlarımıza kolaylıklar diliyorum. 

Gündemde yine enflasyon ve yine bizim yetiştirdiğimiz sebzelerimiz meyvelerimiz. Kıyametler 

koparılan, hatta uğruna tanzim satışlar başlatılan ürünlerimizin fiyatları mevsim etkisiyle düşmeye 

başladı. Domates fiyatları yine maliyetimizin altına indi. Biz bu fiyatlar ile zarar ederken birileri 

enflasyona darbeyi vurduk diye sevinecek. Artık bizimle uğraşmayı bırakın. Bin bir emek ile 

ürettiğimiz ürünlerden kazanç sağlayamayıp üretmeyi bırakır isek o zaman ne yapacaksınız. 

Şu anda iktidar milletvekillerinden ve siyasi kulislerden duyduğumuz kadarıyla meclis yeni hal 

yasası üzerinde çalışıyor. Geçen günlerde İstanbul Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Binali 

Yıldırım attığı tweetlerde "Sebze, meyve fiyatlarındaki dalgalanmaların özü, mevsim şartları, arz 

talep dengesinin bozulması ve tedarik sistemindeki yetersizliktir. Tarladan mal çıkıp buraya 

gelinceye kadar dörtte bir oranında fire veriliyor. Fire oranını düşürmemiz, saklama zamanını 

uzatmamız lazım. Hal komisyoncusu; tefeci, terörist değildir. Halciler, alnının teriyle ekmeğini 

kazanan insanlardır. Hallerdeki çalışmaları yakından takip edeceğim. Hal esnafını, haldeki 

komisyoncuları, üreticinin malının semt pazarlarına gitmesinde adeta garantör olarak görüyoruz" 

dedi. 
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Biz aylardır yaptığımız mücadelemizde hep bunları dedik. Komisyoncu-Üretici tefeci, terörist 

değildir. Komisyoncu, üreticinin sigortasıdır dedik. İnşallah tüm ilgililer ve özellikle Maliye ve 

Hazine Bakanı Berat Albayrak’ta Binali Yıldırım gibi düşünüyordur. İnşallah çıkacak olan “Hal 

Yasası” bizim hassasiyetlerimizi koruyacak şekilde çıkar. Bu konuların her zaman takipçisi 

olacağız. 

Geçtiğimiz günlerde TOBB’un 75. Olağan Genel Kurulu için meclis başkanımız, genel kurul 

delegelerimiz ve genel sekreterimiz ile birlikte Ankara’daydık. Burada Türkiye’nin dört bir 

yanından gelen TOBB üyesi odalarımızla sohbet imkanı bulduk. Konuşmalarımızın ortak noktası 

hep ekonomi oldu. Ülkemiz ekonomisine can veren değerli işadamı dostlarımızda bizim gibi ülke 

ekonomisi konusunda acilen bir şeyler yapılması gerektiğini söylüyor. 

Geçtiğimiz ay içerisinde KUTSO olarak bölgemiz için birçok değerli faaliyette bulunduk. Liderlik 

Akademimiz ilk mezunlarını verdi. Ayrıca Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı(BAKA) desteği ile 

yüzlerce kişinin katıldığı eğitimler düzenledik. Yine Kadın Girişimciler Kurulumuzun 

organizasyonu ile çok beğenilen tiyatro gösterileri gerçekleştirdik. Eğitim başta olmak üzere 

bölgemize faydalı olacak çalışmalarımıza hız kesmeden devam edeceğiz.” 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



2019 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 119 
 

Demre Kaymakamlığı tarafından 29 Haziran Cumartesi günü düzenlenen “Batı Antalya’nın Turizm 

Geleceği” konulu panel, Andriake ve Likya Uygarlıkları Müzesi Gezisi ve Hoyran- Kapaklı Likya 

Yolu Yürüyüş etkinliğine Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Murat H. Günay katıldı. 

Demre Belediyesi Kültür Salonu'nda düzenlenen panele Vali Münir Karaloğlu, eski Kültür ve 

Turizm Bakanı Ertuğrul Günay, Demre Kaymakamı Murat Uz, Demre Belediye Başkanı Okan 

Kocakaya, Finike Belediye Başkanı Mustafa Geyikçi, İl Jandarma Komutanı Tuğgeneral Tekin 

Aktemur, Sahil Güvenlik Bölge Komutanı Albay Sezai Özkurt, İl Kültür ve Turizm Müdürü 

İbrahim Acar, Çevre ve Şehircilik İl Müdürü Tevfik Altınay, Orman Bölge Müdürü Vedat Dikici, 

Karayolları 13. Bölge Müdürü Arif Çobanoğlu, İl Sağlık Müdürü Ünal Hülür, Gençlik ve Spor İl 

Müdürü Burhanettin Hacıcaferoğlu, KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, AKTOB 

Başkanı Erkan Yağcı, kamu kurum ve kuruluşlarının yöneticileri, sektör temsilcileri ve Demreliler 

katıldı. 

Panelin moderatörlüğünü Akdeniz Üniversitesi Edebiyat Fakültesi Arkeoloji Bölümü öğretim üyesi 

ve Myra- Andriake Kazıları Başkanı Prof. Dr. Nevzat Çevik yaptı. Panele İl Kültür ve Turizm 

Müdürü İbrahim Acar, Likya Uygarlıkları Müzesi Müdürü Nilüfer Sezgin, AKTOB Başkanı Erkan 

Yağcı, ATAV Başkanı Yeliz Gül Ege, KUTSO Başkanı Murat Günay, DETUYAP Başkanı Hasan 

Akıncıoğlu, Deniz Ticaret Odası Antalya Şubesi Başkanı Ahmet Çetin ve TÜRSAB Batı Antalya 

Temsilcisi Rıza Perçin konuşmacı olarak katıldı. 

Panelin açılış konuşmasını yapan Demre Belediye Başkanı Okan Kocakaya, "Batı Antalya'nın 

turizminin konuşulduğu bu panelde ortaya çıkacak sonuçlar belediyemizin yol haritası olacaktır. 

Demre olarak bir dünya markası olan Aziz Nikolaos Anıt Müzesi, Kekova, Myra Antik Kenti, 

Likya Uygarlıkları Müzesi ve Türkiye'nin en güzel sahillerine sahibiz. Ancak bu zenginlikten gereği 

gibi yararlanamıyoruz. Belediye olarak amacımız, yol haritamız, tarihimizi, doğamızı koruyarak, 

butik otelcilik ve pansiyonculuğu geliştirmek, turizmi halka indirgemek" dedi. 

Vali Münir Karaoğlu, "Batı Antalya'yı ikiye ayırmak gerekir. Birinci bölge tünelden Tekirova'ya 

kadar olan kitle turizminin Türkiye'de ilk yapıldığı bölge. İkincisi batı Antalya, Tekirova'dan Eşen 

Çayı'na kadar olan bölge. İkinci batı Antalya henüz bakir. Bu bölgede turizmi farklı yapma 

olanağımız var. Bu bölgede sadece butik otel ve pansiyonculuk turizmi yapmamız gerekir. Doğayı 

bozmadan koruyarak, tahrip etmeden turizm yapmamız gerekir. Doğayı bozmadan korumak, 

kullanmak zorundayız. Bölgenin denizde ve karada sorunları var. Bunları çözeceğiz. Doğayı, 

denizi, tarihi, insanımızın ve konuklarımızın kullanımına açacağız. Batı Antalya'nın en önemli 

zenginliklerinden biri dalış turizmi. Kekova'daki Batık Kenti, mutlaka kontrollü olarak dalış 

turizmine açacağız. Burası Demre'nin turizmdeki en önemli gelir kaynağı olacak. Önemli bir 

konuyu burada masaya yatırıyoruz. Batı Antalya'nın tamamında 12 ay turizm yapar hale gelmeliyiz, 

getirmeliyiz. Bölgenin ulaşım sorununu daha iyileştireceğiz. Demre'de yarım kalan yat limanını 

mutlaka tamamlamamız gerekiyor. Demre'deki bir marka olan Aziz Nikolaos Anıt Müzesi'nin 

restorasyonunun planlamasında son aşamaya geldik. Bunu mutlaka yapacağız. Çünkü burası 

Türkiye'nin önemli turizm markası. Bu bölgeyi kültür turizminin merkezi yapacağız" diye konuştu. 

Panelde yapılan konuşmalarda da bölgenin kültür ve inanç turizminin merkezi olması dile getirildi. 

Dünyadaki 2 milyar Ortodoks'un inanç merkezi olan Aziz Nikolaos Anıt Müzesi'nin önemi 

vurgulandı. Onların inançlarına saygı duyarak, bu alternatifin korkmadan kullanılması istendi. 

https://www.cnnturk.com/haberleri/belediye
https://www.cnnturk.com/haberleri/saglik
https://www.cnnturk.com/haberleri/spor
https://www.cnnturk.com/haberleri/turkiye
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'TURİSTİ BİRAZ SERBEST BIRAKIN' 

Panelin dilekler bölümünde bir konuşma yapan eski Kültür ve Turizm Bakanı Ertuğrul Günay, 

şöyle dedi: 

"Demre kenarda kalmış ama Antalya bölgesinde en çok ziyaretçi çeken bir yer. Ancak burada 

halkın turizmden yararlanması gerekiyor. Turisti otobüsten indirip önce ikon mağazasına sokup, 

ardından Aziz Nikolaos Müzesi'ni gezdirip, bir öğle yemeği, ardından Kekova'ya yapılan yat turu 

ile bölge halkını turizme katamazsınız. Turisti biraz serbest bırakın, esnaf bir şişe su satsın. Yerel 

reçel, salça, portakal, domates satsın. Bu panelde Aziz Nikolaos konuşuluyor. Ama Aziz Nikolaos 

Anıt Müzesi kazıları başkanı yok. Batı Antalya'nın turizm geleceği konuşuluyor. Sadece Demre ve 

Finike belediye başkanları var. Bu büyük bir eksiklik." 

Vatandaşa verilen sözlerden sonra tekrar söz alan Vali Münir Karaloğlu, "Hiç kimse turizmde 

geldiğimiz noktayı küçümsemesin. Burada büyük emek ve çaba var. Batı Antalya'ya duble yol ve 

havalimanı ihtiyacı var. Ne demek batı Antalya'ya duble yol ve havaalanına ihtiyaç yok. Turizmde 

eksiklerimiz var. Bunları gidereceğiz" dedi. 
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Adrasan Bıçak Sırtında. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Ağustos ayı Meclis Toplantısında gündem Adrasan 

oldu. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Ağustos ayı Meclis Toplantısı Meclis Başkan Yardımcısı İsmail 

Atik başkanlığında gerçekleşti. 

KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, oda faaliyetleri ve bölge ekonomisi 

ile ilgili meclisi bilgilendirdikten sonra bu yıl turizm patlaması yaşanan bölgelerden birisi olan 

Adrasan’da ki son durum hakkında meclisi bilgilendirmesi için Adrasan’da otel ve tekne işleten 

KUTSO Meclis Üyesi Tahir Arslan’ı kürsüye davet etti. 

Adrasan’ın en çok tanınan isimlerinden olan iş adamı Tahir Arslan konuşmasında şöyle dedi; 

Değerli başkan ve değerli meclis üyesi arkadaşlarım; 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Meclisinde çok şey öğrendim. KUTSO’da beraber görev 

aldığımız tüm arkadaşlara teşekkür ediyorum. 

Adrasanlı bir otel ve tekne işletmecisi olarak işim ve maddi durum çok iyi durumda. Maddi ve 

manevi olarak hiçbir kişisel sıkıntım yok. 

Benim tek derdim Adrasan. 

16 yaşımdan beri dünyanın her yerini geziyorum. Dünyadaki birçok turizm bölgesini bizzat 

gördüm. Adrasan’ı böyle gördükçe içim sıkılıyor, moralim bozuluyor.  

Belde belediyelerinin kapatılmasının ardından Adrasan, Kumluca Belediyesine geçti. İşte o günden 

beri Kumluca Belediyesi, Adrasan’ı çok kötü bir şekilde yönetti halen de devam ediyor. 

Aslen sosyal demokrat biri olmama rağmen son yerel seçimde Menderes Türel’i açık bir şekilde 

destekledim. Çünkü Sayın Türel tarafından Adrasan için verilmiş sözler vardı. Yapılacak çalışmalar 

benim umutlandırmıştı. 

KUTSO’ya ilk kez katılacağım zaman, önceki yönetim zamanında bu mecliste görev alan 

arkadaşlarım bana “KUTSO meclisinde tarımdan başka bir şey konuşulmaz, bir turizmci olarak 

orada kendini ifade edemezsin” dediler. Bu konuyu Murat Günay başkanıma ilettiğim zaman, 

“KUTSO’ya geleceksin ve tüm bu sorunları birlikte çözeceğiz” dedi. Arkadaşlar, gördüğüm-

duyduğum önemli hususları Murat başkan ile günü gününe paylaşıyorum. Bazen de dayanamayıp 

sosyal medyada paylaşıyorum. 

Başlıca sorunlardan bahsedeyim; 

Tekneler. 

Yerel seçimler öncesinde turistik gezi tekneleri için kooperatifleri birleştirip plaka takmak için 

çalışma yaptığımız dönemde şimdiki belediye başkanımız kooperatiflere birleşmeyin diyerek engel 

olmuş. Seçimler kazanması neticesinde de yaptığımız çalışmalar askıya alındı.  

Adrasan ve Adrasan halkı zaten anlaşması zor insanlar. Herkes kendi çıkarlarını diğerinden üstün 

tutuyor. Önlem alınmadığı için şu anda Adrasan’da seksenin üzerinde tekne oldu. Değişen kanun ile 

40 günlük kursu tamamlayan birisi teknesinde 35 kişi taşıyabiliyor. Demre’deki kursa sadece belirli 

günler gidip sınava yerine başkasını sokarak belge alan insanlar var. Bu insanlar 2 gün ücretli 

kaptan tutup biraz öğrendiğini düşündükten sonra denize açılıyor. 35 kişilik tekneye 55 kişi 

alıyorlar. Sonra küçücük bir adada tekneleri birbirlerinin üzerine sürüyorlar. Küfürler havada 

uçuşuyor. 55 kişiden 35 tekneyi küçücük bir plajda hayal edin ve tehlikenin boyutunu düşünün. 
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Tüm bunlara ilaveten buradaki gariban, hevesli kişilerden yararlanan başka ilçelerdeki tekne 

sahipleri 200 kişilik büyük tekneleri Adrasan’a getirmek için fırsat kolluyor. Tekneleri bu kişiler 

üzerinden Adrasan’a kaydettirip kazançtan az bir miktar vererek kendilerine rant oluşturmaya 

çalışıyorlar. 

Kumluca Kaymakamı Turizm Belgesi için Komisyonu toplamıyor. 

Ben, Deniz Ticaret Odası Antalya Şubesi Turizm Komisyonunda temsilciyim. Kumluca’da 

Kaymakam’ın en az ayda 1 kez turizm komisyonunu toplaması gerek fakat şimdiye kadar hiç 

toplamadı. Ruhsatı, plakası ve yeterliliği olmadığı halde 1000tl karşılığında belge veriyorlar. Bu 

yüzden şimdi Adrasan’da seksenin üzerinde tekne var. Ben buna karşıyım. 

Teknelerin fosseptik sorunu çözülmedi ve deniz pislik içinde. 

Hepiniz Adrasan’a geliyorsunuz ve ailecek denize giriyorsunuz. Ben denize girmiyorum. Ailemden 

bir tek annem denize giriyordu ona da bu yıl plajda denize girme, derenin diğer tarafında gir dedim. 

Peki, neden böyle dedim? Çünkü biz teknelerimizin fosseptiğini vidanjör ile boşaltıyoruz. Kurban 

Bayramından 3-4 gün önce vidanjörümüz bozuldu. Bayram tatilinde dolayı yaptıramadık. Kumluca 

Belediyesine yalvardık. Kumluca belediyesi maalesef başkanın kendine yakın gördüğü 10-15 

kişinin teknesinin fosseptiğini çekip günü tamamlıyor. Eee diğer tarafta 52 tekne daha var onlar ne 

olacak? Ben kavga-döğüş ve tehditle zar zor teknemin fosseptiğini çektirdim. Murat başkanım şahit. 

2-3 gün gece gündüz kendisi de bizzat Kumluca Belediyesi, ASAT ve Büyükşehir belediyesini tek 

tek aradı. En son telefonları kapattılar. Fakat bir vidanjör gönderen olmadı. Affedersiniz deniz bok 

içerisinde. 

Doğma büyüme Adrasanlıyım. Adrasan benim ata toprağım. Eğer böyle olmasaydı burada neyim 

varsa satar başka yerde turizm işletmeciliği yapardım. Çünkü burası çok zor bir yer. 

Adrasan bıçak sırtında. 

Bu sorunların hepsi Mustafa Köleoğlu’ndan dolayı olmadı. Hüsamettin Çetinkaya döneminde de 

böyle oldu. Seçim zamanı her aday Adrasan’ın cennet olduğu, Adrasan’ın Kumluca’nın gülen yüzü 

olduğunu söylüyordu.  

Şimdi işler değişti. Adrasan artık pislik içinde. Herkes benden sosyal medyada bir şeyler yazmamı 

istiyor. Bu işler o kadar kolay değil. 

Adrasan şimdi bıçak sırtında ilerliyor. Ya böyle devam edip çöküşe geçecek ve bir daha 

yükselemeyecek. Ya da el birliğiyle Adrasan’ı düzeltip yükselteceğiz. Bunu hep birlikte yapmak 

zorundayız ve bu işe başlanacak en doğru yer KUTSO Meclisidir. Batı Antalya işadamlarının el ele 

verdiğinde başaramayacağı iş yok bence. 

Otopark sorunu çözülmeli derken sahil “Çadır Kent” oldu. 

Mustafa Köleoğlu başkanın ilk icraat olarak Adrasan’da otoparkları kaldırmasının ardından araçlar 

otellerin ulaşım yolunu işgal etmeye başladı. Bu yetmez gibi kıyı kenar çizgisi içerisinde, sahile 

kurulan çadırlar yüzünden sahil çadır kente döndü. Üniversitenin tesislerinden sahile ulaşan yol 

tamamen bu çadırcıları araçlarıyla dolup kapanıyor. Allah göstermesin ne ambulans girebilir ne 

itfaiye. 

Temizlik yetersiz. 

Otellerin olduğu bölümde gelenler aracını sağlı-sollu park ediyor, pikniğini yapıyor, çöpünü atıp 

çekip gidiyor. Sonra her yer pislik içinde. Hemen yanımızda Kemer’e bağlı olan Çıralı tertemiz. 

Sosyal medyada Adrasan’ın pis olduğundan bahseden yazılar yayınlanmaya başladı. Sağlık 

müdürlüğünün aldığı örneklerin pek iç açıcı olmadığı duyuyoruz. 

Seyyar satıcılar bölgedeki işletmeleri baltalıyor. 

Belediyemiz ve Belediye Başkanımız ile hiçbir sorunumuz yok. Kendisini çok seviyoruz. Fakat 

bizim de tesislerimizi yaşatmamız lazım. 
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Sahiller elleri poşetli satıcılarla dolu. Biz bunlara önlem alınmasını beklerken belediye bir sürü 

küçük büfe kurdu. Köfteci, kokoreççi vs. Bunlar dükkânlarını saat 23.00’te otellerin restoranları 

kapandıktan açsalar belki kabul edilebilir fakat sabah erkenden açıp, geç saatlere kadar 

çalıştırıyorlar. Oteller müşterilerine odadan başka bir şey satamaz oldu. Otellerimiz birçok personel 

çalıştırıyor. Aylık binlerce lira giderimiz var. Otel içerisinde müşteriye verdiğimiz hizmetin 

standartlarını arttırarak müşteriyi otel içerisinde tutmaya çalışıyoruz. 

 

 

Antalya’nın Batısında da hayat var. 

 

Batı Antalya’nın hizmet alma konusunda her zamanki gibi beklemede kaldığını belirten Kumluca 

Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, önemli açıklamalarda 

bulundu. 

Başkan Günay açıklamasında şöyle dedi; 

Ülke gündemimizi uzunca bir süre meşgul eden bir yerel seçim macerasını geride bıraktık. Aday 

belirleme süreçlerinden, seçim çalışmalarına kadar yaşanan birçok konu bölge halkımızı oldukça 

yormuş olacak ki Batı Antalya yerel yönetimlerinde neredeyse köklü bir değişim oldu. 

Bu süreçte gereğinden fazla süre seçim ekonomisi yaşayan ülkemizde maalesef bölgemizin payına 

yine beklemek düştü. Büyük şevkle yürüttüğümüz projelerimizi seçim sonrasına ertelemek zorunda 

kaldık. 

Peki seçim sonrası ne oldu? 

Halkımızın takdiri sonucunda bölgemizde tüm belediye başkanlarımız koltuklarını devretti. Kaş 

ilçemiz hariç diğer tüm batı belediyelerinde yönetim başka siyasi partiye geçti. 
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KUTSO olarak yeni seçilen belediye başkanlarımıza desteğimizi belirterek bölgemizin faydasına 

olacak tüm çalışmalarında yanlarında olacağımızı söyledik. Seçim havasını atlatıp işlerine 

odaklanmaları için kendilerine 6 ay boyunca olumlu yada olumsuz eleştiri yapmayacağımızı 

belirttik. 

Biriktirdiğimiz konuları günü geldiğinde açık bir şekilde ve çözüm önerileriyle birlikte önce 

kendileriyle sonra da kamuoyuyla paylaşacağız. 

KUTSO birliğin sembolü, ekonominin kalbidir. 

Batı Antalya’nın bir bütün olduğunu savunan yönetim anlayışıyla KUTSO’da göreve geldiğimiz ilk 

günden beri tüm çalışmalarımızı gönüllülük esasına dayanarak yaptık. Yönetim ve Meclis olarak 

odadan hiçbir zaman maddi menfaat gözetmedik. Hatta ilk icraatlarımız huzur hakkı ve benzeri 

ücretleri kaldırmak oldu. Amacımız bölgemizde üretimin artması, turizmin canlanması, ekonominin 

güçlenmesidir. Bölgemizde hizmet veren tüm kurumlardan beklentimiz bu ruh ile hareket 

etmeleridir. 

Şikayet eden değil, çözüm üreten kurumuz! 

Bölgemize yapılacak en büyük hizmetin gençlerimizi eğiterek, iş dünyasında kendilerine ait olan 

yeri bulmaları olduğuna inandık ve çalışmalarımız hep bu doğrultuda yaptık. Mesleki eğitimler, 

kişisel gelişim eğitimleri ve liderlik akademisi bunlardan yalnızca birkaçı. Ayrıca iş adamlarımıza 

da birçok önemli konuda seminerler düzenledik. 

Düzenlediğimiz toplantı ve çalıştaylar sonucu ortaya çıkan kararları uygulamak için her zaman ilk 

adımı kendimiz attık. 

KUTSO, tarımdan turizme bugüne kadar üzerine düşen tüm konularda sorumluluk alıp, çalışma 

yapmıştır. 

Adrasan kontrolden çıkmak üzere! 

Geçtiğimiz iki yıl içerisinde özellikle yerli turistler tarafından büyük ilgi gören doğa harikamız 

Adrasan’da durum maalesef kontrolden çıkma noktasına geldi. 

Hizmet kalitesini arttırmak adına Antalya Büyükşehir Belediyemiz ve Deniz Ticaret Odası Antalya 

Şubemiz ile birlikte yürüttüğümüz teknelerinin sayılarının sınırlandırılması ve plaka verilmesi 

çalışması askıya alındı. Şuan Adrasan’da 80’in üzerinde tekne hizmet verme yarışı içerisinde. 

Ayrıca çoğunluğu Antalya’nın Maldivleri olarak ün kazanan Sulu Ada’ya gezi düzenliyor.  

Kontrolsüz bir şekilde sayıları artan tur tekneleri, Adrasan ve Sulu Ada sahillerinde tekneler için 

ayrılmış bir çekek yeri olmadığı için sahile iyice yaklaşıp demir atıyorlar. Bu kadar yoğun bir 

ortamda ölümlü bir kaza yaşanmasından büyük endişe duyuyoruz. Bunun dışında deniz ve sahilde 

yaşanan kirlilik acil önlem alınması gerek diğer bir konu. Sağlık Bakanlığı tarafından hazırlanan 

Yüzme Suyu Takip Sisteminde bölgemizin tüm plajları mükemmel görünüyorken maalesef Adrasan 

diğer plajlarımızdan bir seviye aşağıya düşmüş durumda. 

Adrasan deyince elbette imar planı sorununu da atlamamak lazım. Yıllardır çözüm bekleyen bu 

sorun artık nihayete erdirilip, gündemden kalkmalıdır. 

OSB için enerjimiz ve sabrımız tükeniyor. 

Batı Antalya için yapılabilecek en güçlü yatırımlardan bir olan Gıda İhtisas Organize Sanayi 

Bölgesi, KUTSO olarak bizim en çok önem verdiğimiz konu. Kumluca için neredeyse temel atma 

noktasına getirdiğimiz OSB bir şekilde engellenmişti. Biz yılmadık. Bu önemli yatırımı başka 

bölgelere kaptırmamak için hemen Kaş ilçemizde çalışmalara başlayıp önemli bir yol kat ettik. 

Yalnızca Kaş’ın değil tüm Batı Antalya’nın ekonomisini canlandıracak OSB için süreç şu an tekrar 

tıkanmış durumda. KUTSO olarak ısrarla yürüttüğümüz OSB çalışması için bu ilgisizlik ve küçük 

hesaplar devam ederse OSB’den vazgeçip Batı Antalya iş camiası olarak enerjimizi başka 

projelerimize yönlendireceğiz. Bu yatırım için sırada bekleyen diğer bölgelerinde avantajına olur. 
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Road Show "Avrasya Yolu" tanıtım etkinliği 07 Eylül 2019 Cumartesi günü Saat 13.00'te odamız 

Kumluca Hizmet Binasında gerçekleşdi. 
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Rektör Diler, “Batı Antalya’yı Tarımın Silikon Vadisi yapalım”. 

 

Isparta Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Rektörü Isparta Uygulamalı Bilimler Üniversitesi 

(ISUBÜ) Rektörü Prof. Dr. İbrahim Diler ve beraberindeki heyet, Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası’nı (KUTSO) ziyaret ettiler. 

Rektör Prof. Dr. İbrahim Diler, Rektör Yardımcısı Hüseyin Fakir, Teknoloji Fakültesi Dekanı Prof. 

Dr. Reşat Selbaş, Turizm Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Mahmut Demir, Orman Fakültesi Dekanı Prof. 

Dr. Yılmaz Çatal, Su Ürünleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ayşegül Kubilay, Ziraat Fakültesi Dekanı 

Prof. Dr. Adnan Yıldırım, Proje Geliştirme Ofisi Koordinatörü Prof. Dr. Öznur Diler ve ISUBÜ 

TTO Koordinatörü İsmail Serkan Üncü’den oluşan heyet KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay, Meclis Başkanı Fahri Özen, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı İbrahim 

Uğur Çakır ve yönetim kurulu üyeleri tarafından karşılandı. 

Toplantıda ağırlıklı olarak KUTSO’nun hizmet bölgesi olan Kumluca, Finike, Demre ve Kaş 

ilçelerinde ki tarım ve turizm ile ilgili sorunlar konuşuldu. İSUBÜ ve KUTSO tarafından birlikte 

yürütülebilecek ortak çalışmalar ve işbirlikleri görüşüldü. 

Yönetim Kurulu Başkanı makamında gerçekleşen tanışmanın ardından heyet Meclis Toplantı 

salonuna geçti. Burada Meclis Başkanı Fahri Özen Başkanlığında gerçekleşen toplantıda karşılıklı 

sunumlar yapıldı ve birlikte yapılabilecek çalışmalar değerlendirildi. 

ISUBÜ heyetinin ziyaretinden memnuniyet duyduğunu belirten Meclis Başkanı Fahri Özen, bölge 

kalkınması ve refahı için üniversite desteğinin işadamları için çok önemli olduğunu söyleyerek 

Rektör Diler’e ve heyetine teşekkür etti. 

KUTSO’nun öncelikli politikasının eğitim olduğunu belirten Yönetim Kurulu Başkanı Murat 

Hüdavendigar Günay ise dünya ekonomisinin teknoloji ve yapay zekaya yaptırım yaptığı bir 

dönemde geleneksel yöntemlerle yapılan tarımın ekonomik rekabet gücünün olmadığını belirterek, 

üretimde, zararlılarla mücadelede ve pazarlamada en modern yöntemleri kullanmamız gerekiyor. 

Üniversitemizin ziyareti bu açıdan çok önemli. Bir çalışma grubu oluşturup çalışmalara 

başlayabiliriz. Değerli rektör hocamıza ve heyetine teşekkür ediyorum dedi. 

 

ISUBÜ Rektörü Prof. Dr. İbrahim Diler konuşmasında şöyle dedi; 

Değerli Konuklar, Değerli Basın Mensupları, Sizi, şahsım ve Üniversitem adına sevgi ve saygıyla 

selamlıyorum. 

 

Batı Akdeniz’in misafirperver insanları ile Güller diyarı Isparta’yı buluşturan bu toplantıya bizleri 

davet ettiğiniz için çok teşekkür ediyorum. Isparta Uygulamalı Bilimler Üniversitesi olarak bugün 

burada Güneşin ülkesi Antik Likya’dayız. Anayasalarının ilk 4 maddesi bugünkü ABD 

anayasasının temeli olan, insan hakları savunucusu insanların yaşadığı nefis güzellikteki 509 km 

uzunluğundaki Likya yolunun üzerinde yaşayan herkesin birincil hedefi şüphesiz, kurumlarımızı 

geleceğe taşımaktır. Bugün hem bölgesel hem de küresel trendleri göz önünde bulundurduğumuzda 

bu hedefe ulaşmanın “olmazsa olmazları” olarak karşımıza inovasyon kültürünü benimseme ve 

ortak akıl ile hareket etme ile yola çıkmaktadır. 

Bölgemizin ekonomik gelişimi için, “sürdürebilir gelişme ve değişim” sloganını temel hizmet 

prensibi haline getiren Kumluca Ticaret ve Sanayi odası Batı Antalya’da yeni işler ve yeni 

dönüşümlere zemin hazırlamaktadır. Öncelikle Başarı için bütün olmak, bütünün beklentilerine 

karşılık vermek ve ortak geleceğimize birlikte yürümek için birlikte yola çıkmaya geldik. 

Rektör yardımcım, dekanlarım ve proje geliştirme ofisi ile huzurlarınızdayız. Su Ürünleri Fakültesi, 

Tarım Bilimleri ve Teknolojileri Fakültesi, Teknoloji fakültesi, Orman fakültesi, Turizm fakültesi 

dekanlarımızla sizin teknoloji transferi konusundaki beklentilerinizi dinlemek birlikte neler 

yapabilirizi araştırmak istişare kültürü içinde bilimsel yöntemlerle kararlarınıza destek olmak için 

buradayız. 
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Isparta da yeni bir üniversitenin daha hayata geçmesinde rol alan bizler sizlere diyoruz ki gelin 

beraber, Kumluca, Demre, Finike ve Kaş dinamikleri ile birlikte Tarımın Silikon Vadisini gelin 

birlikte kuralım; kırsal kalkınma alanlarında, Su ürünleri konusunda; kurulacak olan liman ve 

havalimanı konularında, turizm ve orman sektörlerine yönelik eğitim, kültür dönüşümü, nitelikli 

insan gücü oluşturma, teknoloji kullanımı ve stratejik alt yapı oluşturmada ortak aklı ve proje 

kültürünü yaymada birbirimize destek olup, bölgemize, ülkemize yararlı işler ortaya çıkartalım. 

2100 yılında savaşlar su ve tarım kaynakları sebebiyle çıkıyor olacak. 30 yıl sonra dünya nüfusu 10 

milyarı aşmış olacak. Biz bu geleceğe birlikte hazırlanalım diyoruz. Gelecekte 

Tarımda daha az kaynakla, daha fazla üretimi öğrenebilen ülkeler en güçlü ülkeler arasında olacak. 

Tarım teknolojilerini gündelik hayata taşımak ve bitki hastalıkları ile mücadele etmek en sıcak 

konuların başında gelmektedir. 

Traktörden bu yana çok ciddi inovasyonların olmadığı tarım alanında bulut teknolojileri, uzaktan 

eğitim, yapay zekâ, 5G, nesnelerin interneti gibi teknolojiler, birçok konuda imkansızı, imkanlı hale 

getirme potansiyeline sahibiz. 

Sizlerle burada Likya Tarım Bilimleri Ve Teknolojileri Merkezi fikrini tartışmaya, düşünceye 

açmaya geldik. Deneysel tarla ve seralardan oluşacak Pilot Park oluşturma, ortak çalışmalar ile 

teknoloji transferi gerçekleştirmek temel beklentilerimizdir. 

Tarım Vadisi hedefi ile yoğunlaştırılmış koşullarda tohum, fidan üretimi, biyolojik zararlılara karşı 

mücadele, hasat robotu geliştirme, tarım sensörleri yapma, modern sera örnekleri oluşturma, ürün 

izleme yöntemleri geliştirme, katma değerli ürün geliştirme, kurutma, depolama, raf ömrü uzatma, 

sulama ve kontrol de otomasyon sistemlerine geçme ve insansız tarım gibi konularda ortak 

çalışabiliriz. 

Sözlerime son verirken Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası yönetim kurulu başkanına ve yönetim 

kuruluna en kalbi duygularımla teşekkür eder, Dilerim ki buradaki temaslarımızla, hep birlikte 

dertlere deva olur, ülkemize ve bütün insanlığa faydalı işler ortaya koyarız. 
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KUTSO Meclisini çok önemsiyorum. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Eylül ayı Meclis Toplantısında söz alan Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay gündem ve ekonomi ile ilgili açıklamalarda bulundu. 

Eylül ayı Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında gerçekleşti. 

Başkan Fahri Özen’in açılış konuşmasının ardından meclisi bilgilendirmek için söz alan Başkan 

Günay konuşmasında şöyle dedi; 

Yeni öğretim yılı ve aşure ayı olarak da bilinen Muharrem Ayı’nın hayırlı olmasını diliyorum. 

KUTSO Meclisini çok önemsiyorum. 

Meclis üyelerimizin her biri işinde başarılı, bölgesinde sevilen-sayılan, fikirlerine değer verilen 

kişiler. Her biri meclisimize seçilerek geliyor. Meclis üyelerimizin fikirleri, çalışmaları, sözleri 

bölgenin ekonomisine ve sosyal yapısına rehber oluyor. Son dönemde beni de çok üzen bir olay 

yaşadık. Meclis Başkan Yardımcımız Tahir Arslan, burada hayatını ve işini sürdürdüğü Adrasan 

hakkındaki fikirlerini, sorunları ve çözüm önerilerini söylediği bir konuşma yaptı. Tahir Arslan çok 

heyecanlı bir arkadaşımız. Bu heyecanı da Adrasan’a ve işine olan aşkından kaynaklanıyor. Bazen 

de düşüncelerini anlatırken bu heyecanı yüzünden sivri kelimeler kullanabiliyor. Ama 

konuşmasının özü gerçekten bizimde hep dile getirdiğimiz sorunlar. Bizi üzen kısmı açıklamaların 

ardından gerek sosyal medya üzerinden yapılan açıklamalarda gerekse fiili olarak gerçekleşen 

olaylarda kullanılan karşılıklı üsluptur. KUTSO Meclisi dışında çeşitli ortamlarda uygun olmayan 

bir üslup ile yapılan açıklamaları doğru bulmuyoruz. 

Bölgemizin kalkınması adına tüm devlet kurumlarımız ve iş adamlarımız enerjisini eğitim, 

ekonomi, üretim ve istihdam gibi konulara yöneltmelidir. Hep birlikte çok çalışmamız gereken bir 

dönemde küçük tartışmalarla enerjimizi gereksiz yere kaybetmememiz gerekiyor. 

Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerinin seçkin iş adamlarından oluşan KUTSO Meclisi gerekli 

gördüğü durumlarda sorunları ortaya koyacak, çözüm önerilerinde sunacak ve yapıcı eleştirilerde 

bulunacaktır. 

Son dönemde işini kaybeden kişi sayısına bir milyon kişi daha eklendi. TÜİK tarafından açıklanan 

%13 işsizlik rakamı Türkiye'de bazı işlerin doğru gitmediğini belirtiyor. 

Geçtiğimiz günlerde Merkez Bankası ciddi bir faiz indirimi yaptı. Faiz indiriminin ardından doların 

artması bekleniyordu fakat ciddi bir artış olmadı. Genel bir anlayış olarak faiz gelecek beklentisidir. 

Faizinde en büyük belirleyicisi enflasyon orandır. Enflasyonun düşmesi, fiyatların düşmesi değil 

fiyatlarının artış hızının düşmesidir. Mevsimlik olarak değişen enflasyon Eylül'de düşecek fakat 

Kasım'dan sonra tekrar yükselişe geçecektir. Faizin düşüp Enflasyonun yükselmesi normal değil. 

Kasım ayından sonra enflasyonun tekrar yükselmesiyle dolar tekrar yükselecek. Doların yükselişi 

de tekrar enflasyon rakamlarına yansıyacaktır. Böylelikle Merkez Bankası da tekrar faiz artırımı 

yapmak zorunda kalacaktır. Piyasalar faiz indirimine ciddi tepki vermezken, faiz artırımına verilen 

tepki hızlı olacaktır. 

Suudi Arabistan'daki Petrol rafinerisinin bombalanmasının bizi adım adım bir Amerika-İran 

savaşına götürdüğünü düşünüyorum. Donald Trump son açıklamasında da bunu açıkça ifade etti. 

İran'da çıkacak bir savaş bizim ülkemizin ekonomisini ciddi bir şekilde etkileyecektir 

Bölgemizde fide dikimlerinin yapılmasıyla tarım sezonu başladı. Yeni tarım sezonunun bölgemize 

ve tüm çiftçilerimize hayırlı olmasını diliyorum. Geçen yıl fiyat açısından çiftçimiz için çok güzel 

bir sezon oldu. Bu yıl da inşallah aynı fiyatları görür diyorum. Tabi bu fiyatlar yayla dikimi 

yapanlar ve soğan için aynı olmadı. Bu yıl tüccarlarımız çok güvensiz. Geçen yıl yaşanan stokçuluk 

suçlamalarından dolayı tüccarlarımız mal alıp depolama işine girmiyor. Şu anda Elmalı'da tüccarlar 

elma almak istemiyor. Tüccarın piyasaya girmek istememesi ile beraber fiyatlar şu anda dibe inmiş 

durumda. Tüccar stokçulukla suçlanmak istemiyor. 
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İhracat çok önemli. Üretimdeki arzın en az %20'sini ihraç edemiyorsak beklediğimiz fiyatlara 

ulaşmamız çok zor. Coğrafya şartlarına ek olarak komşu ülkelerin uyguladığı gizli ambargolarda 

ihracatımızı zora sokuyor. 

Ekonomist Erkin Şahinöz odamızın davetlisi olarak hem Kaş’ta hem de Kumluca'da seminer 

verecek. Ekonomiye ilgisi olan herkesi mutlaka bu seminere bekliyoruz. Seminerlerimiz 7 Kasım'da 

Kaş’ta, 8 Kasım'da Kumluca'da gerçekleştirilecek. 

Gündeme ek olarak söz alan Yönetim Kurulu Üyesi Turgut Acar, “Antalya'da düzenlenecek olan 

Petrol Şurası öncesinde 11 Ekim'de Petrol Ürünleri İşverenler Sendikası Başkanı İmran Okumuş 

bizimle beraber olacak. İmran Bey sektörde gerçekten çok önemli bir isim. Akaryakıt sektöründe 

hizmet veren, akaryakıt sektörüne ilgisi olan herkesi özellikle bekliyoruz” dedi. 

KUTSO Meclisini çok önemsiyorum. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Eylül ayı Meclis Toplantısında söz alan Yönetim 

Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay gündem ve ekonomi ile ilgili açıklamalarda bulundu. 

Eylül ayı Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında gerçekleşti. 

Başkan Fahri Özen’in açılış konuşmasının ardından meclisi bilgilendirmek için söz alan Başkan 

Günay konuşmasında şöyle dedi; 

Yeni öğretim yılı ve aşure ayı olarak da bilinen Muharrem Ayı’nın hayırlı olmasını diliyorum. 

KUTSO Meclisini çok önemsiyorum. 

Meclis üyelerimizin her biri işinde başarılı, bölgesinde sevilen-sayılan, fikirlerine değer verilen 

kişiler. Her biri meclisimize seçilerek geliyor. Meclis üyelerimizin fikirleri, çalışmaları, sözleri 

bölgenin ekonomisine ve sosyal yapısına rehber oluyor. Son dönemde beni de çok üzen bir olay 

yaşadık. Meclis Başkan Yardımcımız Tahir Arslan, burada hayatını ve işini sürdürdüğü Adrasan 

hakkındaki fikirlerini, sorunları ve çözüm önerilerini söylediği bir konuşma yaptı. Tahir Arslan çok 

heyecanlı bir arkadaşımız. Bu heyecanı da Adrasan’a ve işine olan aşkından kaynaklanıyor. Bazen 

de düşüncelerini anlatırken bu heyecanı yüzünden sivri kelimeler kullanabiliyor. Ama 

konuşmasının özü gerçekten bizimde hep dile getirdiğimiz sorunlar. Bizi üzen kısmı açıklamaların 

ardından gerek sosyal medya üzerinden yapılan açıklamalarda gerekse fiili olarak gerçekleşen 

olaylarda kullanılan karşılıklı üsluptur. KUTSO Meclisi dışında çeşitli ortamlarda uygun olmayan 

bir üslup ile yapılan açıklamaları doğru bulmuyoruz. 

Bölgemizin kalkınması adına tüm devlet kurumlarımız ve iş adamlarımız enerjisini eğitim, 

ekonomi, üretim ve istihdam gibi konulara yöneltmelidir. Hep birlikte çok çalışmamız gereken bir 

dönemde küçük tartışmalarla enerjimizi gereksiz yere kaybetmememiz gerekiyor. 

Kumluca, Finike, Demre ve Kaş ilçelerinin seçkin iş adamlarından oluşan KUTSO Meclisi gerekli 

gördüğü durumlarda sorunları ortaya koyacak, çözüm önerilerinde sunacak ve yapıcı eleştirilerde 

bulunacaktır. 

Son dönemde işini kaybeden kişi sayısına bir milyon kişi daha eklendi. TÜİK tarafından açıklanan 

%13 işsizlik rakamı Türkiye'de bazı işlerin doğru gitmediğini belirtiyor.Geçtiğimiz günlerde 

Merkez Bankası ciddi bir faiz indirimi yaptı. Faiz indiriminin ardından doların artması bekleniyordu 

fakat ciddi bir artış olmadı. Genel bir anlayış olarak faiz gelecek beklentisidir. Faizinde en büyük 

belirleyicisi enflasyon orandır. Enflasyonun düşmesi, fiyatların düşmesi değil fiyatlarının artış 

hızının düşmesidir. Mevsimlik olarak değişen enflasyon Eylül'de düşecek fakat Kasım'dan sonra 

tekrar yükselişe geçecektir. Faizin düşüp Enflasyonun yükselmesi normal değil. Kasım ayından 

sonra enflasyonun tekrar yükselmesiyle dolar tekrar yükselecek. Doların yükselişi de tekrar 

enflasyon rakamlarına yansıyacaktır. Böylelikle Merkez Bankası da tekrar faiz artırımı yapmak 

zorunda kalacaktır. Piyasalar faiz indirimine ciddi tepki vermezken, faiz artırımına verilen tepki 

hızlı olacaktır. 
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Suudi Arabistan'daki Petrol rafinerisinin bombalanmasının bizi adım adım bir Amerika-İran 

savaşına götürdüğünü düşünüyorum. Donald Trump son açıklamasında da bunu açıkça ifade etti. 

İran'da çıkacak bir savaş bizim ülkemizin ekonomisini ciddi bir şekilde etkileyecektir 

Bölgemizde fide dikimlerinin yapılmasıyla tarım sezonu başladı. Yeni tarım sezonunun bölgemize 

ve tüm çiftçilerimize hayırlı olmasını diliyorum. Geçen yıl fiyat açısından çiftçimiz için çok güzel 

bir sezon oldu. Bu yıl da inşallah aynı fiyatları görür diyorum. Tabi bu fiyatlar yayla dikimi 

yapanlar ve soğan için aynı olmadı. Bu yıl tüccarlarımız çok güvensiz. Geçen yıl yaşanan stokçuluk 

suçlamalarından dolayı tüccarlarımız mal alıp depolama işine girmiyor. Şu anda Elmalı'da tüccarlar 

elma almak istemiyor. Tüccarın piyasaya girmek istememesi ile beraber fiyatlar şu anda dibe inmiş 

durumda. Tüccar stokçulukla suçlanmak istemiyor. 

İhracat çok önemli. Üretimdeki arzın en az %20'sini ihraç edemiyorsak beklediğimiz fiyatlara 

ulaşmamız çok zor. Coğrafya şartlarına ek olarak komşu ülkelerin uyguladığı gizli ambargolarda 

ihracatımızı zora sokuyor. 

Ekonomist Erkin Şahinöz odamızın davetlisi olarak hem Kaş’ta hem de Kumluca'da seminer 

verecek. Ekonomiye ilgisi olan herkesi mutlaka bu seminere bekliyoruz. Seminerlerimiz 7 Kasım'da 

Kaş’ta, 8 Kasım'da Kumluca'da gerçekleştirilecek. 

Gündeme ek olarak söz alan Yönetim Kurulu Üyesi Turgut Acar, “Antalya'da düzenlenecek olan 

Petrol Şurası öncesinde 11 Ekim'de Petrol Ürünleri İşverenler Sendikası Başkanı İmran Okumuş 

bizimle beraber olacak. İmran Bey sektörde gerçekten çok önemli bir isim. Akaryakıt sektöründe 

hizmet veren, akaryakıt sektörüne ilgisi olan herkesi özellikle bekliyoruz” dedi. 
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10. Yöresel Ürünler Fuarında herkesi standımıza bekliyoruz. Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 

Başkanı Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu Yörex Fuarında standımızı ziyaret etti. 

 
 

 

 

 

 

Antalya Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Kumluca’da Toplandı. 

Antalya Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi olağan toplantısı Kumluca Ticaret ve Sanayi 

Odası’nda(KUTSO) gerçekleşti. 

Toplantıya Antalya Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Serap Kocaoğlu, Başkan Yardımcısı Serpil 

Peker, Başkan Yardımcısı Mine Bayram Bilgici, Başkan Yardımcısı Meral Çetin(Kumluca), Başkan 

Yardımcısı Nesibe Yıldız(Manavgat), Mine Kestane Hatipoğlu, Nesibe Yıldız, Münevver Gençtürk, 

Olga Eser, Şehnaz Maraba, Derya Barut, İlkay Bars, Havva Kaya, Zeynep Yaşa, Neriman Macit, 

Emine Soytürk, Nur Güneş, İzel Çetin katıldılar. 

KUTSO Meclis Toplantı Salonunda gerçekleşen toplantıda Antalya Kadın Girişimciler Kurulunun 

faaliyetleri ile ilgili bilgilendirme yapıldı ve birlikte yapılabilecek projeler hakkında görüş 

alışverişinde bulunuldu. 

Kurul üyeleri daha sonra KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ve 

Kumluca Belediye Başkanı Mustafa Köleoğlu’nu ziyaret etti. Heyet ayrıca Kumluca’da hizmet 

veren işkadınlarını da ziyaretlerde bulundu.  
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Başkan Günay, “Kaş OSB’de sona gelindi.” 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı(KUTSO) Murat Hüdavendigar Günay 

ve KUTSO Yönetimi, Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek ile istişare toplantısı 

yaptı. 

Yaklaşık bir saat süren toplantıda Kaş’ta Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi başta olmak üzere, 

Finike Hali içerisinde “Kalıntı Analiz Laboratuvarı” kurulması, kent merkezlerinde kentsel 

dönüşüm sırasında yaşanan 18. Madde uygulamaları sorunları, tarım arazileri içerisine yapılacak 

konutların 75+75 metrekare şeklinde uygulanması, yine tarımla ilgili olarak zirai ilaç atıklarının 

usulüne uygun bir şekilde toplanıp çevreye zarar verilmemesi, Adrasan’ın imar, tur tekneleri ve 

iskele sorunları ile deniz müzesi yapılması, ayrıca turizm bölgelerinde doğru yapılan uygulamaların 

şikayet yoluyla engellenmesinin önüne geçilmesi konuları görüşüldü. 

Antalya büyükşehir belediyesinde gerçekleşen toplantıya Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 

Muhittin Böcek, KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay Yönetim Kurulu 

Başkan Yardımcısı Bayram Karagül ve İbrahim Uğur Çakır, Meclis Üyeleri Erhan Sarıcaoğlu, 

Aşkın Yenier ve Nihat Karayel, İyi Parti Kaş ve Antalya Büyükşehir Meclis Üyesi Mustafa Baskak, 

Antalya Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Cansel Tuncer, İmar Daire Başkanı Hüsamettin 

Elmas ve Kaş Otogar Müdürü Serkan Özkan katıldı. 

Batı Antalya’nın her zaman yanındayız. 

Toplantıların ve istişare halinde olmanın çok önemli olduğunu belirten Başkan Muhittin Böcek, 

sorunlara en çabuk ve en doğru şekilde çözüm bulmanın yolunun sürekli iletişim halinde olmaktan 

geçtiğini belirtti. Başkan Böcek, “Başkan Günay ve KUTSO heyeti ile yaptığımız bu toplantı 

oldukça önemlidir. Çünkü belirtilen sorunlar aynı zamanda bizim de gündemimizde olan 

konulardır. Antalya Büyükşehir belediyesi olarak iş camiamızın her zaman yanındayız. Kaş OSB 

başta olmak üzere tüm diğer konularda gereken desteği vereceğiz” dedi. 
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KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay toplantı sonrasında yaptığı açıklamada şöyle dedi; 

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanımız Muhittin Böcek ile çok verimli bir toplantı 

gerçekleştirdik. Kendisine ilettiğimiz tüm sorunlarla yakından ilgilendi. 

Kaş OSB Örnek Olacak 

Kaş Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi ile ilgili hiçbir engel kalmadı. Kaş, Kınık-Ova bölgesinde 

kurmayı planladığımız Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi ile ilgili son durumu başkanımıza 

anlattık. Burada içerisinde hali ile beraber bir OSB’yi belediyelerimize hiçbir yük getirmeden 

kuracağız. Bu konuda Büyükşehir Belediye Başkanımız Muhittin Bey ile fikir birliğine vardık. Kaş 

OSB Türkiye’de üretici halleri konusunda güzel bir örnek olacak. Kaş OSB’nin faaliyete 

geçmesinin ardından Kumluca, Finike ve Demre’de de OSB kurmak için çalışmaları başlatacağız. 

Kalıntı Analiz Laboratuvarı 

Bölgemizden her sezon binlerce tır sebze ihraç ediliyor. Ürünler tırlara yüklenmeden önce kalıntı 

analizi yapılmak zorunda. Bu analizler şuan Antalya merkezde yapılıyor. Finike ilçemizde 

büyükşehir belediyemize ait olan sebze halimiz içerisinde laboratuvar için yapılan bina henüz boş 

duruyor. Bu binanın gerekli çalışmalar yapılarak biran önce kalıntı analiz laboratuvarı olarak hizmet 

vermesi için başkanımızdan talepte bulunduk. 

Adrasan ve bölge turizmi için özel toplantı yapılacak 

Yoğun geçen turizm sezonunda ekonomisinin önemli bir kısmını turizmden sağlayan bölgemizde 

birçok sıkıntılı durum yaşadık. Adrasan’da tur teknelerinin sayısının sınırlandırılması, iskele ve 

imar uygulamaları, Adrasan’a bir deniz müzesi yapılması gibi konuları başkanımıza ilettik. Ayrıca 

özellikle Kaş ve Demre ilçelerimizde sürdürülebilir turizm ile ilgili çalışma yapmamız gerekiyor. 

Çevreci görünümünde yapılan şikayetler çoğu zaman doğru yapılan uygulamalara engel oluyor. 

Turizmle ilgili tüm bu konularla ilgili olarak büyükşehir belediyemizle geniş katılımlı ikinci bir 

toplantı yapmaya karar verdik. 

İmar ve Tarım konularında görüş alışverişinde bulunduk. 

Bölgemizde kentsel dönüşüm noktasında özellikle ilçe merkezinde bulunan parsellerde 18. madde 

uygulaması ile ilgili sorun yaşanıyor. Tarım alanlarında 75+75 metrekare olmak üzere toplam 150 

metrekare olan konut izni bazı belediyelerimizde yorumlama farklılığından dolayı 75 metrekare 

olarak uygulanıyor. Ayrıca tarım ilaçlarının ambalajlarının doğaya bırakılması bölgemiz için ciddi 

bir çevre sorunu oluşturuyor. Tüm bu konularda büyükşehir belediyemizin görüş ve desteklerini 

talep ettik. 

Bizleri çok sıcak bir şekilde karşılayan ve bilgi ve tecrübeleriyle aydınlatan Antalya Büyükşehir 

Belediye Başkanımız Muhittin Böcek Bey’e, ilettiğimiz her sorunla yakından ilgilenen Genel 

Sekreter Cansel Tuncer hanım ve İmar Daire Başkanı Hüsamettin Elmas Bey’e çok teşekkür 

ediyorum. 

“Batı Antalya’nın Birleştirici Gücü” olan Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak büyükşehir 

belediyemiz ve ilçe belediyelerimizin de desteği ile çok güzel işler yapmaya devam edeceğiz. 
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“Sürdürülebilir Turizm” için “Sürdürülebilir Kentleşmeye” ihtiyaç var. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Aralık ayı Meclis Toplantısında turizm ve kentleşme sorunları 

görüşüldü. 

Aralık ayı Meclis Toplantısı, Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında gerçekleşti. 2019 yılında 

KUTSO olarak birçok önemli çalışmaya imza attıklarını belirten Fahri Özen, “Çalışmalarımız hız 

kesmeden devam edecek. KUTSO Meclisine ve değerli üyelerimize çok teşekkür ediyorum” dedi. 

Toplantı gündemine geçilmeden önce KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar 

Günay, oda faaliyetleri hakkında meclisi bilgilendirdi. 

12. Grup Meslek Komitesi adına söz alan KUTSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Bayram 

Karagül, inşaat sektörünün sorunlarını anlattı. Bayram Karagül konuşmasında Bütün Şehir 

Yasası’nın getirdiği uygulama karmaşaları, sık değişen yönetmelikler nedeniyle iş insanlarının 

yatırım heveslerinin kırılması, imar planı uygulamalarının en ufak itirazda komple iptal edilmesinin 

oluşturduğu sıkıntılar ile endemik ve korunmuş değerlerin planlamasının hızla bitirilip çarpık 

yapılaşmanın engellenmesi gibi sorunlar hakkında KUTSO Meclisine bilgi vererek, uygun çözüm 

önerilerinin neler olması gerektiğini aktardı. 

Karagül konuşmasında özellikle turizm bölgelerinde koruma-kullanma dengesi sağlıklı bir şekilde 

sağlanamadığını belirterek şöyle dedi; 

Yapılan en ufak itiraz bile üzerinde yıllarca çalışılmış imar planlarının iptaline yol açabiliyor. 

“Sürdürülebilir Turizm” için “Sürdürülebilir Kentleşmeye” ihtiyaç var. Avrupa’da binlerce yıllık 

kentler içerisinde hem yaşam ve ticaret devam ediyor hem de tarih ve doğa korunuyor. Bizimde bu 

dengeyi iyi sağlamamız lazım. Elimizdeki doğal ve tarihi değerlerimizi korurken aynı zamanda bu 

değerlerimiz ile para kazanmamız gerekiyor. 
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Turizm bölgelerimizin imar planı sorunları biran önce çözülmeli. İtiraz ve şikayetler bir komisyon 

ya da kurulda değerlendirildikten sonra mahkeme sürecine taşınmalıdır. 

 

 

02.01.2019 Tarihinde KUTSO ile Orbit Tıp Merkezi arasında anlaşma imzalandı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) üyelerinin Antalya Orbit Tıp Merkezi’nden sağlık 

hizmetlerini indirimli alabilmesi için anlaşma imzalandı. 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Orbit Tıp Merkezi Genel Müdürü 

Özgür Şen arasında imzalanan anlaşma ile Orbit Tıp Merkezi’nde, KUTSO üyelerine muayene 

ücretlerinde %30, tüm göz tetkiklerinde %25 indirim sağlanacak. 
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KUTSO ve TRAC, Batı Antalya’da Afet Haberleşmesi Altyapısı Kuracak. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay 

ile Türkiye Radyo Amatörleri Cemiyeti(TRAC) Genel Başkanı Aziz Şasa(TA1E) arasında 

imzalanan protokol ile Antalya’nın batısında yer alan Kumluca, Finike, Demre, Kaş ve Elmalı 

ilçelerinde afet haberleşmesi altyapısı kurulması için işbirliği yapılacak. 

Batı Antalya’nın 1. Derece deprem bölgesi olduğunu belirten KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar 

Günay, “Tarih boyunca büyük deprem, yangın ve sel felaketlerine maruz kalmış olan bölgemiz 

maalesef oluşabilecek afetler için çok hazırlıksız. Antalya’nın batısında gerek devlet gerek sivil 

toplum kuruluşları tarafında afet öncesi ve sonrası için alınmış herhangi bir önlem bulunmuyor. 

KUTSO olarak kendi imkanlarımız ölçüsünde bu konuya önem vermeye çalışıyoruz.  

AFET ANINDA DAKİKALARIN BİLE ÖNEMİ VAR. 

Batı ilçelerimizde olası afet senaryoları belirlenmeli, afet sonrası gerekli teçhizatların ve acil yardım 

ekipmanlarının bulunduğu toplanma noktaları oluşturulmalı. Şu anda maalesef böyle bir çalışma 

yok. Yaşanacak bir afet sonrasında tüm yardım Antalya Merkezden gelmek zorunda. Yollarda 

oluşabilicek sıkıntıları da hesaba katarsak bu saatler alabilir. Dakikaların bile önemli olduğu bu 

anlarda 4-5 saatlik bir gecikme birçok cana mal olabilir.  

SİVİL SAVUNMAYI ÖNEMSİYORUZ. 

Amatör telsizciler ve TRAC çalışmalarını ilgi ve takdir ile izlediğimiz gönüllü sivil savunmacılar. 

Ülkemizin yaşadığı büyük depremlerde, özellikle haberleşme ağının tamamen çöktüğü zamanlarda 

önemli işler başardıklarını biliyoruz. Kendilerinin Batı Antalya’da afet haberleşmesinin sağlanması 

için bazı çabaları var. Biz de KUTSO olarak çalışmalarına destek olmak istiyoruz. İmzaladığımız 

bu protokol ile TRAC’ın bölgemizde yapacağı tüm çalışmaları imkanlarımız ölçüsünde 

desteklemeye çalışacağız. 

Ayrıca odamız bünyesinde faaliyet gösteren Elektronik ve Kodlama Kulübü atölyemizi de amatör 

telsizcilerimizin hizmetine sunduk. Burada Bilgiişlem Personelimiz ve aynı zamanda TRAC 

temsilcisi olan İlyas Değirmenci(TA4ADL) gözetiminde faaliyetler düzenliyoruz.  

Başkan Günay’ın çalışmalarına göstermiş oldukları ilgiden çok memnuniyet duyduğunu belirten 

TRAC Başkanı Aziz Şasa, “Yaptığımız çalışmalarımızın tamamını gönüllülük esasına dayalı, maddi 

beklenti olmadan ve kendi imkanlarımız ile gerçekleştiriyoruz. KUTSO gibi ülkemizin değerli 

kurumları tarafından bilinmek ve takdir edilmek bizleri mutlu ediyor. Sayın Başkan Günay’ın 

bizlere verdiği destek ile kısa zamanda Afet Haberleşmesinin sağlanması amacıyla bölgede Amatör 

Telsiz Sistemleri kurmayı planlıyoruz. İnşallah herhangi afet yaşamaz ve bu sistemleri yalnızca 

amatör telsizcilik için kullanırız ama afet anında haberleşme ağının büyük ölçüde zarar gördüğü ve 

iletişimin bir şekilde sağlanması gerektiği çok açık” dedi. 

Protokolün imzalanmasının ardından TRAC Başkanı Aziz Şasa ve TRAC Genel Sekreteri Muhsin 

Bozkurt(TA4E) tarafından KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay’a teşekkür plaketi takdim 

edildi. 

Tamamı gönüllü amatör telsizcilerden oluşan Türkiye Radyo Amatörleri Cemiyeti, Kamu Yararına 

Çalışan Dernek statüsünde ve Türkiye Afet Müdahale Planı içerisinde haberleşme çözüm ortağı. 

TRAC, Uluslararası İletişim Birliği üyesi ve ülkemizde AFAD, İç İşleri Bakanlığı 122 Acil Çağrı 

Merkezi ve Kandilli Rasathanesi, Kızılay gibi kurumlar ile birlikte hareket ediyor. 
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Kadın Girişimciler Kurulu toplantımızı gerçekleştirdik. Ayrıca TOBB İl Kadın Girişimciler Kurulu 

İcra Komitesinde görev alacak arkadaşlarımız yapılan seçim ile belirlendi. 
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Genç Girişimciler Kurulu toplantımızı gerçekleştirdik. Ayrıca TOBB İl Genç Girişimciler Kurulu 

İcra Komitesinde görev alacak arkadaşlarımız yapılan seçim ile belirlendi. 

 

 

 

 

2.5. Uluslararası Ticaret 

 TOBB 22. Türkçe Konuşan Girişimciler Programı kapsamında ülkemize gelen iş adamları 

Kumluca'yı ziyaret ettiler. 

 

İş adamları, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) ve Kumluca Ticaret Borsası(KUTBO) ev 

sahipliğinde paketleme tesisleri, toptancı sebze hali, fide üretim tesisleri ve seralarda incelemelerde 

bulundu. 

Daha sonra KUTSO'da devam eden programda misafir iş adamları yerel firmalar ile ikili iş 

görüşmeleri yaptı. 
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ATSO ve KUTSO işbirliği ile üyelerimize yeni pazarları tanıtmak, sektörel gelişmeleri yakından 

takip etmelerini ve ekonomik canlanmayı sağlamak amacıyla, Odamız üyesi firmalara yönelik 

KOSGEB  Yurtdışı İş Gezisi Desteği kapsamında 24-27 Haziran 2019 tarihlerinde Letonya’nın 

Riga kentinde “İş Forumu ve İkili İş Görüşmeleri” organizasyonu gerçekleştirildi. 
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KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI OLARAK; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

GÜNLÜK MEVZUAT TAKİBİ 

YAPIYORUZ  

Vergi, dış ticaret, gümrük, çalışma 

ve sosyal güvenlik gibi yasa, 

yönetmelik ve tebliğlerdeki 

değişiklikleri üyelerimize ve 

yatırımcılara  bildiriyoruz. 

LOBİCİLİK FAALİYETLERİ 

GERÇEKLEŞTİRİYORUZ. 

Çeşitli platformlarda düzenlenen 

seminer, konferans, forum ve 

etkinliklerde Oda olarak Batı 

Antalya Bölgemizi temsil 

ediyoruz. 

ÜYELERİN BASIN, MEDYA VE E-

MEDYA İLİŞKİLERİNİ 

SAĞLIYORUZ. 

Üyelerimizi basın, medya ve e-

medya aracılığı ile ekonomi 

gündemi, iş fırsatları, fuar 

takvimi, kurum faaliyetleri ve 

mevzuatlar ile ilgili 

bilgilendiriyoruz. 

BATI ANTALYA BÖLGESİNİN 

TİCARİ ARŞİVİNİ 

TUTUYORUZ 

Modern arşiv sistemi ile 

bölgemizin ticari hafızasını 

korumayı sürdürüyoruz. 

ÇAĞRILARINIZA KULAK 

VERİYORUZ. 

0242-8890707 numaralı 

telefonumuz ile ihtiyacınız olan 

konularda destek veriyoruz. 

İHTİYAÇ SAHİPLERİNE 

ERZAK VE EĞİTİM 

YARDIMI YAPIYORUZ. 

Birliğimiz ile birlikte her yıl 

yaklaşık 2 bin ihtiyaç 

sahibine yardım paketleri 

dağıtıyoruz. 

MESLEK KOMİTELERİNİN 

BULUŞMA NOKTASIYIZ          

Komitelerimizle sektörlerinin 

güncel konularına çözüm 

yolları üretiyoruz. 
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SEKTÖREL SEMİNERLER 

DÜZENLİYORUZ. 

Üyelerimizin değişen 

koşullara ayak 

uydurmalarını 

kolaylaştırmak ve bilgi 

ihtiyacını gidermek için 

seminerler düzenliyoruz. 

4 BİN FİRMAYA SİCİL VE 

TESCİL HİZMETİ 

VERİYORUZ. 

Yeni açılan firmaların tescil 

ve sicil işlemlerini 

kolaylaştırarak, yeni 

istihdama fırsat sağlıyoruz. 

 

KOBİLER’E DEV HİZMETLER! 

Meslek Edindirme Kursları, 

Sertifikalı Mesleki 

Belgelendirme Hizmetleri, 

Devlet destekleri ile ilgili 

bilgilendirme seminerleri. 

DIŞ TİCARET BELGELERİ 

VERİYORUZ. 

A.TR Dolaşım Belgesi, EUR1 

ve EUR-MED Dolaşım Belgesi 

gibi dış ticaret belgeleri 

veriyoruz. 

ÖĞRENCİLERE TAM 

DESTEK! 

Her yıl lisans 

öğrencilerine burs 

veriyoruz. 

ÜYELERİMİZİ 

ÖDÜLLENDİRİYORUZ 

Başarıları ile iş ve ticaret 

hayatına katkı sağlayan 

üyelerimizi desteklemek ve 

şevklerinin artmasını 

sağlamak amacıyla 

ödüllendiriyoruz. 

FUARLARLA BÖLGEDEKİ İŞ 

YAŞAMINA GÜÇ 

KAZANDIRIYORUZ. 

Yurtiçi ve yurtdışı fuarlara 

katılım sağlayarak üyelerimizi 

yeni pazarlarla buluşturuyoruz. 

 

 

BÖLGEMİZ VE ÜYELERİMİZİN 

SORUNLARINA ÇÖZÜM YOLLARI 

ARIYORUZ. 

Üyelerimizin ve bölgemizin 

sorunlarını üst düzey 

bürokratlara taşıyarak çözüm 

yolları arıyoruz. 


